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RECORDED INTERVIEW OF CONRAD MUORRAY

-000-

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT. JUNE 27TH
AT 4:02. RITZ CARLTON, MARINA DEL REY.

(UNINTELLIGIBLE.)

DR. MURRAY: HI.

DETECTIVE SMITH: HI.

MR. CHERNOFEF: I'M ED CHERNOFF.

DETECTIVE SMITH: SCOTT SMITH.

MR. CHERNOFF: GOOD TO SEE YOQU, SCOTT SMITH.

MR. PENA: THIS IS DR. MURRAY.

DETECTIVE SMITH: DR. MURRAY.

MR. PENA: I'M MICHAEL PENA.

DETECTIVE MARTINEZ: SIT RIGHT HERE. THIS
ALL RIGHT?

OKAY. WE'LL JUST MAKE THIS AS PAINLESS AND
AS QUICK AS POSSIBLE. DOCTOR, CAN I START OFF WITH
SOME BIOGRAPHICAL INFORMATION?

MR. CHERNOFF: HEY, GUYS, BEFORE WE START,
CAN WE REITERATE ONE THING?

DETECTIVE MARTINEZ: SURE.

MR. CHERNOFF: (UNINTELLIGIBLE) CAN WE AGREE
THAT THE NOTE -- THE PRESS DOESN'T HEAR ABOUT ALL THIS

STOFE?
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DETECTIVE MARTINEZ: THE CONTENTS OF THIS
INTERVIEW WILL NEVER BE RELEASED BY US, EVEN AFTER
TOXICOLCOGY COMES OUT.

MR. CHERNOFF: AND YOU GUYS ARE THE ONLY
ONES WHO BASICALLY HAVE CUSTODY OF THIS INTERVIEW.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, WE'RE GOING TO
HAVE CUSTQODY OF THE NOTES. THE PERTINENT FACTS, I'M
GOING TO FORWARD -- I'M GOING TO MEET WITH THE CORONER
INVESTIGATOR, ELISSA FLEAK, AND DR. LAKSHMANAN, WHO IS
THE CORONER FCR L.A. COUNTY. HE'S THE ONE WHO
ACTUALLY DID THE AUTOPSY. SO I'LL BE DISCUSSING WITH
THEM WHAT WAS TALKED ABOUT. HOPEFULLY, THAT'LL MAKE
HIM -- HELP HIM DETERMINE THE CAUSE OF DEATH.

MR. CHERNOFF: YEAH, SURE. OKAY. ALL
RIGHT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. DR. MURRAY, FULL
NAME?

DR. MURRAY: CONRAD ROBERT MURRAY.

DETECTIVE MARTINEZ: 6/27. 1605. DO YOU
HAVE A RESIDENCE ADDRESS?

DR. MURERAY: .YES. 2426 GRASSY SPRINGS
PLACE.

DETECTIVE MARTINEZ: GRASSY?

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE MARTINEZ: SPRINGS PLACE.
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DETECTIVE SMITH:
CAN GET THIS MUSIC TURNED OFF.
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY:
DETECTIVE MARTINEZ:
PHONE?
DR. MURRAY: YES.
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY: 360.
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY: 2543.
DETECTIVE MARTINEZ:
ADDRESS?
DR. MURRAY: 2110.
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY:
DETECTIVE MARTINEZ:
ANY SUITE NUMBER?
DR. MURRAY:
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY:
DETECTIVE MARTINEZ:
DR. MURRAY: NO. B8
DETECTIVE MARTINEZ:

DR. MURRAY: {(702)

COUNSEL, LET ME SEE IF I

OKAY.

LAS VEGAS, NEVADA 89135.

89135. YOU HAVE A HOME

(702).

(702) .

360.

2543. AND A BUSINESS

2110.

EAST FLAMINGO ROAD.

EAST FLAMINGO ROAD.

SUITE 301.

301. LAS VEGAS ALSO?

LAS VEGAS, NEVADA.

SAME ZIP CODE?

9119.

AND A BUSINESS PHONE?

866-6802,
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(UNINTELLIGIBLE.)

PHONE?

ARE YOU,

WEIGH?

220.

MAKE YQU?

DETECTIVE MARTINEZ: DO YOU HAVE A CELL

DR. MURRAY: YEAH. (702} 862-0973.

DETECTIVE MARTINEZ: OCKAY. ABOUT HOW TALL

SIR?

DR. MURRAY: SIX-FOUR, SIX-FIVE, ROUGHLY.

DETECTIVE MARTINEZ: AND HOW MUCH DO YOU

DR. MURRAY: I'M ABOUT TWO HUNDRED AND --

DETECTIVE MARTINEZ: 2202 AND BIRTH DATE?
DR. MURRAY: FEBRUARY 19TH, 1953.
DETECTIVE SMITH: I'M SORRY. FEBRUARY?
DR. MURRAY: 19TH, 1953.

DETECTIVE MARTINEZ: AND HOW OLD DOES THAT

DR. MURRAY: 56 OBVIQUSLY.

DETECTIVE MARTINEZ: AND DO YOU HAVE A --

OBVIOUSLY, YOU DON'T HAVE A CALIFORNIA DRIVER'S

LICENSE.

TEXAS?

LICENSE.

DO YOU HAVE A NEVADA DRIVER'S LICENSE OR A

DR. MURRAY: NO, I HAVE A CALIFORNIA DRIVER

DETECTIVE MARTINEZ: OH, YOQU DO?
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DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: DO YQU KNOW THE NUMBER

OFF THE TOP OF YOUR HEAD?

DR. MURRAY: I'LL GIVE IT TOQ YOU. 1 GAVE IT

TO YOUR OTHER COLLEAGUES ON THE DAY OF THE --

IS "A"™ AS

OFF NOW?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH.

DR. MURRAY: (UNINTELLIGIBLE.) THE NUMBER
IN APPLE, 5365981.

DETECTIVE MARTINEZ: A5965981.

DR. MURRAY: YEAH.

UNIDENTIFIED SPEAKER: SORRY. THE MUSIC IS

DETECTIVE MARTINEZ: NO, IT'S STILL ON.

UNIDENTIFIED SPEAKER: IT'S STILL ON. QKAY.

SORRY ABOUT THAT.

OKAY.

CARDS?

THEM.

DETECTIVE MARTINEZ: AND PENA, CHERNOFF.

DETECTIVE SMITH: CAN WE GET SOME BUSINESS

DETECTIVE MARTINEZ: I GOT THEM. T GOT

DETECTIVE SMITH: OH, YOU GOT SOME ALREADY?

DETECTIVE MARTINEZ: YES.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DETECTIVE MARTINEZ: LET ME PASS THEM OVER
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TO YOU. SO ONCE AGAIN, THANK YOU VERY MUCH FOR
MEETING WITH US. 1 HOPE YCU UNDERSTAND THAT NONE OF
THE CIRCUS THAT'S BEEN GOING ON HAS BEEN ON QUR --
COMING FROM U3, NONE OF THE COMMENTS AND STUFF.
WE UNDERSTAND THAT YOU SPOKE WITH SOME DETECTIVES AT
THE HOSPITAL.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: UNFORTUNATELY, THEY
WEREN'T HANDLING THE CASE. THEY JUST WERE THE
DIVISION THAT WAS RIGHT THERE IN THE AREA. SO THEY --
WE WERE COMING FROM DOWNTOWN. THEY WERE FROM RIGHT
THERE. THEY SHCWED UP. THEY WERE HELPING US OUT.
AND SO THEY DIDN'T DO A FORMAL INTERVIEW. THEY
BASICALLY TOOK NOTES AFTER WE COULDN'T -- AFTER YOU
HAD LEFT.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: SO THAT'S WHY WE WANTED
TO --

DR. MURRAY: OH, THEY TOOK NOTES AFTER I
LEFT?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH. I MEAN THEY TOOK
VERY FEW NOTES, BUT THEY KNEW THAT THEY WEREN'T
HANDLING IT. SO THEY THOUGHT THAT WE WERE GOING TO
TALK.

DR. MURRAY: OH, OKAY. I SEE.
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DETECTIVE MARTINEZ: SO HOW LONG HAVE YOU
BEEN A DOCTOR FOR MR. JACKSON?

DR. MURRAY: AT FIRST 1 WAS ATTENDING TO HIM
IN 2006.

DETECTIVE MARTINEZ: AND IT WAS CONTINUQUS,
2006 ON?

DR. MURRAY: NO. WELL, NO.

DETECTIVE MARTINEZ: OR ON AND OFF?

DR. MURRAY: OFF AND ON, INTERMITTENT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. DO YOU KNOW IF
HE WAS UNDER THE CARE OF ANY OTHER DOCTORS?

DR. MURRAY: HE NEVER DISCLOSED THAT TO ME,
BUT BECAUSE HE MOVED AROUND SO MUCH, I WOULD ASSUME
THAT HE WAS.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY, SO YOU'RE NOT
SURE IF YOU WERE THE ONLY DOCTOR.

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE SMITH: I'M SORRY, DOCTOR. WHAT
KIND OF DOCTOR ARE YOU?

DR. MURRAY: I AM A CARDTO -- INTERVENTIONAL
CARDIOLOGIST IS MY SUBSPECIALTY. I AM A CARDIOLOGIST
AS A SPECIALIST. I HAVE A SPECIALTY ALSO IN INTERNAL
MEDICINE. ALL THREE.

DETECTIVE SMITH: DID THE JACKSONS,

SPECIFICALLY MICHAEL, SEEK YOU OUT FOR THAT REASON,
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BECAUSE YOU'RE A CARDIOLOGIST OR -~

DR. MURRAY: NO. I FIRST MET HIM IN 2006,
WHEN A PATIENT FRIEND, WHO WAS A SECURITY GUARD WITH
HIM, ASKED THAT I SEE HIM AS A REQUEST, BECAUSE HE WAS
NOT FEELING WELL AND HE WANTED TO SEE A DOCTOR.

(INTERRUPTION. )

MR. CHERNOFF: YES. THANK YOU.

DETECTIVE MARTINEZ: THANK YOU VERY MUCH.

DETECTIVE SMITH: AND WHEN YOU FIRST STARTED
ATTENDING, SEEING MICHAEL JACKSON 1IN 2006, WHAT WAS
THAT FOR?

DR. MURRAY: THERE WAS A FAMILY FLU ILLNESS
BETWEEN HIMSELF AND HIS CHILDREN. THEY WERE COUGHING
AND HAD RUNNY NOSE, AND THEY FELT DEHYDRATED, AND THEY
WERE NOT REALLY GETTING ENOUGH REST AT THAT TIME.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND I'M SORRY. YOU
WERE REFERRED BY A PATIENT OF YQURS?

DR. MURRAY: A PATTENT'S SON, WHO ALSO IS A
PATIENT OF MY PRACTICE.

DETECTIVE SMITH: AND HE WAS HIS SECURITY
GUARD?

DR. MURRAY: HE IS A SECURITY GUARD, AND HE
MADE THE RECOMMENDATION.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. THIS LAST

SECTION OF TIME THAT YOU'VE BEEN CARING FOR HIM, HOW
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LONG CONTINUCUSLY HAS IT BEEN?

DR. MURRAY: A LITTLE OVER TWO MONTHS.

DETECTIVE MARTINEZ: LITTLE OVER TWQO MONTHS.
COULD YOU TELL US HOW THAT CAME TO BE?

DR. MURRAY: I WAS CALLED BY MR. JACKSON'S
ASSISTANT. HIS NAME IS AMIR.

DETECTIVE MARTINEZ: AMIR.

DR. MURRAY: BROTHER AMIR.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH.

DR. MURRAY: AND HE SAID MR. JACKSON WANTED
TO SPEAK WITH ME. AND THEN HE MENTIONED THAT FOR THE
FIRST TIME, BECAUSE I HADN'T SEEN HIM FOR A WHILE,
THAT THEY WERE GOING TO BE DOING A CONCERT TOUR IN
ENGLAND AND MR. JACKSON WOULD VERY MUCH LIKE ME TO BE
PART OF THE TRIP AND TO BE THERE FOR THE CONCERTS, AND
WOULD I AGREE TO THAT. AND I SAID, "WELL, I NEED MORE
DETATLS ABOUT THAT,"™ AND THAT WAS IT. THAT WAS
BASICALLY THE GIST OF THE QUESTION.

THEN HE CALLED MR. JACKSON APPARENTLY. I
WAS NOT PRESENT. AND SHORTLY AFTER, WITHIN AN HOUR OR.
50, I GOT A CALL FROM MR. JACKSON TELLING ME HOW
ELATED HE WAS THAT I WAS GOING TO JOIN THE TRIP. OF
COURSE, I DID NOT HAVE A COMMITMENT MADE, BUT THAT WAS
HOW IT STARTED.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. AND I'M SURE YOU

10
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GUYS HAVE HEARD ON THE NEWS. THE NEWS IS REPORTING
THAT YOU DON'T WORK FOR MR. JACKSON BUT YOU WORK FOR
A.E.G. IS THAT CORRECT OR INCORRECT?

DR. MURRAY: HOW DO I DEFINE THAT? WELL,
MR. JACKSON ASKED ME TO BE ON HIS TEAM. I WAS TALKING
TO MR. JACKSON HIMSELF. HE OFFERED ME EMPLOYMENT, AND
I WAS OF THE OPINION THAT HE WQULD BE MY EMPLOYER
DIRECTLY. SUBSEQUENTLY TO ACCEPTING THAT, I -- 1
REALTIZED THAT A.E.G. WOULD BE THE ONE PAYING FOR THE
SALARY THAT HE REQUESTED. SO THAT WAS THEIR
ARRANGEMENT AS FAR AS WHAT THEY WOULD FINANCE ME. SO
I AM AN EMPLOYEE FOR MICHAEL JACKSON BUT PAID THROUGH
A.E.G. DOES THAT HELP YOQU?

DETECTIVE MARTINEZ: ©H, YEAH. SO MICHAEL
PICKED YCU, BUT SOMEBODY ELSE IS GETTING THE TAB.

DR. MURRAY: I HAD NO IDEA THAT THAT WAS THE
CASE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. OKAY. SO TWO
MONTHS CARING FOR HIM. DID THIS -- HAS THE TWO MONTHS
ALL BEEN HERE IN CALIFORNIA, OR WAS IT SPLIT BETWEEN
HERE AND LAS VEGAS?

DR. MURRAY: BASICALLY HERE.

DETECTIVE MARTINEZ: BASICALLY HERE?

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. CAN YOU TELL US

11
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ABOUT THE GENERAL HEALTH OF MR. JACKSON?

DR. MURRAY: GENERALLY SPEAKING, HE WAS NOT
A PERSON WHO ATE WELL. HE'S VERY THIN. THERE WERE --
I KNEW HE PROBABLY WAS SEEING OTHER PHYSICIANS FOR
OTHER ISSUES THAT HE DOES NOT DISCLOSE TO ME, CLEARLY.
SC I'M NOT SURE IF HE WAS SO VERY CANDID ABOUT ALL OF
HIS GENERAL CONDITIONS. BUT DURING A CURSORY PHYSTCAL
EXAMINATION, I DID NOT FIND ANY MAJOR PHYSICAL CHANGE
EXCEPT FOR A SUBLUXATION OF HIS RIGHT HIP.

DETECTIVE MARTINEZ: A WHAT?

DR. MURRAY: SUBLUXATION.

DETECTIVE MARTINEZ: I DON'T KNOW WHAT THAT
MEANS.

DR. MURRAY: HE -- IT'S LIKE IF YOU HAVE A
JOINT THAT GOES OUT OF PLACE AND COMES BACK IN AT A
CERTAIN ANGLE. SO WHENEVER HE BENT TO 90 DPEGREES OR
GREATER, HIS RIGHT HIP WOULD SLIP OUT OF JOINT - SITS
BACK UP, SLIDES BACK IN. THAT WAS THE CASE. HE HAD
SOME FUNGAL DISEASE OF THE TOES, WHICH WAS TREATED
BEFORE, AND THAT WAS WELL. NO OTHER SYSTEMIC ILLNESS,
LIKE HY?ERTENSION OR HIGH BLOOD PRESSURE OR S0, WAS
RECOGNIZED BY ME.

DETECTIVE MARTINEZ: YOU HAVE ANY FOLLOW-UPS
ON THAT?

DETECTIVE SMITH: NCG, NOT ON THAT.

12
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DETECTIVE MARTINEZ: GO AHEAD. JUMP IN.

DETECTIVE SMITH: THE DAY THAT YOU WERE
NOTIFIED -- I GUESS IT WOULD HAVE BEEN SOMETIME LATE
WEDNESDAY EVENING INTO THE EARLY MORNING HOURS OF
THURSDAY -- WHO TELEPHONED YQU?

DR. MURRAY: I WAS TELEPHONED BY AMIR,
BROTHER MICHAEL AMIR, LETTING ME KNOW THAT MR. JACKSOCN
WAS FINISHING REHEARSAL AROUND THAT TIME. I LOOKED AT
MY WATCH WHEN I GOT THE CALL. IT WAS ABOUT 12:10 1IN
THE MORNING, 12:10 A.M. AND I WOULD MEET THEM AT THE
HOME .

DETECTIVE MARTINEZ: DID HE MENTION ANY -~
JUST THAT -~ JUST THAT REHEARSAL WAS FINISHING, OR DID
HE SAY THAT THERE WERE ANY PROBLEMS?

DR. MURRAY: I ASKED ABOUT PROBLEMS, BECAUSE
I CONSTANTLY MADE THAT INQUIRY INTO HOW WELL HE HAD
DONE THAT DAY, DID HE PERFORM WELL. AND I'M TOLD THAT
HE HAD A LOT OF MEETINGS, THAT HE DID A PARTIAL
PERFORMANCE, NOT FULL PERFORMANCE. AND HE WANTED ME
THERE BY THEVTIME HE'D GOTTEN HOME.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. SO HE DIDN'T
COMPLAIN OF ANYTHING, JUST WANTED YOU THERE AT THE
HOUSE NORMALLY.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: WE UNDERSTAND THAT YOU

13




10

11

12

13

14

15

1o

17

18

19

20

21

22

23

24

25

HAD BEEN SPENDING SOME NIGHTS AT THE —- AT THE HOUSE?

DR. MURRAY: NOT SOME NIGHTS. I SPENT EVERY
NIGHT.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, EVERY NIGHT?

DR. MURRAY: WITH THE EXCEPTION OF THE
NIGHTS I WAS OFF, WHICH WAS ON A SUNDAY,

DETECTIVE MARTINEZ: WAS IT FOR MEDICAL
REASONS CR JUST TO MAKE HIM FEEL BETTER, THAT YOQU
SPENT THFE NIGHT?

DR. MURRAY: IT WAS MR. JACKSON'S REQUEST.

DETECTIVE MARTINEZ: OQKAY.

DETECTIVE SMITH: SO YOU WERE THERE SIX
NIGHTS A WEEK?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: AND SUNDAY WAS TYPICALLY
YOUR DAY OFF.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: UNLESS SOMETHING --

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: ~- SHOULD HAPPEN TO
MICHAEL.

DR. MURRAY: SURE.

DETECTIVE SMITH: OKAY. THE BEDROOM WHERE
HE WAS -- WELL, LET ME BACK UP A LITTLE BIT. WHAT

TIME DID YOU ARRIVE THERE THAT NIGHT AFTER YOU

14
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RECEIVED THIS CALL AT A LITTLE AFTER MIDNIGHT?

DR. MURRAY: IT TOOK -- I GOT THERE ABOQUT
ONE -- 12:50, CLOSE TO 1:00 O'CLOCK.

DETECTIVE SMITH: DID YOU ARRIVE ALONE?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND WHEN YOU GOT
THERE, WHAT TOOK PLACE?

DR. MURRAY: I WENT TO MR. JACKSON'S ROOM.
OF COURSE, HE HAS TWO ROOMS IN THE HOUSE. THE ONE
THAT I WAS CUSTOMARILY SEEING HIM AT, I WENT TO HIS
ROOM, AND I WAITED FOR HIS ARRIVAL.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, SO YOU ARRIVED AT
THE HOUSE BEFORE HE GOT BACK --

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: -- FROM REHEARSAL?

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: SO MICHAEL HADN'T BEEN
BACK YET. YOU GOT THERE BEFORE HIM; IS THAT CORRECT?

DR. MURRAY: SURE, UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND WHAT TIME DID
MICHAEL ARRIVE?

DR. MURRAY: SHORTLY AFTER. PROBABLY JUST
MAYBE AROUND 1:00, 1:05.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: A.M. I CAN'T SAY EXACTLY WHAT

15
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THE PRECISION OF TIME WOULD BE.

DETECTIVE SMITH: ROUGHLY. THAT'S FINE.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, ESTIMATION IS
GOOD.

DETECTIVE SMITH: AND ONCE MICHAEL ARRIVES,
WHAT TAKES PLACE?

DR. MURRAY: HE, T USUALLY ASKS -- HE SAID,
"GOOD NIGHT. HI. HOW ARE YOU?" AND I SAID THE SAME
TO HIM. AND THEN HE SAYS -- I SATID, "HOW WAS YQUR
DAY? ARE YOU FINE? WHAT ARE YOU FEELING?" AND HE
SRYS "OH, TIRED AND FATIGUED, AND T'M TREATED LIKE I'M
A MACHINE BECAUSE OF -- HE SAID THAT. BUT LET ME JUST

HAVE A QUICK SHOWER AND CHANGE, AND I'LlL COME BACK TO

YOU."

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND WHAT TOOK PLACE
NEXT?

DR. MURRAY: AFTER SHOWERING, SO HE CAME
BACK TO THE ROOM. AND HE WOULD -- I WOULD PUT ON SOME

CREAM ON HIS BODY FOR HIM, LOTION, ON AN AREA ON HIS
BACK.

DETECTIVE SMITH: WHAT KIND OF CREAM WAS
THIS?

DR. MURRAY: 1IT'S A CREAM THAT HE USES
FOR -- CHRONICALLY FOR DERMATOLOGICAL ISSUES.

DETECTIVE SMITH: I'M SORRY. FOR WHAT?

16
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DR. MURRAY: DERMATOLOGICAL ISSUES.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: HE WALKS WITH AN UMBRELLA IN
THE SUN. HE SAYS THAT HE IS -- HE HAS ALLERGIC
REACTION TO THE SUN, WHICH PROBABLY STEM FROM A
HISTORY OF VITILIGO.

DETECTIVE MARTINEZ: THAT'S THE WHITE SPOTS?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: AND WHEN THIS WAS BEING
DONE, WAS THIS -- THERE'S TWO ROOMS WHEN YOU GO
UPSTAIRS, ONE IMMEDIATELY TO YOQUR LEFT, WHICH I GUESS
WOULD HAVE BEEN MICHAEL'S, AND THEN THERE'S ANOTHER
ROOM WHERE THE I.V. DRIP WAS SET UP, IF YOU WILL --—

DR. MURRAY: RIGHT.

DETECTIVE SMITH: -- AND ALL THE OXYGEN
BOTTLES.

DR. MURRAY: RIGHT.

DETECTIVE SMITH: WOULD THAT TYPICALLY BE
YOUR ROCM?

DR. MURRAY: THAT WOULD BE THE ROOM WHERE I
WOULD TYPICALLY SEE HIM. NO ONE WAS ALLOWED TO GO
INTO THE OTHER ROOM TO THE LEFT.

DETECTIVE MARTINEZ: OH.

DR. MURRAY: I ASKED HIM ABOUT THAT, AND

TYPICALLY WHEREVER HE LIVED, HE ALWAYS HAD TWO SITES.

17
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FIRST OF ALL, HE DOES NOT TRUST PEOPLE COMING INTO HIS
ROOM, BECAUSE HE SAID HE HAD LOST THINGS BEFORE. AND
HIS ROOM IS ALWAYS IN A BAD STATE, AND NOT EVEN THE
CLEANERS WOULD BE ALLOWED TO GO IN THERE. SO I NEVER
WENT INTO THAT ROOM.

DETECTIVE SMITH: AND WHEN YOU WERE SEEING
MICHARL THIS NIGHT, PUTTING THTS CREAM ON HIM, WAS HE
IN THE ROOM THAT YOU WOULD TYPICALLY STAY IN?

DR. MURRAY: YES, YES.

DETECTIVE SMITH: OKAY. ON THE BED?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: WAS ANYONE ELSE IN THE
ROOM?

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO IT WAS JUST YOU
AND MICHAEL. OKAY.

DR. MURRAY: USUALLY THAT'S HOW IT Is.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND THIS NIGHT, IT
WAS JUST YOU AND MICHAEL.

DR. MURRAY: JUST MYSELF AND HIM.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO AFTER YOU PUT
THIS CREAM ON HIM, WHAT TAKES PLACE? WHAT HAPPENS
NEXT?

DR. MURRAY: WELL, THE USUAL THING IS THAT

HE WANTS TO SLEEP.

18
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DETECTIVE SMITH: OKAY. AND DOES HE GO TO
SLEEP? DOES ANYTHING TAKE PLACE AFTER YOU PUT THE
CREAM ON HIM AND --

DR. MURRAY: NO, HE'S NOT ABLE TO SLEEP

NATURALLY.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO WHAT HAPPENS
NEXT?

DR. MURRAY: SO BASICALLY I WOULD PUT AN
I.V.

DETECTIVE SMITH: IS THAT FOR DEHYDRATION
OR --

DR. MURRAY: HYDRATION AS WELL, BECAUSE, YOU
KNOW, WHEN HE EXERCISES AND DANCES, HE LOSES A LOT OF
FLUID.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO THIS EVENING,
YOU PUT THE I.V. IN?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: AND WHAT HAPPENED NEXT?

DR. MURRAY: WE TALKED A LITTLE BIT, AND
THEN I GAVE HIM MEDICATION TO HELP HIM SLEEP.

DETECTIVE SMITH: OKAY. WHEN YOU PUT THE
I.V. IN HIS ARM?

DR. MURRAY: NO, THE I.V. IS PLACED ON --

19
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7 7 DETECTIVE SMITH: "JUST BELOW, EITHER THE —~ ~—

THIS PARTICULAR NIGHT, THE I.V. WAS PLACED ON HIS
RIGHT OR HIS LEFT, EITHER HIS RIGHT OR HIS LEFT LEG,
BUT BELOW THE KNEE.

DETECTIVE SMITH: SOMEWHERE IN THIS ARFA?

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: 1IN THE CALF AREA?

DR. MURRAY: NO, HIGHER, SUPERIOR, CLOSER TO

THE KNEE.

RIGHT OR LEFT.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: YOU DON'T REMEMBER WHICH.

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DETECTIVE MARTINEZ: TOWARDS THE BACK?
TOWARDS THE BACK —-

DR. MURRA?: OF THE LEG? WHEREVER THERE WAS
A MORE PROMINENT VEIN.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND THEN YOU -- I
THINK YOU SAID YOU GAVE HIM A SEDATIVE?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: WHAT DID YOU GIVE HIM?

DR. MURRAY: HE TOOK A VALIUM, WHICH IS --
THAT HE HAD, WHICH WAS ONE PILL,.lo MILLIGRAM, ORALLY.

DETECTIVE SMITH: DO YOU KNOW WHAT -- THE
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VALIUM, DO YOU KNOW EXACTLY WHAT IT WAS?

DR. MURRAY: VALIUM. WHAT, THE DOSE?

DETECTIVE SMITH: 10 MILLIGRAMS?

DR. MURRAY: 10 MILLIGRAM.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: ONE TABLET, UH-HUH.

DETECTIVE MARTINEZ: ANYTHING ELSE?

DR. MURRAY: THAT'S WHAT HE TOOK ORALLY.
AND THEN HE SAT THERE. THE EFFECTS OF VALIUM ARE
DELAYED. IT DOES NOT COME UPp IMMEDIATELY. AND HE
NEEDED TO SLEEP. SO THEN I GAVE HIM ADDITICNAL

MEDICATIONS SAFELY, WHICH WAS THE I.V. FORM OF

LORAZEPAM.
DETECTIVE SMITH: DORAZEPAM?
DR. MURRAY: LO. LORAZEPAM.
DETECTIVE SMITH: LORAZEPAM?
DR. MURRAY: UH~HUH. L-0O-R-A-Z-A-P~F-M.
DETECTIVE SMITH: E-P-E-M?
DR. MURRAY: L-O-R-A-Z-E-P-A-M, LORAZEPAM.

DETECTIVE MARTINEZ:

MILLIMETERS?

15 THAT MEASURED IN

DR. MURRAY: MILLIGRAMS.

DETECTIVE MARTINEZ:

DR. MURRAY: PER ML.

DETECTIVE MARTINEZ:

21
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MUCH YCU GAVE HIM?

DR. MURRAY: YES. THE CONCENTRATION THAT IT
CAME IN WAS 4 MILLIGRAMS PER ML IN THE VIAL, AND THE
VIAL THEN CARRIES 10 CC. SO I GAVE HIM HALE A
MILLIGRAM, EQUIVALENT TO 2 MILLIGRAMS TOTAL, AND I
DILUTED THAT UP WITH NORMAI, SALINE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. SO THE TOTAL

AFTER YOU DILUTED WAS ABOUT HALF A MILLIGRAM; IS THAT

CORRECT?
DR. MURRAY: 2 MILLI -- 2 MILLIGRAMS.
DETECTIVE MARTINEZ: OH, 2 MILLIGRAMS.
DR. MURRAY: YEAH. BECAUSE I ONLY TOOK HALF
A MILLIGRAM, HALF OF -- HALF WAS -- HALF A CC, AND

EACH CC CARRIES 4 MILLIGRAMS.
DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. S5O 2 MILLIGRAMS
AFTER DILUTION.
DETECTIVE SMITH: AND WAS THAT PUT INTC HIS
DRIP, HIS I.V., OR —--
DR. MURRAY: NO, THAT --
DETECTIVE SMITH: -- WAS IT ANOTHER SITE?
DR. MURRAY: NO, THAT WAS PUSHED SLOWLY.
DETECTTIVE SMITH: 1I'M SORRY?
DR. MURRAY: IT WAS I.V. PUSHED SLOWLY.
DETECTIVE SMITH: OKAY. INTQ -- INTO HIS

I.V. DRIP ALREADY.
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DR. MURRAY: NO. THE I.V. DRIP WAS WITH THE
SALINE, NORMAL SALINE FOR HYDRATION. AND LOWER DOWN
ON THE -- ON THE CORD, THERE IS A PORT THAT I CAN
INJECT A NEEDLE.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: SO I WOULD TURN OFF THE T.V. AT
THAT TIME, AND THEN I WOULD SLOWLY INFUSE THE
MEDICATION.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: OVER ABOUT TWO TO THREFE

MINUTES.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: AND ONCE THAT WAS SAFFLY
INFUSED, THEN I WOULD UNCLAP -- UNCAP THFE LINE AND

THEN JUST HAVE THE I.V. CONTINUE TO DRIP.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO OBVIOUSLY THAT
WAS DONE WITH A SYRINGE.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: SLOWLY.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND WHAT HAPPENED
NEXT?

DR. MURRAY: WELL, I WATCHED HIM. I
OBSERVED HIM, AND HE CONTINUED TO BRE AWAKE FOR MORE

THAN AN HOUR.

23




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

DETECTIVE SMITH: ANY ADDITIONAL
MEDICATIONS?

DR. MURRAY: WELL, I WATCHED HIM BECAUSE,
YOU KNOW, I WANT TO BE CAUTIOUS. 8O I WATCHED HIM
LONG ENOUGH TO SEE IF THERE WAS AN EFFECT OF DRUGS,
YOU KNOW, AS TIF HE'D START TO SLEED. AND AFTER AN
HOUR OR SO OF WATCHING HIM, HE WAS STILL WIDE AWAKE.

DETECTIVE MARTINEZ: DIDN'T WORK.

DR. MURRAY: DIDN'T CHANGE. HE CONTINUED TO
COMPLAIN ABOUT HE CANNOT SLEEP. AND SO AFTER AN HOUR,
I DECIDE "WELL, CKAY. I'M GOING TO GIVE HIM A
DIFFERENT AGENT, " BECAUSE HE IS WIDE AWAKE, AND AFTER
AN HOUR, THE FULL EFFECTS OF THE MEDTCATION BY THIS
TIME IS SEEN. SO I GAVE HIM SOMETHING CALLED
MIDAZOLAM.

DETECTTIVE SMITH: HOW DO WE SPELL THAT,
DOCTOR?

DR. MURRAY: M-I-D-A-Z-0O-L-A-M.
M-I-D-A-Z-0-L~A-M.

MR. CHERNOFF: IT HAS A -- IT HAS A PRODUCT
NAME .

DR. MURRAY: VERSED.

MR. CHERNOFF: VERSED?

DR. MURRAY: YEAH, V-E-R-S-E-D, UH-HUH.

V-E-R-S-E-~D.
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DETECTIVE MARTINEZ: S-E-D OR --—
DR. MURRAY: S-E-D.
DETECTIVE MARTINEZ: S-E-D.

DR. MURRAY: VERSED, YEAH.

PETECTIVE SMITH: OKAY. IT'S ONE AND THE

SAME, MIDAZOLAM?

DR. MURRAY: NO, NOT -- YEAH, OF COURSE,
THEY'RE THE SAME, SAME PRODUCT.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: UH~HURH.

DETECTIVE SMITH: AND HOW MUCH OF THAT DID

YOU GIVE HIM?

DR. MURRAY: I GAVE HIM 2 MILLIGRAMS.

DETECTIVE SMITH: AND THIS IS INJECTED
ALS0?

DR. MURRAY: INJECTED SLOWLY.

MR. CHERNOFF: CAN YOU GIVE US A TIME FRAME,
DOCTOR?

DR. MURRAY: ROUGHLY AFTER AN HOUR OF

WAITING FOR THE EFFECT OF THE 1.V. LORAZEPAM.

MR. CHERNOFF: SO LORAZEPAM WAS GIVEN AT

WHAT TIME?

DR. MURRAY: WELL, AFTER HE GOT T0O BED WITH

HIS LOTION ON, HE HAD HIS -- HIS -- HIS PAJAMAS.

AFTER HAVING A SHOWER, I WOULD SAY —- AND I'M

25
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GUESSING -- AROUND 2:00 0O'CLOCK.

MR. CHERNOFF: SO AN HOUR AFTER THAT.

DR. MURRAY: AN HOUR AFTER THAT, WHICH WAS
WITH THE --

MR. CHERNOFF: VERSED.

DR. MURRAY: -- VERSED.

MR. CHERNOFF: ALL RTGHT.

DETECTIVE MARTINEZ: ABQUT 3:00, 3:00 IN THE
MORNTNG.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. HOW DID THAT
WORK OUT?

DR. MURRAY: I WAITED AGAIN. AND IT DIDN'T
WORK. HE WAS WIDE AWAKE. I SAID, "DO YOU FEEL A
LITTLE BIT DROWSY? DO YOU THINK YOUR EYES ARE TELLING
YOU YOU WANT TO SLEEP?" HE SAID, "NO."™ I SAID, "“HOW
ABOUT 1F YOU TRY TO MEDITATE? IET'S CHANGE THE
LIGHTING OF THE ROOM. LET'S LOWER THE MUSIC" THAT HE
LIKES TO SLEEP WITH, WHICH IS LOouDb, "LET ME -- I'LL
RUB YOUR FEET. AND TRY TO RELAX. TRY TO MEDITATE."
HE DID THAT RELUCTANTLY. AND HIS EYES CLOSED. I WAS
GRATEFUL FOR THAT. SO I WATCHED HIM FOR ABOUT 15 --
10 OR 15 MINUTES.

DETECTIVE SMITH: DO YQU KNOW WHAT TIME IT

WAS WHEN HE KIND OF FINALLY DRIFTED OFF?
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DR. MURRAY: AFTER I GAVE HIM THE
MEDICATION? ABOUT ANOTHER 15, 20 MINUTES DURING MY
WAITING PERIOD, I WOULD SAY.

DETECTIVE SMITH: SO APPROXIMATELY 3:20,
3:30 IN THE MORNING NOW OR -- AND I'M JUDGING THAT --

DR. MURRAY: YEAH, YEAH.

DETECTIVE SMITH: ~-- AFTER YOU'D GIVEN THE
VERSED.

DR. MURRAY: YEAH. WELL, I GAVE HIM AROUT
3:00 O'CLOCK. ANYWHERE FROM ABOUT 3:15, 3:20 OR SO
WOULD BE A REASONABLE TIME. THAT'S WHAT I WOQULD
GUESSTIMATE.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: I'M NOT WATCHING MY WATCH.

DETECTIVE SMITH: SURE, NATURALLY.

DR. MURRAY: YEAH. AND TALKING TO HIM ABOUT
MEDITATING DURING THAT TIME AND TRYING TO RELAX
HIMSELF AND TRYING TQ SLEEP NATURALLY. I WAS S0
(UNINTELLIGIBLE) THAT DURING THOSE 20 MINUTES COR S0,
FROM 3:00 O'CLOCK TO THE TIME. AND THEN HIS EYES
CLOSED, AND HE FELL ASLEEP. THAT, I TIMED, BECAUSE
THAT WAS REALLY GREAT. AND A5 I LOOKED AT MY WATCH
AND I KEPT LOOKING AT HIM, WITHIN 10 MINUTES OR 50, 12
MINUTES, HE JUST JUMP RIGHT BACK UP,

DETECTIVE MARTINEZ: WOKE UP AGATIN.
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DR. MURRAY: WIDE AWAKE.

DETECTIVE MARTINEZ: SO HE FELL ASLEEP FOR
ABOUT 10, 15 MINUTES.

DETECTIVE SMITH: YEAH.

DR. MURRAY: YOU KNOW? AND HE SAID, "WOW."
HE SAID, "AFTER YOU ASKED ME TO MEDITATE, I NEVER
THOUGHT IT WOULD WORK, BUT I GUESS I SLEPT A LITTLE
BIT, DIDN'T 1I?" I SAID, "YOU DID. SO LET'S KEEP
TRYING THAT." AND WE TRIED. AND 4:00 O'CLOCK CAME,
AND 4:00 O'CLOCK WENT, AND HE STILL WAS STILL AWAKE.
IT WAS 4:30 IN THE MORNING, AND HE WAS WIDE AWAKE.
AND THEN HE COMPLAINED, "I GOT TO SLEEP, DR. CONRAD.
T HAVE THESE REHEARSALS TO PERFORM. I MUST BE READY
FOR THE SHOW IN ENGLAND. AND TOMORROW I WILL HAVE TO
CANCEL MY PERFORMANCE. I HAVE TO CANCEL MY TRIP,
BECAUSE, YOU KNOW, I CANNOT FUNCTION IF I DON'T GET
THE SLEEP."™ I SAID, "WELL, I WANT YOU TO TRY. JUST
TRY, YOU KNOW. SO YOU HAVE TO CLOSE YOUR EYES."™ YOU
KNOW, SO I START WORKING AGAIN. HFE TRIED TO CLOSE HIS
EYES, AND NOTHING WOULD WORK. HE IS5 MOVING HIS FEET,
MOVING IN BED, COMPLAINING ABOUT "OH, I JUST CAN'T
SLEEP. THE MEDICINE DOESN'T WORK."™ SO THEN I LOOKED
AT MY WATCH, AND I REALIZED, WELL, SINCE I GAVE HIM
THE ATIVAN, THE LORAZEPAM EARLIER, WHICH WAS AROUT,

WHAT, 2:00 O'CLOCK?
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DETECTIVE MARTINEZ: UH-HUH.

DR. MURRAY: (UNINTELLIGIBLE.) .AND NOW WE
ARE PAST 4:00, 4:30, HEADING INTO 5:00 O'CLOCK. HE
HAS GOTTEN A SECOND AGENT. I DECIDED, WELL, IT IS
RELATIVELY REASONABLE TO GIVE AN ADDITIONAL AMOUNT OF
THE -- OF THE LORAZEPAM.

DETECTTVE MARTINEZ: OKAY. SO --

DR. MURRAY: THE ATIVAN. SO I GAVE HIM
ANOTHER 2 MILLIGRAMS SLOWLY, AFTER ABOUT THO AND A
HALF HOURS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND THIS IS AN
ADDITIONAL 2 MILLIGRAMS?

DR. MURRAY: YES. NOT OF -- NOT OF THE
VERSED. OF THE LORAZEPAM.

DETECTIVE SMITH: LORAZEPAM?

DR. MURRAY: YEAH. IT WAS THE FIRST AGENT I
GAVE AT 2:00 O'CLOCK.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: THE OTHER NAME FOR LORAZEPAM IS
ATIVAN, A-T~I-V-A-N, IF IT MIGHT HELP YOU.
A-T-I-V-A-N.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND I'M SORRY.
WHAT TIME WAS THIS NOW WHEN YOU ——

DR. MURRAY: CLOSE TO 5:00 O'CLOCK.

DETECTIVE SMITH: ABOUT 5:00 O'CLOCK?
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OR. MURRAY: YEAH. IT WAS PAST 4:30 LIKE,
YOU KNOW? AND HE WAS WIDE AWAKE.

DETECTIVE MARTINEZ: DID THAT HELP HIM RELAX
AND -~

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE MARTINEZ: NO?

DR. MURRAY: AT THAT TIME, HE COMPLAINED
THAT HE COULDN'T PERFORM; HE'LL HAVE TO CANCEL
REHEARSALS AGAIN; IT WILL PUT THE SHOW BEHIND; AND HE
WOULD JUST -- HE WOULD, YOU KNOW, NOT SATISFY HIS FANS
IF HE WASN'T RESTED WELL AND ALL OF THOSE THINGS. 5O
THERE WAS A LOT OF PRESSURE PLACED ON ME THERE. AND I
TOLD HIM. I SAID, "You KNOW, IF I GOT THE MEDICINE
THAT I GAVE YOU, I'D BE SLEEPING UNTIL TOMORROW
EVENING, A NORMAL PERSON'S WAY. YOU ARE, NOT NORMAL."
I TOLD HIM THAT. AND THEN I WAITED, WAITED AGAIN.
DAYLIGHT CAME UPON US. MR. JACKSON WAS STILL —-

DETECTIVE MARTINEZ: STILL WHAT?

DR. MURRAY: STILL AWAKE, STILL TALKING.

DETECTIVE SMITH: 6:00, 6:30 NOW?

DR. MURRAY: OH, YES. STILL SLEEP. 7:30,
MR. JACKSON IS STILL WIDE AWAKE. AT THAT TIME, I GIVE
HIM ANOTHER 2 MILLIGRAMS OF THE VERSED, NOT LORAZEPAM.

DETECTIVE SMITH: OKAY. NOW, YOU GAVE HIM 2

MILLIGRAMS ~- I'M SORRY ~- OF WHAT?
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DR. MURRAY: OF VERSED, V-FE-R-S-E-D.

DETECTIVE MARTINEZ: DID YOU DO IT THE SAME
WAY, WHERE YOU DILUTED IT?

DR. MURRAY: YES. AND THEN SLOWLY INFUSED.
VERSED IS THE SAME AS, AGAIN, MIDAZOLAM. OKAY?
M-I-D-A-Z-0-L-A~-M. HE HAD IT BEFORE,

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: I DID NOT CHANGE MEDICATION.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: SO BETWEEN THE HOURS OF THE
FIRST DOSE OF VERSED, WHICH WAS ABOUT SOMETIME LIKE
4:00 O'CLOCK, I THINK, IN THE MORNING. I JUST --

DETECTIVE MARTINEZ: ABQUT 3:00 O'CLOCK.

DR. MURRAY: 3:00 O'CLOCK? THEN THERE TIT
WAS PAST 7:30, AND NO EFFECT. THAT'S WHEN T GAVE HIM
THE OTHER DOSE, HOPING THAT HE WOULD GET SOME SLEEP.
AND IT DID NOT WORK.

DETECTIVE SMITH: STILL NO EFFECT.

DR. MURRAY: NO EFFECT. I THEN -- I THEN
CAUTIOUSLY CHECKED THE I.V. SITE. I CHECKED THE SITE
OF INFUSION ON HIS BODY TO MAKE SURE THE I.V. WAS
FLOWING TNTO HIM AND IT WAS NOT WETTING THE BEDSHEETS.
S0 I MEAN -- I MEAN WHERE IS THIS MEDICINE GOING? WHY
IS-THIS MAN NOT RESPONDING?

DETECTIVE SMITH: HE'S AWAKE.
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DR. MURRAY:

DETECTIVE

DR. MURRAY:

DETECTIVE

URINATED, NOTHING?

WIDE AWAKE.
SMITH: STILL AWAKE.
WIDE AWAKE.
SMITH: AND HE STILL HADN'T

DR. MURRAY: HE URINATED THEN. T MADE HIM
STAND AND HAD HIM URINATE, AND HE FILLED A -- HE HAD A
BAG ON HIM. AND THAT WAS FILLED, AND I EMPTIED THAT.

THEN T FILLED ANOTHER PORTABLE JUG, WHICH HE PLACED

ANOTHER 6, 700 CcC'sS
YEAH. OH, YEAH, HE
THE I.V. FLUID, YOU

DETECTIVE

YOU'VE ADMINISTERED

IN OF URINE. SO HE URINATED,
DOESN'T -- BECAUSE HE'S GETTING
KNOW, WHTICH IS ALSC HYDRATING HIM.
SMITH: NOW WE'RE BEYOND 7:30.

TWO MORE MILLIGRAMS OF THE VERSED.

DR. MURRAY: YEAH,

DETECTIVE

DR. MURRAY:

DETECTIVE

SMITH: THERE WAS STILL NO EFFECT.
NO EFFECT,
SMITH: IT'S GETTING LATER NOW.

WHAT -- WHAT HAPPENS NEXT?

DR. MURRAY: NOW WE ARE —-- WE ARE BEYOND
10:00 O'CLOCK IN THE MORNING.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: AND NOTHING HAS WORKED.
DETECTIVE MARTINEZ: BRUT BETWEEN THE 7:30

AND THE 10:00, THERE'S -- YOU'RE JUST WATCHING HIM AND
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TELLING HIM TO MEDITATE.

DR. MURRAY: WE'RE TRYING, TRYING. AND NOW

HE'S REALLY COMPLAINTING THAT HE CANNOT SLEEP; YOU

KNOW, WHAT I'M DOING ISN'T WORKING; AND HE HAS TO

CANCEL THE DAY, CANCEL REHEARSAL; EVERYTHING IS GOING

TO BE THROWN OFF, THROWN BACK; AND WE HAVE VERY LITTLE

TIME TO TAKE THE SHOW TO ENGLAND. AT THAT TIME, HE

SAID, "I'D LIKE TO HAVE SOME MILK.™

DETECTIVE MARTINEZ: MILK?
DETECTIVE SMITH: ABOUT WHAT TIME WAS THIS?

DR. MURRAY: THIS, HE SAID, "PLEASE, PLEASE

GIVE ME SOME MILK SO THAT I CAN SLEEP, BECAUSE 1 KNOW

THAT THIS IS ALL THAT REALLY WORKS FOR ME."

JUST --

DOCTOR?

DETECTIVE SMITH: HOT MILK OR WARM OR

DR. MURRAY: IT'S JUST SOME MEDICINE --
DETECTIVE SMITH: WHAT --—

DR. MURRAY: -- THAT HE WAS FAMILTAR WITH.
DETECTIVE MARTINEZ: WHAT IS THE MEDICINE?
DR. MURRAY: 1IT'S CALLED PROPOFOL.
DETECTIVE MARTINEZ: PROPOFOL. OKAY.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: SO HOW DO WE SPELL THAT,

DR. MURRAY: P-R-0-P-0-F-0-L.
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DETECTIVE SMITH: AND WHAT IS THIS PROPOFQL?

DR. MURRAY: IT IS A SEDATIVE THAT COULD
ALS50 BE USED FOR ANESTHESIA.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND HOW IS THAT —-
IS IT INJECTED AS WELL?

DR. MURRAY: IT IS BOTH GIVEN IN INTRAVENOUS
FORM. USUALLY MOST PATIENTS ARE GIVEN A CERTAIN
AMOUNT OF THE DRUG BASED UPON BODY WEIGHT, AND THEN
THEY CAN BE STARTED WITH AN INFUSION SLOW ENQUGH TO
KEEP THEM -- THE LEVELS IN THE PLASMA UP SO THAT WE
CAN -- THEY CAN SLEEP.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO YOU GAVE HIM
THIS PROPOFOL.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: DO YOU REMEMBER ABOUT WHAT
TIME IT WAS NOW? THE LAST TIME I GOT WAS ABOUT
10:00 O'CLOCK, WHEN THERE WAS STILL NO EFFECT AND HE'S

COMPLAINING THAT HE'S GOING TO HAVE TO CANCEL.

DR. MURRAY: IT WAS -- I KNEW I LOOKED AT
THE TIME. 1 LOOKED AT THE SUN. AND IT WAS -- IT
WAS -—— I SAW 10:30. SO I WOULD SAY ROQUGHLY 10:40.

MR. CHERNOFF: WHY DID YOU LOOK AT THE TIME?
DR. MURRAY: BECAUSE I'M LOOKING AT THE TIME
FROM THE TIME I STARTED TREATING HIM AND ALL THAT 1

HAVE GIVEN HIM TO THIS POINT, WAITING FOR THE EFFECT
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AND EVERYTHING ELSE, AND I'M NOT SEEING ANY EFFECT.
AND I LOOKED AT THE TIME, BECAUSE I ALSO KNOW THAT IF
HIS DAY IS TO BE PRODUCTIVE, HE ALSC HAS TO GET UP BY
A CERTAIN TIME.

AND IF HE -- IF -- AND AS HE AND I SPCKE
OPENLY AND HE WAS -~ AND THERE'S NO SEDATIVE EFFECT
FROM THE ONE THAT HE RECEIVED SO FAR, I SAID, "IF YOU
GOT PROPOFOL NOW,"™ WHICH, OF COURSE, HE REFERRED TO AS
THE MILK, "HOW MUCH TIME -- HOW MUCH SLEEP YOU EXPECT
TG HAVE? YOU KNOW, YOU GOING TO BE NEEDED TO BE UP NO
LATER THAN NOON." AND HE SAID, "JUST MAKE ME SLEEP.
DOESN'T MATTER WHAT TIME I GET Up."

I SAID, "WHAT WILL HAPPEN TO YOU? YOUR
REHEARSAL IS ALREADY SCHEDULED FOR TODAY." HE SAID,
"I CAN'T FUNCTION IF I DON'T SLEEP. THEY'LL HAVE TO

CANCEL IT. AND I DON'T WANT THEM TO CANCEL IT, BUT

THEY WILL HAVE TO CANCEL IT."™ SO I —- I AGREED AT
THAT TIME THAT I WOULD SWITCH THE —- OVER TO THE
PROPOFOL.

DETECTIVE SMITH: THIS IS THE FIRST TIME NOW
THAT YOU'RE USING THIS.

DR. MURRAY: FIRST TIME, YES.

DETECTIVE SMITH:' OKAY.

DR. MURRAY: AND I WOULD GIVE HIM A SMALL

AMOUNT THAT WOULD HELP HIM TO SLEEP AND THEN SEE IF
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THE EFFECT WOULD BE THERE.

DETECTIVE SMITH: HOW MUCH DID YOU
ADMINISTER INITIALLY?

DR. MURRAY: 25 MILLIGRAMS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND AGAIN, THIS WAS
APPROXIMATELY 10:40 NOW, GIVE CR TAKE?

DR. MURRAY: WELL, BY 10:40, WE -- WE HAVE
DISCUSSED THAT NOTHING IS HAPPENING. SO BY THE TIME I
WITHDRAW IT FROM THE BOTTLE, GET IT DILUTED -- I HAD
TO DILUTE IT, AND USUALLY I DILUTE IT WITH LIDOCAINE,
L-I-D-0-C-A-I-N-E, BECAUSE IT COULD BF VERY -- IT
BURNS THE VESSELS. 1IN THE SENSE OF THE SIDE EFFECT,
IT CAUSES IT TO BURN.

DETECTIVE SMITH: AND I'M SORRY. YOU GAVE
HIM HOW MUCH NOW?

DR. MURRAY: 25 MILLIGRAMS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND ALWAYS THE SAME
WAY .

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: REGARDLESS OF WHAT YOU
WERE GIVING HIM, WAS INTO THE --

DR. MURRAY: YES, I PUSHED IT.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND I'M SORRY. I
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INTERRUPTED YOU, BUT WE WERE GETTING TOWARDS THE TIME
AT 10:40, YOU REALIZED THAT NOTHING WAS HAPPENING, AND
SO BY THE TIME YOU GOT YOQUR THINGS TOGETHER AND YOQU
PUSHED IT, IT WAS -- |

DR. MURRAY: 1IT WOULDN'T TAKE A LONG TIME
FOR ME TO JUST WITHDRAW FROM A VIAL AND DILUTE IT WITH
THE LIDOCAINE, WHICH IS A LOCAL ANESTHETIC AGENT THAT,
YOU KNOW, ALSO IS A SODIUM BLOCKER TO MAKE HIM NOT
FEEL THE BURNING SENSATION OF THE SLOW INJECTION. SO
T HAD A TOTAL OF MEDICATION MIXED WITH THE LIDOCAINE,
AND I ADMINISTERED IT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. DOES THAT TAKE
YOU ABOUT AN EXTRA 5 MINUTES OR 10 MINUTES?

DR. MURRAY: SLOWLY INFUSED. SLOWLY INFUSED
OVER, I WOULD SAY, 3 TO 5 MINUTES.

DETECTIVE MARTINEZ: 3 TO 5°?

DR. MURRAY: YEAH, BECAUSE THE EFFECT is
GONE VERY QUICKLY.

DETECTIVE MARTINEZ: SO WE'RE LOOKING LIKE
AT 10:50ISH.

DR. MURRAY: YES. YEAH, THE EFFECT IS GONE
VERY QUICKLY. SO THE EFFECT WAS ONLY LAST -- ONLY
LASTS ABOUT 15 MINUTES.

DETECTIVE SMITH: OKAY. SO NOW WE'RE AT

ROUGHLY 10:50, 11:00 O'CLOCK.
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DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: WHAT TAKES PLACE NEXT?

DR. MURRAY: WELL, YOU KNOW, HE'S NOW
ASLEEP, YOU KNOW.

DETECTIVE SMITH: HE DOES GO TO SLEEP,

DR. MURRAY: HE NOW GOES TO SLEEP.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: UH-HUH.

MR. CHERNOFF: WERE YOU -- WHEN YOU DID
THIS, WHILE YOU WERE ADMINISTERING TO HIM, DID YOQU
ACTUALLY HAVE ANY PRECAUTIONS THAT YOU TOCK,
MONITORING MACHINES OR ANYTHING LIKE THAT?

DR. MURRAY: YES, I TOOK ALL PRECAUTIONS
THAT WAS AVAILABLE TO ME. I -~ SINCE I STARTED SEEING
HIM, I MADE SURE THAT THERE WAS OXYGEN AT THE BEDSIDE,
THAT HE WAS PLACED ON OXYGEN EVERY NIGHT VIA NASAL
CANNULA AND PULSE OXIMETER, WHICH TS A PLASTIC TUBE
THAT GOES OVER THE FINGER OR THE TOE. IT'S A DEVICE.
IT IS BATTERY OPERATED. THAT SHOWS ME THE OXYGEN
SATURATION LEVEL AND ALSO BEAT BY BEAT DYNAMICALLY
SHOWS ME THE HEART RATE FOR THE PATIENT.

DETECTIVE MARTINEZ: YOU SAID PULSE
OXIPETER?

DR. MURRAY: OXIMETER.

DETECTIVE MARTINEZ: OXIMETER.
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DR. MURRAY: 0-X-I-M-E-T-E-R. THAT
REGISTERS THE AMOUNT OF OXYGEN THAT HE HAS IN HIS
BLOOD, AND IT ALSO HELPS ME TO LOOK AT THE HEART RATE.
SO THOSE THINGS ARE IN PLACE.

DETECTIVE SMITH: YOU WERE DOING IT THIS
EVENING, THROUGHOUT THE NIGHT?

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: THIS PARTICULAR TIME?

DR. MURRAY: YEAH --

MR. CHERNOFF: AND YOU HAD -- HE HAD ASKED
FOR THI1S PARTICULAR DRUG, HIS --

DETECTIVE SMITH: REFERRED TO AS MILK.

MR. CHERNOFF: -- PROPOFOL. MILK

DR. MURRAY: MILK.

MR. CHERNOFF: YEAH, LET'S JUST CALL IT
MILK. HE HAD ASKED FOR THIS BEFORE, AND YOU KNEW HOW
HE REACTED TO IT. YOU'D GIVEN IT TO HIM BEFORE.

PR. MURRAY: TI'VE GIVEN IT TO HIM BEFORE.

MR. CHERNOFF: AND HE HANDLED IT FINE,

DR. MURRAY: HE HANDLEﬁ IT FINE.

DETECTIVE SMITH: THE SAME DOSE?

DR. MURRAY: THE DOSE AND THE DRIP. NOT THE
SAME DOSE IN THIS CASE, BECAUSE I HAD GIVEN HIM
EARLIER VERSED. I HAD GIVEN HIM THE ATIVAN AT

DIFFERENT TIMES DURING THE NIGHT. AND I KNOW THAT
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THEIR HALF-LIFE IS NOT AS SHORT AS LORAZEPAM. SO T
TOOK A PRECAUTION, KNOWING THAT THERE WAS POSSIBLE ALL
OF THE MEDICATTIONS STILL ON BOARD. SO THE
25 MILLIGRAM ORDINARILY WOULD NOT BE A DOSE I WOULD
GIVE HIM IF HE DID NOT HAVE THOSE OTHER AGENTS ON
BOARD. I WOULD GIVE HIM A HIGHER DOSE.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, OKAY. S50 IT'S A
LOWER DOSE THAN NORMAL.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: WHAT HAVE YOU ~— WHAT'S
THE HIGHEST AMOUNT OF MILK YOU'VE GIVEN HIM IN THE
PAST?

DR. MURRAY: WELL, BASED -~

DETECTIVE SMITH; IF THESE OTHER AGENTS
WEREN'T IN HIM?

DR. MURRAY: BASED UPON HIS WEIGHT, IT WOULD
BE WEIGHT BASED.

DETECTIVE MARTINEZ: UH-HUH.

DR. MURRAY: AND THE HIGHEST AMOUNT I'D
GIVEN HIM INITIALLY, DIRECT ON THE I.V. BEFORE
STARTING THE DRIP ON HIM, WOULD BE TWICE THAT AMOUNT,
WHICH IS ABOUT 50 MILLIGRAMS.

DETECTIVE SMITH: SO IT WAS APPROXIMATELY
BALF OF WHAT YOU'D GIVEN HIM BEFORE,

DR. MURRAY: YEAH.
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DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: BUT I HALVED THE DOSE HERE TO
BE CAUTIOUS, AS THERE WERE OTHER MEDICATIONS GIVEN TO
HIM DURING THE NIGHT, WHICH ALSO INDUCES SLEEP. AND
HE HAD NO -- THERE WAS NO RESPONSE OR EFFECT.

DETECTIVE MARTINEZ: CAN YOU RECALL OFF THE
TOP OF YOUR HEAD APPROXIMATELY ROW MANY OTHER TIMES
HE'S RECEIVED THIS MILK AND HANDLED IT FINE?

DR. MURRAY: WELL --

DETECTIVE MARTINEZ: I'M SORRY. THAT YOU'VE
GIVEN IT TO HIM, NOT THAT OTHER DOCTORS HAVE.

DR. MURRAY: 1I'VE GIVEN IT TO HIM --

MR. CHERNOFF: WAS IT MORE THAN TEN TIMES?

DR. MURRAY: YES.

MR. CHERNOFF: OKAY.

DR. MURRAY: MUCH MORE THAN TEN TIMES.

DETECTIVE SMITH: MORE THAN —- WELL, HOW FAR
BACK WE GOING NOW, TIME SPAN WISE? IT WAS IN THE LAST
COUPLE OF MONTHS YOQU WERE" CONTACTED -- RIGHT? -
INITIALLY --

DR. MURRAY: TWO MONTHS.

DETECTIVE SMITH: -- BY AMIR FOR THIS
TOUR.

DR. MURRAY: TWO MONTHS.

DETECTIVE SMITH: SO IN THE LAST COUPLE
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MONTHS --

DR. MURRAY: TWO MONTHS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. YOU'VE ADMINISTERED
IT MORE THAN TEN TIMES.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: MORE THAN 20 TIMES?

DR. MURRAY: 30 DAYS A MONTH ROUGHLY, EVERY
DAY .

DETECTIVE MARTINEZ: SO IT'S A DAILY --

DETECTIVE SMITH: A DAILY

DR. MURRAY: DAILY, WITH THE EXCEPTION OF
THREE DAYS LEADING UP TO HIS DEATH. I TRIED TO WEAN
HIM OFF --

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: -- THAT MEDICATION.

MR. CHERNOFF: AND LET'S -- LET'S BE CLEAR.
LET'S MAKE SURE THAT YOU GUYS ASK THIS QUESTION, IF
YOU DON'T MIND.

DETECTIVE SMITH: SURE.

MR. CHERNOFF: BEFORE YOU WERE HIRED ON AS
HIS DOCTOR, WERE YOU AWARE THAT MICHAEL JACKSON WAS
TAKING THIS ON A DAILY BASIS?

DR. MURRAY: I WAS NOT AWARE THAT MICHAEL
JACKSON WAS TAKING THTS ON A DAILY BASIS, BUT I WAS A

BIT SURPRISED OF HIS PHARMACOLOGICAL KNOWLEDGE,
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BECAUSE THAT IS NOT AN AGENT THAT MOST PEOPLE PULL
THIS OUT FROM THEIR HAT. AND HE EXPLAINED TO ME THAT
HE HAD TAKEN IT MULTIPLE TIMES. HE USED IT FREQUENTLY
ON HIS TOURS. IT WAS GIVEN TO HIM BY MULTIPLE OTHER
DOCTORS.

HE KNEW EXACTLY THAT WE HAD TO HAVE
ANTIBURN. ANTIBURN WAS HIS WORD FOR THE LIDOCAINE,
BECAUSE HE SAID WHENEVER IT WAS INJECTED -- HE CALLED
IT ANTIBURN, WHICH WAS THE WORD FOR LIDOCAINE, BECAUSE
HE SAID WHENEVER IT WAS INJECTED INTO HIM OR IT WAS
RUNNING INTO HIM, INFUSING, IT WOULD SET HIS LIMB OR
WHEREVER ON FIRE.

AND HE ASKED ME IF I EVER HAD IT, AND I
SAID, "NO." AND HE SAID, "WELL, I AM JUST LETTING YOU
KNOW. WITHOUT THE ANTIBURN, IT'S REALLY
UNCOMFORTABLE. SO MAKE SURE THAT THERE IS ALWAYS A
LOT OF THAT AVAILABLE." BRBUT HE IS SPEAKING FROM A
SOURCE OF EXPERIENCE. AND RE ALSC SAID THAT HE HAD
USED IT IN GERMANY AND SEVERAL OTHER PLACES BUT NEVER
REALLY TRULY DISCLOSED THE DOCTOR'S NAME.

DETECTIVE SMITH: AND THAT'S SOMETHING THAT
YOU UﬁDERSTOOD THAT WAS ADMINISTERED BY A DOCTOR AND
NOT MICHAEL HIMSELF, OR COULD IT --

DR. MURRAY: HE NEVER TOLD ME THAT HE

ADMINISTERED IT HIMSELF, BUT HE HAD SAID TO ME THAT

43




10

11

12

14

15

16

18

19

20

21

22

23

24

25

THE DOCTORS ALLOWED HIM TO INFUSE IT HIMSELF. AND I
REFUSED HIM THAT OPPORTUNITY. AND HE ASKED ME, "WHY
WOULD YOU -~ WHY DON'T YQU WANT ME TO PUSH IT? 1 LOVE
TO PUSH IT. YOU KNOW, IT MAKES ME FEEL MEDICINE IS
GREAT."™ I SAID, "WELL, IF I'M GOING TO GIVE YOU AN
AGENT THAT IS GOING TO PUT YOU TO SLEEP IMMEDIATELY
AND BE SO QUICK TO ACT, I DON'T WANT YOU EVER TO
INFUSE SUCH A SUBSTANCE WHEN I'M PRESENT. 1I'LL DO
THAT. SC SORRY ABOUT THE OTHER DOCTCRS WHO HAVE DONE
THIS. I WOULD NOT."

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. S0 TO BE -- YOQU
KNOW, I KNOW WHAT THE ANSWER TO THIS QUESTION IS, BUT
JUST TO -- SO I'M NOT ASSUMING. THE FIRST TIME THAT
MILK WAS USED ON HIM, WAS IT YOUR IDEA OR WAS IT HIS
IDEA?

DR. MURRAY: HIS. HIs.

MR. CHERNOFF: HE KNEW HOW MUCH TO PUT IN,
HE KNEW WHAT IT WAS. HE KNEW HOW TO INJECT IT. HE
KNEW ALL THAT.

DR. MURRAY: YES. AND HE ALSC -- AND HE
KNEW THAT THAT WAS THE ONLY THING THAT WORKED FOR HIM.
NOW, T CONSTANTLY CAUTIONED HIM THAT THAT IS AN
ARTIFICIAL WAY TO GO TO SLEEP. IT WOULD BE NICE TO
GET HIM BACK TO A MORE PHYSTOLOGICAL STATE. LIKE MOST

PEOPLE, WHEN THEY WORK AND THEY'RE TIRED, THEY FALI,
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ASLEEP.

AND HE ASKED ME. HE SAID, "COULD YOU SLEEP
LIKE THAT?" AND I SAID, "NO DOUBT ABOUT IT. YOU
KNOW, MOST PEOPLE COULD SLEEP. I DO UNDERSTAND THAT
CHILDREN HAVE A BETTER SLEEPING HABIT FOR REM SLEEP
THAN ADULTS. AND AS WE GROW OLDER, WE DON'T SLEEP AS
WELL AND AS LONG. AND SOMETIME PATIENTS NEEDED HELP,
SEDATIVE THAT THEY WILL USE AS NEEDED. AND THAT'S
CKAY." BUT I SAID TO DO THIS CN THAT FREQUENCY, I DID
NOT -~ I TRIED TO COUNSEL HIM AWAY FROM THAT.

MR. CHERNOFF: DO YOU HAPPEN TO KNOW -- 1I'M
SORRY TO INTERRUPT, GUYS.

DETECTIVE MARTINEZ: THAT'S FINE.

MR. CHERNOFF: DO YOU HAPPEN TO KNOW WHO HIS
DOCTOR WAS -- WAS ANY NAME GIVEN OF A DOCTOR BEFOQORE
YOU WERE HIRED ON?

DR. MURRAY: YES. MIND YOU, HE NEVER -- HE
TOLD ME THAT THERE WERE A COUPLE DOCTORS IN GERMANY
AND THEY WOULD HIGH-FIVE EACH OTHER AND DO DIFFERENT
THINGS BASED UPON THE SUBSTANCES THAT HE GOT. BUT

PRIOR TO STARTING WITH HIM IN MAY, HE CAME TO VEGAS

SOMETIME IN -- IT WAS IN MARCH OR APRIL, I WOULD SAY.
MR. CHERNOFF: DID HE -- I GUESS THE POINT
I'M TRYING TO MAKE IS DID HE TELL YOU -- LET'S JUST

GET DOWN TO THIS DR. LEE.
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DR. MURRAY: YEAH, LET'S GET ON.

MR. CHERNOFF: THIS DR. LEE DEAL, WHERE YOU
ASKED HIM ABOUT SOME THINGS THAT WERE -- THESE MARKS
THAT WERE ON HIS -- ON HIS FEET ALREADY.

DR. MURRAY: YES, ON HIS HANDS AND S0, LOTS
OF I.V. SITES. AND HE HAD VEINS THAT WERE SCLEROTIC.
SO0 I ASKED HIM WHAT WAS HE GETTING. AND HE TOLD ME
THAT HE WAS SEEING A DR. LEE, WHO WAS GIVING HIM A
SPECIAL COCKTAIL FOR FLUSHING HIS BODY AND SUPPOSED TO
GIVE ENERGY. AND DR. LEE HAD STATED THAT SHE -- NEVER
MET HER -- THAT SHE WORKED WITH THE LAKERS DURING THE
TIMES THEY WON THE CHAMPIONSHIP, AND HER COCKTAIL WAS
30 GOOD FOR GIVING THE TEAM ENERGY.

AND I SAID, "WELL, WHAT'S IN THE COCKTAIL?"
HE SAID, "I DON'T KNOW, ™ BUT HE REMEMBERED ONE NAME,
WHICH I THINK WAS METHIONINE. I DON'T REMEMBER, BUT I
KNOW IT WAS AN AMINO ACID IN THERE. &AND I SAID,
"WELL, COULD YOU FIND FROM DR. LEE EXACTLY WHAT THE
COCKTAIL IS? BECAUSE I'D LIKE TO REVIEW IT. I'M NOT
SURE IF IT'S GOOD FOR YOU, BECAUSE I'M FINDING THAT AS
YOUNG AS YOU ARE, YOUR VEINS ARE ALL BEING SCLEROTIC."

HIS VEINS ARE BECOMING CLOTS, LIKE FILLED
WITH CLOTS AND DRIED UP. AND YOU CANNOT BARELY FIND
SITES FOR AN I.v. THAT'S WHY YOU HAVE TO SEE ME

LOOKING FOR SOMETHING ON HIS LEG OR SOMETHING LIKE
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THAT. HIS HANDS ARE ALL SCLEROTIC FROM TOO MUCH USE
OF I.V. OVER TIME.

THEN HE TOLD ME THAT AFTER A WHILE -- HE
NEVER GOT ME THE INFORMATION, RBUT HE DID TELL ME --
WHEN I JOINED HIM REGULARLY, I SAID, "WHAT'S THE STORY
WITH YOU AND DR. LEE, AND WHAT'S HAPPENING?" HE SAID,
"OH, WE GOT RID OF HER." T SAID, "WHAT HAPPENED?" HE
SAID, "WELL, SHE WAS UNPROFESSIONAL." I SATD, "WHY
WAS SHE UNPROFESSIONAL?" HE SAID SHE JUST CALLED ONE
DAY WHEN HE WAS EXPECTING HER. SHE SAID HER CHILD HAD
GOTTEN SICK AND SHE HAD TAKEN HIM TO THE URGENT CARE
AND SHE COULDN'T MAKE IT. SO SHE DIDN'T COME.

I SAID, "WELL, THAT'S REASONABLE. YOU KNOW,
YOU HAVE CHILDREN, TOO. AND THAT COULD BE REAL."™ BUT
HE FELT THAT THE DOCTOR DID NOT TELL HIM THE TRUTH.
SO HE WAS UPSET AND TOLD HER NOT TO COME BACK. I
BELIEVE SHE WAS NOT SEEN AGAIN. THAT'S DR. LEE. SO I
DON'T KNOW EXACTLY WHAT WAS IN HER COCKTAIL, BUT SHE
WAS GIVING HIM --

MR. CHERNOFF: OR IF THERE WAS A COCKTAIL.

DR. MURRAY: WHATEVER. BRUT SHE'LL GIVE HIM
SOME I.V.

MR. CHERNOFF: ALL RIGHT.

DR. MURRAY: SEVERAL TIMES A WEEK.

DETECTIVE SMITH: AND WAS THIS 1IN
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LAS VEGAS?

DR. MURRAY: NO, THIS WAS HERE LOCALLY.

DETECTIVE SMITH: OKAY. S0 THAT WAS WITHIN
THE LAST SIX MONTHS?

DR. MURRAY: YES. NOW, THE REASON I MENTION
THAT TS BECAUSE I WANTED TO GIVE YOU ANOTHER NAME OF
DR. ADAMS, BECAUSE YOU ASKED ABOUT THE MILK.

MR. CHERNOFF: OH, THAT'S RIGHT.

DR. MURRAY: DOCTOR --

MR. CHERNOFF: HE MENTIONED THAT MICHAEL

MENTIONED A DR, ADAMS THAT ACTUALLY WAS IN VEGAS;

RIGHT?

DR. MURRAY: YEAH, YEAH. DAVID ADAMS.

MR. CHERNOFF: OKAY.

DETECTIVE SMITH: OKAY. AND WHAT ABCUT DR,
ADAMS?

DR. MURRAY: I NEVER KNEW MICHAEL JACKSON
WAS COMING TO TOWN. AND AGAIN, NOT KNOWING THAT, I
DON'T KEEP A RECORD OF HIS TIME, BUT IT WAS SOMETIME
BETWEEN MARCH AND APRIL. AND HE CALLED ME. AND I
SAID, "HI. HOW YOU DOING, MICHAEL? WHERE ARE youz"
AND HE SAYS, "OH, I'M IN VEGAS. "

"REALLY? WHY HERE?"

"I BROUGHT MY CHILDREN TO SEE A SHOW."

I SAID, "WOW. WELL, THAT'S NICE."™ I CAN'T
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REMEMBER WHAT SHOW HE WAS SEEING. AND I SAID, "WHEN
ARE YOU LEAVING?" HE SAYS, "I'M LEAVING TOMORROW. ™
SC HE WAS JUST HERE FOR ONE NIGHT. HE STAYED AT THE
WYNN HOTEL. AND THEN AFTER SPEAKING WITH HIM, I HUNG
UP. |

THEN I GOT ANOTHER CALL FROM HIS ASSISTANT,

' MICHAEL AMIR. AND HE SAID MR. JACKSON WANTS TO SPEAK

TO ME AGAIN. SO I SPOKE WITH HIM. AND THEN HE ASKED
ME. HE SAYS "I'M HAVING DIFFICULTY SLEEPTNG. I CAN'T
SLEEP." BUT I SAID, "WELL, YOU'RE HERE JUST FOR A
NIGHT, A SHOW AND FILM. WHY YOU HAVING DIFFICULTY
SLEEPING? CAN'T YOU JUST SLEEP? YOU HAD A LONG TRIP
ON THE ROAD FROM L.A. TO LAS VEGAS. YOU KNOW, IF YOU
GO TO BED" -- 1 SAID, "ARE YOU GOING OUT TONIGHT AND
DOING ANYTHING?" HE SAID, "NO, I'M STAYING INSIDE.
BUT I JUST CAN'T SLEEP."™

HE SATD, "COULD YOU HELP ME TO SLEEP?" 1T
SAID, "WELL, bON'T YOU HAVE ANY SLEEPING PILL THAT I
GAVE YOU IN THE PAST THAT YOU CAN USE AS NEEDED?"
LIKE -- LIKE LORAZEPAM OR RESTORIL, WHICH I HAD GIVEN
TO HIM BEFORE, PILL FORM. HE SAID, "THEY DON'T WORK. "
I SAID, "DID YOU TRY THEM?" HE SAID, "YES,
DR. CONRAD. NOTHING WORKS. YOU KNOW, TI'VE HAD PILLS
FROM THE OTHER DOCTORS IN BEVERLY HILLS, AND I'VE HAD

MEDICINE FROM DR. KLEIN, WHO SAYS HE GAVE ME THE
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STRONGEST MEDICATION. AND I HAVE MEDICINE FROM
DR. METZER, M-E~T-2-E-R. THEY ALL DON'T WORK."

DETECTIVE MARTINEZ: DR. KLEIN, DR. METZER.
WAS THERE ANOTHER ONE?

DR. MURRAY: THOSE ARE THE NAMES THAT HE HAD
MENTIONED. I SAID, "I DON'T HAVE ANYTHING I CAN OFFER
YOU THAT WOULD WORK." HE SAID, "WELL, WHAT ABOUT
DIPRIVAN?" WHICH IS ANOTHER NAME FOR —- WHICH IS THE -

MR. CHERNOFF: BRAND NAME FOR PROPOFOL.

DR. MURRAY: WHICH IS THE OTHER NAMF —-

DETECTIVE SMITH: FOR WHAT?

DR. MURRAY: DIPRIVAN, D~I-P-R-I-V-A-N,
WHICH IS THE OTHER NAME FOR PROPOFOL.

DETECTIVE SMITH: OH.

DR. MURRAY: WHICH IS THE MILK.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

MR. CHERNOFF: OH, YEAH, THE MILK.

DR. MURRAY: SO HE ASKED ME, "WHAT ABOUT
DIPRIVAN?" I SAID, "DIPRIVAN? WHY YOU ASK THAT?"™ HE
SAID, "WELL, IT WORKS. I KNOW IT WORKS." T SAID,
"WELL, THAT'S NOT A MEDICINE YQU CAN JUST CALL AND
READILY PUT YOUR HANDS ON. YOQU KNCW, IT'S A MEDICINE
THAT YOU'LL HAVE TO ORDER. AND I DON'T KNOW ANYWAY
HOW I CAN GET THAT TO YOU." |

SO HE SAID -- SO YOU CAN TELL HE GOT
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RESTLESS. AND FRUSTRATION CAME UPON HIM BECAUSE I
COULDN'T SATISFY HIM. AND THEN HE SAID, "DO YOU KNOW
THIS DR. ADAMS? WHAT'S HIS NAME AGAIN? DR. ADAMS®?
CAN'T REMEMBER HIS FIRST NAME." HE SAID, "HE'S A
BLACK DOCTOR. HE IS ABOUT YOUR HEIGHT. LOOKS LIKE A
FOOTBALL PLAYER. HE HAS MORE WEIGHT THAN YOU. AND
YOU KNOW, HE GAVE IT TO ME BEFORE IN LAS VEGAS SEVERAL
TIMES. AND YOU KNOW, HE WALKS WITH HIS LITTLE BAG."
THAT'S WHAT HE SAID. |

DETECTIVE SMITH: DR. ADAMS GAVE HIM THE
MILK BEFORE?

DR. MURRAY: YEAH. DAVID ADAMS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. 1I'M SORRY.

DR. MURRAY: YEAH. SO I SAID, "WELL, I
CAN'T HELP YOU, BECAUSE I DON'T HAVE ACCESS TO SUCH
PRODUCTS. AND THOSE HAS -- THOSE HAVE TO BE ORDERED,
AND THIS IS THE WEEKEND, A SUNDAY." S0 HE S5AID, "YOU
DON'T KNOW HIM?"™ T SAID, "NO.™

"DO YOU HAVE HIS NUMBER?"

I SAID, "I DON'T KNOW HIM. SO I DON'T HAVE
A NUMBER." HE SAID, "WELL, I THINK I CAN CALL BROTHER
MICHAEL, " WHICH IS MR. AMIR. HE SAID, "LET ME CALL
HIM BECAUSE HE HAS THE NUMBER. SO I'LL CALL YOQU
BACK."

SO WITHIN FIVE MINUTES TO TEN MINUTES, I GOT

51




10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

ANOTHER CALL BACK FROM MR. JACKSON HIMSELF. AND HE
SAID, "THIS IS THE NUMBER, AND THIS IS HIS NAME,
MR. ADAMS. COULD YOU ASK HIM IF HE CAN HELP MFE TO
SLEEP? IF YOU CAN FIND HIM, AS A DOCTOR TO A DOCTOR,
COULD YOU CALL HIM?" SO I MADE THAT CALL. IT WAS
ABOUT -- THIS IS SUNDAY, THE DAY HE'S SUPPOSED TO BE
GOING BACK TO LOS ANGELES. AND THIS IS LIKE
2:00 O'CLOCK IN THE DAY. AND I THOUGHT HE'D BE ON THE
ROAD BY NOW.

HE SAID MR. ADAMS -- HE SAID, "HE HELPED ME
BEFORE. HE WOULD TAKE ME TO THIS PLASTIC SURGEON'S
OFFICE. AND HE WILL COME THERE WITH HIS BAG, AND HE
ALWAYS HAD IT, AND HE WOULD START IT," AND HE WOULD
GET SLEEP. I SAID, "WHAT IS THE SURGEON'S NAME?" HE
MENTIONED THE NAME, BUT I DON'T KNOW THE SURGEON
EITHER. 80 HE SAID HE IS GOING TO MAKE A CALL TO THE
SURGEON TO SEE IF DR. ADAMS IS AVAILABLE, IF HE COULD
COME THERE TO HELP HIM. HE WOULD GO ANYWHERE WHERE IT
WAS NECESSARY.

SO I SAID, "OKAY. GO MAKE YCUR CALL."™ AND
THE CALL IS MADE, AND WHAT I WAS TOLD BY MR. JACKSON
IS THAT MICHAEL AMIR SAID THE SURGEON -- OR THE
COSMETOLOGIST, I THINK HE IS, SAID THAT TODAY HE
WASN'T GOING TO LET THEM USE HIS OFFICE UNLESS

MR. JACKSON AGREED TO HAVE SOME OTHER COSMETOLOGIAL --
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COSMETOLOGICAL PROCEDURE.

MR. CHERNOFF: (UNINTELLIGIBLE. )

DR. MURRAY: YEAH, WHICH, OF COURSE, HE
WOULD BE ABLE TO GET PAID FOR FOR USING HIS PREMISES,
AND AT THE SAME TIME HE COULD BE ASLEEP WHILE HE IS
DOING HIS THING. S0 1 TOLD HIM THE DOCTOR SAID IF HE
WASN'T GOING TO MAKE ANY MONEY FOR A PROCEDURE, THEN
HE WASN'T GOING TO HAVE IT DONE.

I DID CALL DR. ADAMS, DAVID ADAMS. T TOLD
HIM THAT I HAD NEVER MET HIM. MR. JACKSON SAID THAT
HE HAD WORKED WITH HIM BEFORE, THAT HE HAD GIVEN HIM
DIPRIVAN TO SLEEP, AND HE WANTED TO KNOW IF HE WAS
AVAILABLE TO HELP. DR. ADAMS SAID TO ME, "GIVE HIM
ONE HOUR, AND HE'ILL CALL ME BACK.™

I CALLED MR. JACKSON. T SAID, "I SPOKE TO
MR. ADAMS, DR. ADAMS. HE TOLD ME THAT HE MAY HAVE
ENOUGH OF THE PRODUCT THAT YOU WANT." HE'S QUITE
FAMILIAR WITH HIM, BECAUSE DR. ADAMS SAID TO ME, "OH,
YEAH, I KNOW MICHAEL. T KNOW MICHAEL VERY WELL. HE
ALWAYS -- HE DOES WELL ON DIPRIVAN. HE LOVES THAT
DRUG. "

DETECTIVE SMITH: MILK.

DR. MURRAY: MILK. HE DID NOT CALL IT MILK.
HE JUST SAID, "HE LOVES THAT DRUG." MILK WAS ADOPTED

LATER ON. WHEN I STARTED TO WORK WITH HIM, T GUESS,
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HE STARTED TO CALL IT MILK AND ANTIBURN.

SO MR. ADAMS CANNOT GET THE COSMETOLOGIST TO
OPEN HIS PRACTICE. SO I ALLOWED HIM ON A SUNDAY TO
USE MY OFFICE, WHERE I HAD OXYGEN, A CRASH CART, AND
MONITORING DEVICES LIKE THE OXIMETER, TO USE MY OFFICE
TO TREAT MR. JACKSON. AFTER MR. JACKSON GOT THERE,
MR. ADAMS, DR. ADAMS WAS WATITING. I BROUGHT HIM
UPSTAIRS. I INTRODUCED MYSELF. AND I LEFT THEM.

I SAID, "HOW LONG ARE YOU GOING TO LET HIM
SLEEP?" HE TOLD ME HE WAS GOING TC DO FIVE OR SIX
HOURS. THIS WAS ABOUT 1:00 O'"CLOCK IN THE DAY. SO T
SAID, "OKAY. SO T'LL COMFE BACK AROUND 7:00?" AND HE
SAID, "YEAH, 7:00 WILL BE GOOD."™ BAND I CAME BACK AT
7:00 O'CLOCK. WHEN I CAME BACK TO MY OFFICE AT
7:00 O'CLOCK, HE HAD HIS DIPRIVAN DRIP GOING. THERE
WAS A PULSE OXIMETER THERE. I HAD SUPPLIED OXYGEN FOR
HIS USE DURING THE PROCEDURE. TI'M NOT SURE IF IT wWAS
USED OR NOT. BUT DR. ADAMS DID HAVE AN I.vV. BAG THAT
WAS DILUTED WITH THE AGENT. AND HE WAS -- MR. JACKSON
SLEPT.

WHEN MR. JACKSON WOKE up, OF COURSE, I BEING
HIS INTERMITTENT GENERAL PHYSICIAN, 1 ASKED HIM HOW HE
FELT. AND HE SAID HE NOW FELT WONDERFUL BECAUSE HE
WAS ABLE TO GET TO SLEEP. I SAID, "ARE YOU GOING TO

LEAVE FOR LOS ANGELES TONIGHT?"™ HE SAID HE WASN'T
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SURE IF HE WAS GOING THAT NIGHT OR THE FOLLOWING DAY .

HE THEN SURPRISED ME THAT SAME EVENING,
BECAUSE BY THEN HE HAD ALREADY MADE THE PROPOSAL TO ME
JOINING HIS TEAM AND GOING TO ENGLAND,

DETECTIVE SMITH: HE'S STILL IN VEGAS NOW.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: BUT HE HAD ALREADY PROPOSED TO
ME JOINING HIS TEAM AND GOING TO ENGLAND AS HIS
EXCLUSIVE MEDICAL DOCTOR. HE THEN SURPRISED ME AND
SAID ~- HIS WORDS WERE "THIS TS DIVINE GUIDANCE." AND
T SAID, "WHAT DO YOU MEAN?" HE SAID, "COME, COME.
COME WITH ME. YOU MIND?" SO WE LEFT THE DOCTOR 1IN
ONE ROOM. HE SAID —- T SAID, "EXCUSE ME, DOCTOR."

AND MR, JACKSON PULLEC ME DOWN THE HALL,
INTO MY OFFICE ON THTIS SUNDAY AFTERNOON -- SUNDAY
EVENING. HE SAID, "CONRAD, YOU KNOW, WHEN 1'M ON THIS
COURSE, WHEN I'M ON -- ON THE TOUR, I HAVE DIFFICULTY
SLEEPING. AND WHAT MOST DOCTORS HAVE DONE FOR ME,
THEY HELP ME TO SLEEP FOR 15 TO 18 HOURS, BECAUSE I
NEED IT." SO INNOCENTLY, I WASN'T THINKING THAT HE
WAS SLEEPING 15 TO 18 HOURS WITH ASSISTANCE. I WASN'T
THINKING THAT IT WAS A REGULAR EVERYDAY BASIS.

BUT WHAT HE SAW, AS I LOOK RETROSPECT, IS

THAT WHAT DEVELOPED QUICKLY WITHIN THAT EVENING,
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HIS -- WHAT HE CALLED THE DIVINE GUIDANCE WAS TO
INTRODUCE TO ME, EVEN BEFORE I AGREED TO GO ON HIS
TEAM, "HOW ABOUT IF YOU HAVE ANOTHER DOCTOR JOIN YOU?"
AND I SAID, "WHY WOULD YOU WANT THAT?" HE SAID,
"BECAUSE YOU DON'T QUITE KNOW OR UNDERSTAND THAT THESE
HOURS ARE LONG. vyoU KNOW, WHEN I SLEEP FOR 15 TO
18 HOURS, THAT'S WHEN T FEEL GOOD ENOUGH TO GET Up TO
PERFORM. AND THAT'S WHAT MOST OF THE DOCTORS HAVE
DONE FOR ME. AND I THINK ON YOU, IT MAY BE TOO MUCH."

I DIDN'T SEE IT AS BEING TOO MUCH. BUT WHAT
MR. JACKSON KNEW IS THAT THIS TS SOMETHING THAT HE DID
EVERY DAY. AND BY HIM HAVING THAT EVERY DAY, IT WOULD
CERTAINLY BE TOO MUCH FOR ONE DOCTOR. AND I WAS
CAUGHT SITTING THERE, IN THE SENSE THAT I SAID, "YOU
KNOW, I COULDN'T MAKE A DECISION FOR YOU, MR. JACKSON.
YOU WILL HAVE TO KNOW BEST WHAT YOU THINK.™

AND SO I SAT THERE WITH DR. ADAMS, AND I --
I INTRODUCED MYSELF BETTER, AND I GOT TO KNOW HIM.
AND I SAID, "YOU KNOW, WELL, I'VE TAKEN CARE OF
MICHAEL INTERMITTENTLY, AND HIS CHILDREN. AND IF
THERE'S A NEED FOR A DOCTOR, A SPECIALIST, THEN I
USUALLY SCREEN THEM AND SUPPLY WHAT HE WANTS. BUT YOQU
KNOW, HE'S ASKING TO HAVE TWO DOCTORS ON HIS TEAM NOW,
AND I'M NOT SURE WHETHER OR NOT HE COULD AFFORD THAT."

I DID NOT KNOW.
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DETECTIVE SMITH: WAS HE MAKING REFERENCE TO
DR. ADAMS?

DR. MURRAY: JOINING THE TEAM?

DETECTIVE SMITH: JOINING THE TEAM?

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: DID HE SAY DR. ADAMS —-

DR. MURRAY: HE WAS --

DETECTIVE SMITH: -- OR DID YOU INFER?

DR. MURRAY: NO, HE'S SITTING RIGHT THERE.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: SO HE WAS GOING TO BE THE
SECOND DOCTOR ON THE TEAM.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: AND I WAS SURPRISED THAT HE WAS
BRINGING THAT UP ONLY WITHOUT ANY WARNING. S0 I SAID,
"WHATEVER YOU WANT . " BUT HE WAS FAMILIAR WORKING WITH
DR. ADAMS BEFORE AND GETTING THAT SUBSTANCE AS ONE OF
HIS TREATING PHYSICIANS FOR DIPRIVAN. AND THAT'S WHAT
HAPPENED.

SO0 I SAID -- 1 SAID, "WHATEVER HE WANTED."
AND SO DR. ADAMS CONTINUED TO CALL ME, AND HE LEFT
WORD FOR MR. JACKSON, "WHO SHOULD I CONTACT IN CASE I

WANT TO GO TO ENGLAND? SHOULD I GO TO YOU, OR SHOULD
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1 GO TO MICHAEL?" 1 SAID, "IT'S UP TO MICHAEL." NOW,
MICHAEL SAY, "WELL, TALK TO CONRAD. LET HIM KNOW WHAT
YOU WANT, AND THEN WE WILL WORK IT ouUur."

WELL, AT THAT TIME, EVEN THOUGH I SORT OF
SOMEWHAT AGREED TO GO ON THE TEAM, WE WERE NOT IN
CONTRACT. WE HAD NOT LOCKED INTC NUMBERS. I KNOW I
HAD MY PRACTICES. I MEAN HOW DO I CLOSE THAT DOWN TO
MAKE SENSE TO GO ON A TRIP LIKE THIS WITH THE
GENTLEMAN? AND DR. ADAMS DID CALL ME BACK, AND THEN
HE SAID THAT HE HAD SPOKEN TO HIS MOTHER. HE HAD
CALLED HER. HE HAD SPOKEN TO A FRIEND. AND HE WAS
SINGLE AND AVAILABLE AND IS ON BOARD, JUST CALL.

SO 1 SAID, "WHAT KIND OF INCOME ARE YOU
GOING TO LOOK FOR?" HE SAID --

MR. CHERNOFF: IS THIS IMPORTANT TO YOU
GUYS?

DETECTIVE SMITH: YOU'RE -- AND WHEN YOU'RE
SAYING "WHAT KIND OF INCOME ARE YOU GOING TO LOOK
FOR, " ARE YOU TALKING TO DR. ADAMS OR MICHAEL?

DR. MURRAY; YEAH, DR. ADAMS. TS THAT
IMPORTANT TO YOU?

DETECTIVE SMITH: YEAH, THAT'S FINE. YEAH,
THAT'S FINE.

DR. MURRAY: ARE YOU SURE?

MR. CHERNOFF: HE'S COMPLETELY SKIPPED THE
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MOST IMPORTANT PART.

DETECTIVE MARTINEZ-: WE'LL GET BACK TO IT.

DETECTIVE SMITH: T KNOW. WE'LL GET BACK TO
IT, AND THAT'S FINE. THAT'S FINE.

MR. CHERNOFF: OQKAY.

DR. MURRAY: I DON’T WANT TO WASTE TIME.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, NO, NO, THAT'S --
WE'LL FINISH THIS SUBJECT.

DETECTIVE SMITH: QUITE ALL RIGHT.

DR. MURRAY: MR. ADAMS, DR. ADAMS SAID THAT
HE HAD MADE ARQUT $600,000 IN HTS PREVIOUS YEAR
WORKING IN VEGAS WITH A MINIMUM STAFF. THE OVERHEAD
WAS SMALL. AND HE TOOK HOME ABOUT HALF A MILLION.
AND -- BUT IF HE HAD TO MAKE THE TRIP OR CHANGE AND
GIVE UP HIS PRACTICE, HE WANTED TO HAVE A COMMITMENT
FOR MAYBE THREE YEARS WITH MR. JACKSON, AND HE WOULD
LIKE TO HAVE ABOUT A MILLION TWO OR MILLION THREE.
THAT WAS HIS REQUEST. T TOLD THAT TO MICHAEL. AND
THERE WAS NO SUBSEQUENT FOLLOW-UP ON THAT.

DETECTIVE MARTINEZ: SO HE DIDN'T END UP
JOINING THE TEAM.

DR. MURRAY: NO, BUT HE SAID WAS AVAILABLE.
HE KEPT ASKING. HE KEPT TEXTING ME, "HOW ARE THINGS
GOING?" AND I JusT SAID, "YOU KNOW, THINGS ARE

STILL" --
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DETECTIVE SMITH: FOR A MILLION TWO OR A
MILLION THREE.

DR. MURRAY: UH-HUH.

MR. CHERNOFF: JUST FOR THE TRIP?

DETECTIVE SMITH: JUST FOR THE TOUR,
EXACTLY.

DR. MURRAY: YEAH.

MR. CHERNOFF: HOW LONG WAS THE TQUR FOR?

DR. MURRAY: THE TOUR IN ENGLAND WAS GOING
TO BE A YEAR, BUT MR. JACKSON HAD SAID THAT FOLLOWING

THE TOUR, THERE WERE THREE OR FOUR MOVIES ALREADY

PROGRAMMED WITH A.E.G. TO DEVELOP, FOR WHICH HE WANTED

ME TC STILL BE AROUND. HE WANTED ME TO Bk AROUND
FOREVER. THAT'S WHAT HE SAID,

{TELEPHONE INTERRUPTION. )

DETECTIVE SMITH: EXCUSE ME,

DR. MURRAY: HE WANTED ME TO BE ARQUND
FOREVER,

MR. CHERNOFF: SCOTT, I KIND OF -- I TOQK
YOU FOR (UNINTELLIGIBLE) .

DETECTIVE SMITH: 1I'M SORRY THERE. YEAH.

DR. MURRAY: HE WANTED ME TO BE AROUND --—

DETECTIVE SMITH: 1 PUT THE VIBRATING THING
AND THEN I COULDN'T FEEL IT AFTER A WHILE. SO THEN

I'D HEAR IT.
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DR. MURRAY: YEAH, HE WANTED ME TO BE AROUND
FOREVER. AND HE WANTED TO OPEN A CHILDREN'S HOSPITAL,
WHERE KIDS FROM ALl OVER THE WORLD CAN COME AND GET
TREATMENT. AND HE WANTED ME TO BE THE MEDICAL
DIRECTOR, NOT PARTICULARLY TO SEE THEM BUT TO HELP TO
HIRE THE SPECIALISTS SO I'"LL HAVE THE DIFFERENT
DEPARTMENTS RUNNING. AND THOSE WERE PEOPLE THAT HE
HAD IN MIND FOR DOWN THE ROAD. S0 THAT'S -- THAT'S
IT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. WE'RE GOING TO
GET BACK ON TRACK. WE'RE AT ABOUT 10:50 HOURS.

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE MARTINEZ: WHERE YOU GIVE HIM THE
PROPOFOL. WE'VE GONE INTC THE HISTORY OF HOW HE
ALREADY KNEW ABOUT IT. HE'S THE ONE WHO REQUESTED
YOU --

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: -- FOR IT, GIVING YOU
SOME PRESSURE.

MR. CHERNOFF: WE GOT THE MILLIGRAMS, 25.

DETECTIVE MARTINEZ: 25 MILLIGRAMS, HALF OF
WHAT YOU NORMALLY GIVE. NOW, WHAT HAPPENS NEXT?

DR. MURRAY: I AM -- I'M MONITORING HIM AT
THE HOUSE. AND HE FELL ASLEEP.

DETECTIVE SMITH: 11:00 O'CLOCK NOW? LATER?
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DR. MURRAY: HE FEL1, ASLEEP FAIRLY QUICKLY,
I WOULD SAY. BUT HE WAS NOT SNORING. NORMALLY, IF
HE'S IN DEEP SLEEP, HE WOULD BE SNORING. 1 WAS A
LITTLE BIT HESITANT THAT HE WOULD PROBARBLY JUMP OUT OF
SLEEP, BECAUSE THAT IS -- HE DOES. HE JUsT (SNAPS)
GETS UP LIKE THAT, AND HIS EYES GOES, AND HE'S WIDE
AWAKE. AND WHENEVER HE'S UP, HE REACHES FOR HIS I.V.
SITE.

DETECTIVE MARTINEZ: REAL QUICK ASIDE,
BECAUSE I'M NOT FAMILIAR. I5 THIS SOMETHING THAT HAS
TO BE CONTINUALLY INTRODUCED INTO HIM AS A DRIP, OR IS
THIS SOMETHING THAT YOU JUST PO A SMALL INJECTION AND
THEN --

DR. MURRAY: YOU DO A SMALL INJECTION TO
HELP HIM TO SLEEP, AND THEN YOU TRY TO DRIP SLOWLY.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: SO THAT HE CONTINUES TO SLEEP.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

MR. CHERNOFF: IT'S LIKE ANESTHETIC. IT'S
LIKE A GENERAL ANESTHETIC. IN FACT, IT'S USED FOR
THAT; PRIMARILY BEFORE IT -- BEFORE THE GAS GOES DOWN,
A LOT OF TIMES THEY'LL HAVE THAT DRIP. THAT'S WHAT
HE'S BEEN SLEEPING ON FOR YEARS.

DR. MURRAY: BUT THERE'S ALSO -- USED

IN PATIENTS WHO, YOQU KNOW, ARE VERY ILL AND THEY NEED
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TO KEEP THEM COMPLETELY SEDATED. YOQU KNOW, IT'S BEING
USED,

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. SORRY. DIDN'T
MEAN TO INTERRUPT. S0 HE FELL ASLEEP QUICKLY, BUT HE
WASN'T SNORTING. SO HE'S NOT IN A DEEP SLEEP.

DR. MURRAY: I WAS WORRIED ABOUT THAT,
BECAUSE WHEN HE IS NOT DEEP, THEN HE COULD JUST
QUICKLY WAKE UP. BUT I WAS -- I'M MONITORING HIM. I
STAYED THERE AND WATCHED. I MONITORED, SAW HIS OXYGEN
SATURATION. IT WAS IN THE HIGH 90'S, 90 PERCENT.
HEART RATE WAS ROUGHLY IN THE 70'S. EVERYTHING LOOKED
STAEBLE.

I MONITORED HIM. I SAT THERE AND WATCH HIM
FOR LONG ENOUGH PERIOD THAT I FELT COMFORTABLE. THEN
I NEEDED TO GO TO THE BATHROOM. S0 I GOT UP, WENT TO
THE BATHROOM TO RELEASE MYSELF OF URINE AND ALSC
CONSIDER GETTING RID OF SOME OF HIS URINATION THAT HE
HAD PUT IN THE JUGS OVERNIGHT.

THEN I CAME BACK TO HIS BEDSIDE AND WAS
STUNNED IN THE SENSE THAT HE WASN'T BREATHING, BECAUSE
I ALWAYS WANT TO LOOK AT HIS CHEST AND LOOK AT HIS
DIAPHRAGMATIC MCTION AND ALL OF THOSE THINGS. 1
CHECKED -~ 1 LOOKED AT THE PULSE OXIMETER RIGHT AWAY,
AND HIS HEART RATE WAS LIKFE 122 BEATS.

MR. CHERNOFF: THAT'S WHAT -—
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DETECTIVE MARTINEZ: LET'S -- TO GO BACK, I
KNOW IT'S A HUGE HOUSE. I DON'T KNOW WHERE THE
BATHROOM WAS. ABOUT HOW LONG WOULD THAT TAKE TO GO TO
THE RESTROOM?

DR. MURRAY: WELL, BASED UPON THE ROOM THAT
HE HAS, T GO THROUGH -- I LEAVE HIS BEDSIDE. I WALK
THROUGH ANOTHER CHAMBER, WHICH IS LIKE A DRESSTNG
AREA. AND THEN I GET INTO THE THIRD VAULT, WHICH IS
WHERE THE BATHROOMS ARE AND THE -- AND WHERE I CAN
URINATE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. SO CCUPLE
MINUTES THAT YOU WERE GONE?

DR. MURRAY: I WAS GONE, T WOULD SAY, ABOUT
TWO MINUTES.

DETECTIVE MARTINEZ: ABOUT TWO MINUTES.
OKAY .

DR. MURRAY: UH-HUH.

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT. SO YOU HAD
THE IMPRESSION HE WASN'T BREATHING, AND YOU SAID HIS
PULSE WAS HIGH?

DR. MURRAY: WHEN I CAME BACK, YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: GO ON.

DR. MURRAY: BEDSIDE AND MY CLINICAL
OBSERVATION. 30 IMMEDIATELY I FELT FOR A PULSE, AND I

WAS ABLE TO GET A THREADY PULSE IN THE FEMORAL REGION,
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HIS BODY WAS WARM. THERE WAS NO CHANGE IN COLOR. S0
I -- I ASSUMED THAT EVERYTHING HAPPENED VERY QUICKLY,
JUST ABOUT THE TIME T WAS GONE, WITHIN THAT TIME AND
COMING BACK. SO I STARTED IMMEDIATELY TO PERFORM
C.P.R. AND MOUTH-TO-MOUTH RESUSCITATION.

DETECTIVE SMITH: MANUALLY YOU'RE DOING THE
C.P.R., OR DO YOU HAVE A RESUSCITATOR?

MR. CHERNOFF: FIRST THING HE DID?

DR. MURRAY: WELL, T OBSERVED HIM
CLINICALLY.

MR. CHERNOFF: DID YOU APPLY ANY MEDICINE OR
DO ANYTHING?

DR. MURRAY: WELL, THE FIRST THING I WANTED
TO DO -- I DID APPLY MEDICINE BUT NOT FIRST. I WANTED
TO RESUSCITATE HIM.

MR. CHERNOFF: ALL RIGHT. SORRY.

DR. MURRAY: AND THE KEY THING IS THAT IF HE
WAS NOT BREATHING, I WANTED TO MAKE SURE I VENTILATE
HIM AND TO COMPRESS HIM. T ALSO KNOW WITH C.P.R.,
THAT THE BEST THING YOQU CAN DO FOR A PATIENT IS TO --
IF YOU DON'T EVEN VENTILATE, MAKE SURE YOU DO
COMPRESSIONS.

DETECTIVE MARTINEZ: DO COMPRESSIONS.

DR. MURRAY: SO I STARTED WITH HIS CHEST

COMPRESSIONS, AND THEN I -- I SWIFTLY WENT A
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SINGLE-MAN RESUSCITATION TO VENTILATE HIM DIRECTLY,
MOUTH TO MOUTH. I SAW HIS CHEST RISE APPROPRIATELY
AND FALL. SO I KNEW THAT I WAS VENTILATING HIM AND
I'M GETTING OXYGEN INTO HIM. AND THEN I WOULD SWITCH
BACK TO C.P.R.

I -- WHILE I'M DOING THAT, 1 LOOK AT THE
TELEPHONE. OF NOTE, NO TELEPHONES IN THAT HOUSE
WORKS. WHY IS THAT DESIGNED S50? I GUESS TO AVOID
CALLS, BECAUSE MR. JACKSON CONSTANTLY CHANGED HIS CELL
PHONE NUMBER.

DETECTIVE MARTINEZ: REAL QUICK, IS HE --
ARE YOU DOING C.P.R. WHILE HE'S ON THE BED, OR DID YCU
MOVE HIM OFF THE BED?

DR. MURRAY: I CAN'T MOVE HIM OFF THE RED ON
MY OWN AND THEN DO --—

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: QUICKEST THING I CAN DO TS TO
TRY TO GET HIM VENTILATED AND DO C.P.R. BRUT WHAT I
DID WAS TO IMPROVISE. HIS BED IS FAIRLY FIRM BUT
STILL MAY NOT BE FIRM ENOUGH FOR IT TO BE VERY
EFFECTIVE. SO I GOT MY LEFT HAND UNDER HIS BODY, AND
1 COMPRESSED WITH MY HAND NOT MOVING, IN PLACE.

AND ONCE I THOUGHT I HAD GIVEN HIM
APPROPRIATE C.P.R. -- THE HOUSE IS CLOSED. AT NIGHT,

IT'S JUST HIS CHILDREN, HE, AND MYSELF ARE INSIDE.
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SECURITY DON'T COME INTO HIS HOUSE TO EVEN USE THE
BATHROOM. I'M TOLD THAT THEY USE A GAS STATION ARQUND
THE CORNER. I FELT THAT IT WAS A LITTLE BIT INHUMANE,
AND THAT WEEK I SPOKE TO THEM TO AT LEAST LET SECURITY
HAVE SOME ACCESS TO A GUEST BATHROOM, BECAUSE WHEN ONE
GUY LEAVES -- THERE WERE JUST TWO AT NIGHT. IT MAY --
YOU NEVER KNOW WHAT CAN HAPPEN, AND YOU MAY NEED
ASSISTANCE. I DON'T THINK THAT THAT TOCOK EFFECT.

BUT ANYWAY, I GOT MY HAND UNDER HTS BACK.
AND TN ADDITION TO DOING C.P.R., I VENTILATED HIM MAN
~- ORALLY. AND IT WAS -— I MADE SURE THAT HIS CHEST
WAS RISING COMPLETELY WITH DEEP BREATHS AND FALLING.
THEN KNOWING THAT THFE PHONES DON'T WCRK, I FOUND THAT
OUT A FEW WEEKS BEFORE, WHEN I LIFTED FOR DIAL TONE
AND TRIED TO MAKE A CALL, AND THERE WAS NO WAY THIS
PHONE IS WORKING. AND I ASKED ABOUT THAT. AND THEY
SAID, "WELL, YOU KNOW, THE PHONES AROUND HERE DON'T
WORK. "

SO HAVING THAT KNOWLEDGE, THE ONLY WAY I CAN
GET HELP IS ~- WELL, I KNOW THAT HE LIVES AT 100 NORTH
CAROLWOOD. I DON'T KNOW THE ZIP CODE. TO SPEAK TO A
511 OPERATOR WOULD BE TO NEGLECT HIM. I DON'T HAVE
THAT AVAILABILITY. I WANT TO VENTILATE HIM, DQ CHEST
COMPRESSION, ENOUGH TO GIVE ME AN OPPORTUNITY.

WHILE I GOT THAT DONE, I THEN CONTINUED
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C.P.R. WITH MY LEFT HAND SINGULARLY, REACHED FOR MY
CELL PHONE AND THEN CALLED HIS ASSISTANT, WHICH NUMBER
I HAD, BROTHER MICHAEL. I TOLD HIM, "BROTHER MICHAEL,
YOU NEED TO SEND SECURITY UP TO MR. JACKSON'S ROOM
IMMEDIATELY. WE HAVE A PROBLEM." OKAY?

DETECTIVE SMITH: THAT'S MICHAEL AMIR;
CORRECT?

DR. MURRAY: YES, UH-HUH.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: I DID NOT WANT HIM TO -- I
COULDN'T ASK HIM AT THAT TIME TO CALL 911 BECAUSE HE
WOULD WANT TO KNOW WHAT IT WAS ABOUT AND I HAVE A
PATIENT THAT NEEDS HELP AND I'M TRYING TO ASSIST, AND
I'M TRYING TO DO IT THE BEST I CAN AND TO TRY TO GET
HELP,

I THEN RETURNED TO -- AFTER THAT PHONE CALL,
I RETURNED TO HIS BODY WITH THE SAME CONSISTENCY OF
C.P.R. AND ORAL AIRWAY MOUTH-TO-MOUTH RESUSCITATION.
RECOGNIZING THAT HIS PULSE WAS -- T DIDN'T HAVE A
PULSE NOW. I THEN LIFTED HIS LEG, WHICH CAN GIVE YOU
WHAT IS AN AUTOTRANSFUSION. IN OTHER WORDS, THE BLOOD
IN YOUR LEGS, IF YOU LIFT THE LEGS, THEY CAN POOL BACK
TOWARDS HIS HEART. SO I DID THAT, ELEVATE HIS LEGS,
JUST FOR A BRIEF MOMENT. I WOULD LOVE TO HAVE HAD IT

STAY UP, BUT I HAD NOTHING TO PROP IT UuP. SO I
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AUTOTRANSFUSED HIM AS BEST AS 1 CAN, CONTINUE C.P.R.,
CONTINUE MOUTH~TO-MOUTH RESUSCITATION.

NO ONE CAME TO THE DOCR. NO ONE KNOCKED THE
DOOR. ABOUT A MINUTE WAS GONE. I DID C.P.R. THEN I
REACHED INTO THE BAG. I QUICKLY TOOK A SYRINGE AND
GOT FLUMAZENIL, F-L-U-M-A -- FLUMAZENTL,
F-L-U-M-A-Z~E-N-I-L, FLUMAZENIL.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: YEAH. FLUMAZENIL IS AN
ANTIDOTE THAT CAN REFUSE THE EFFECTS OF A
BENZODTAZEPINE. AND THE FACT THAT HE HAD GOTTEN
LORAZEPAM, THE FACT THAT HE HAD GOTTEN VERSED, I
WANTED TO REVERSE THE EFFECTS OF THOSE AGENTS, SHOULD
THEY BE WORKING TOGETHER NOW IN ADDITION TO THE MILK
THAT HE WAS GIVEN, ALL IN THE EFFORT OF ASSISTING HIM.
I GAVE 0.2 MILLIGRAM OF FLUMAZENIL.

DETECTIVE SMITH: 0.27

DR. MURRAY: 0.2 MILLIGRAMS.

DETECTIVE MARTINEZ: AND THIS WAS INTO THE
I.v., AGAIN QR --

DR. MURRAY: STRAIGHT --

DETECTIVE MARTINEZ: -- INTC HIM?

DR. MURRAY: INTO THE 1I.V.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: INTO THE I.V. TO -- I
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CONTINUED TO DO CHEST COMPRESSION TO CIRCULATE THE
MEDICATION. HOPEFULLY, IT WILL HAVE —- IF HIS
RESPIRATORY STATUS WAS DEPRESSED, IT WILL REVERSE THE
EFFECT OF THE MEDICATION, AND HE WILL TRY TO BREATHE.
BUT HE STILL DID NOT BREATHE.

DETECTIVE MARTINEZ: AND NO HELP IS COMING.

DR. MURRAY: NO HELP IS COMING. SO I NOW
DID CHEST COMPRESSION, DID MOUTH-TO-MOUTH
RESUSCITATION AGAIN, ENOUGH TO MAKE SURE THAT HE WAS
WELL VENTILATED. CHEST COMPRESSION WAS THERE. OPENED
THE DOOR, RAN OUT AND WENT LEFT ON THE SECOND LEVEL,
DOWN TOWARDS THE KITCHEN, WHERE SECURITY WOULD BE.
AND WHEN I GOT TO THE BOTTOM OF THE STAIRS, I SAW THE
CHEF, WHO WAS COOKING. I THINK HER NAME IS ROSE. AND
I TOLD HER, ™I HAVE AN EMERGENCY. HAVE SECURITY COME
IMMEDIATELY."

THAT'S WHEN THE GENTLEMAN YOU HEAR CN THE
911 CALL COMES UPSTAIRS. THE DOOR IS OPEN. HE GETS
INSIDE THERE. I SAID, "CALL 911." WHILE HE'S DOING
911, I AM DOING CHEST COMPRESSIONS. 1I'M DOING
MOUTH-TO-MCUTH RESUSCITATION. BUT T WANT 911 TO BE
CALLED. NOW, EVEN THOUGH HE'S STILL ON THE BED, BECAUSE
1 WOULD STILL NEED HELP TO MOVE HIM OFF FROM THE BED
AND PLACE HIM AT AN APPROPRIATE SITE ON THE FLOOR,

WHERE T WOULD HAVE A FIRMER SURFACE.
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SO0 1 CONTINUE TC SUPPORT HIS BACK WHEN I DO
THE CHEST COMPRESSIONS. I CONTINUE TO VENTILATE HIM
WITH MY MOUTH. THE OPERATOR IS ASKING THE SECURITY
GUARD WHAT'S GOING ON. I SAID, "WE HAVE A PATTENT
THAT IS NOT BREATHING." ALL OF THE THINGS HE'S
SAYING, HE'S GETTING FRCM ME. "HOW OLD IS HE?™ I
SAID, "50 YEARS,"™ BECAUSE HE DOESN'T KNOW HIS AGE.

DETECTIVE MARTINEZ: BUT DO YOU KNOW WHO THE
SECURITY GUARD WAS?

DR. MURRAY: ALBERTO ALVAREZ. ALBERTO
ALVAREZ.

AND THE OPERATORS CONTINUED TO ASK
QUESTIONS, AND I SAID, "JUST TELL THEM TO GET HERE, "
BECAUSE I WANTED HIM TO COME DOWN AND HELP ME MOVE HIM
TC A HARDER SURFACE SO WE CAN DO C.P.R. AND VENTILATE
HIM. AND SO THE OPERATOR SAID THAT THEY WERE ON THE
WAY. SO HE PUT THE PHONE DOWN. HE CAME THEN TO THE
BEDSIDE. WE MOVED THE PATIENT TO THE FLOOR, WHICH WAS
WHAT I WANTED TO DO. AND THEN I CONTINUED TO DO
C.P.R. AND MOUTH-TO-MOUTH RESUSCITATION UNTIL
PARAMEDICS CAME.

WHEN PARAMEDICS CAME, THEY CALLED U.C.L.A,
THEY HOOKED HIM UP TO THE PULSE OXIMETER. HE WAS NOT
BREATHING. WE WERE DOING CHEST COMPRESSION. WE WERE

BAGGING HIM. WE GOT HIM INTUBATED. WE ALSO REALTZED

71




11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

THAT HIS RHYTHM WAS WHAT WE CALL P.E.A. P.E.A.

DETECTIVE SMITH: P.E.A.?

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: WHAT IS THAT?

DR. MURRAY: PULSELESS.ELECTRICAL ACTIVITY.

DETECTIVE MARTINEZ: PULSELESS?

DR. MURRAY: PULSELESS ELECTRICAL ACTIVITY.
THIS IS WHERE YOU HAVE --

DETECTIVE MARTINEZ: GO AHEAD.

DR. MURRAY: -- A HEARTBEAT THAT IS
ELECTRICALLY SEEN, BUT EVERY TIME THE BEAT -- YOU SEE
THE BEAT, THE HEART DOES NOT CONTRACT TO PUSH A PULSE.
THE TREATMENT OF THAT IS NEVER TO SHOCK THE PATIENT.
S0 THERE WAS NO REASON TO SHOCK HIM. THEY USE SHOCK
FOR CONDITIONS LIKE VENTRICULAR FIBRILLATION,
VENTRICULAR TACHYCARDIA, AND SUCH STATE. BUT WITH
P.E.A., YOU NEVER SHOCK. YOU TREAT THE UNDERLYING
CONDITION.

S0 HE GOT MEDICINES AS CALLED IN BY
U.C.L.A., ATROPINE, EPINEPHRINE. I THEN ENCOURAGED
THEM TO CONSIDER BICARBONATE, WHICH IS -- BECAUSE I
WOULD BELIEVE THAT AT THIS TIME HE WOULD HAVE SOME
ACIDEMIA, ACID MEANING THAT, YOU KNOW, NOT GETTING
MUCH OXYGEN, YOU CAN -- YOUR BLOOD PH WILL GO DOWN.

SO0 I ASKED FOR BICARBONATE TO HELP HIM METABOLICALLY
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WHILE WE CONTINUED TO DO C.P.R., TO START AN T.V.,

WHICH WAS

DONE. THE PARAMEDICS FOUGHT FOR A WHILE TO

GET AN I.V. WHY?

MR. JACKSON.

DETECTIVE SMITH: TRYING TO FIND A VEIN?

DR. MURRAY:

VEIN IS DIFFICULT WITH

AND IN THE PROCESS OF MOVING HIM, MY

I.V. SITE BECAME DISLODGED.

DETECTIVE MARTINEZ: NOW, REAL QUICK, WHEN

YOU TALKED ABOUT THERE'S NO NEED TO SHOCK HIM, DID

THEY DO IT AGAINST YOUR WISHES? DID THE PARAMEDICS

SHOCK HIM?

USED?

FOR THAT.

DR. MURRAY:

NO.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY:

NOC.

DETECTIVE SMITH: SC HE WAS NEVER SHOCKED.

DR. MURRAY:

NO, NEVER.

DETECTIVE SMITH: DEFIBRILLATOR WAS NEVER

DR. MURRAY:

NEVER. THERE WAS NO INDICATION

I'M A CARDIOLOGIST. I KNOW THAT. SO —-

DETECTIVE MARTINEZ: AND DID THE -- DID THEY

GIVE HIM THAT BICARBONATE STUFF?

DR. MURRAY:

YES.

DETECTIVE MARTINEZ: OQKAY.

DR. MURRAY:

AND THEY -- THE U.C.L.A. AGREED
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TO GIVE HIM SOME BICARBONATE. THEY AGREED FOR THE
EPINEPHRINE, THE ATROPINE. BUT I THOUGHT AS A DOCTOR,
U.C.L.A. GIVING ORDERS, THEY WERE KIND OF SLOW. YOU
KNOW, IT WAS SLOW STATUS. AND THEN THEY FIND THAT --
TOLD THEM THEY DON'T HAVE AN 1.V. ACCESS EASILY, IT
MADE THINGS WCORSE, AND THEY HAD TCO SEARCH FOR I.V.
SITES EVERYWHERE SO THAT, NEEDLES AND EVERYTHING ELSE.

30 BASICALLY MR. JACKSON, AFTER ABOUT
20 MINUTES OF AN EFFORT, WHICH T THINK WAS LIMITED,
BECAUSE HIS CONDITION WAS ALMOST, I WOULD SAY,
WITNESSED, IN THE SENSE THAT I HAD NOT GONE FOR A LONG
TIME BEFORE I GOT BACK TO THE BED. IT WAS JUST SO
SHORT. HERE, I WOULD CALL IT A WITNESS STATE. AND I
STARTED C.P.R. AND EVERYTHING RIGHT AWAY. IT WAS
EFFECTIVE. IT WAS DEEP. T KNOW THAT I CAN FEEL
FEMORAL PULSES WITH MY COMPRESSIONS. SO I KNEW THAT
HIS CIRCULATION WAS INTACT -- WAS BEING -- WAS KEPT
GOING WITH MY EFFORT.

I THEN ASKED U.C.L.A. TO TRANSFER fHE CARE
TO ME. AND THEY SAY -- SO INSTEAD OF CALLING HIM
DEAD, BECAUSE THEY'RE FEELING NOTHING WAS WORKING AT
THE TIME AND THEY DIDN'T THINK THAT THEY WOULD BE ABLE
TO GET HIM BACK, THEY SATID, "IF THE DOCTOR WANTS TO
TRY, IF HE -- ACCEPT THE CARE, THAT WILL BE FINE,"

BECAUSE THE DOCTOR DIDN'T WANT TO SPEND TOO
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MUCH LONGER ON THE LINE TRYING TC GIVE MEDICATION. I
FIGURE THAT I WANTED TO GIVE HIM THE BEST EFFORT.

DETECTIVE MARTINEZ: S0 ALL OF THIS IS5 GOING
ON. YOU'RE CARING FCOR HIM, WITH THE PARAMEDICS' HELP,
ON THE FLOOR AT THE ROUSE, NOTHING IN THE AMBULANCE
YET.

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. AND THEY WANT TO
GIVE UP, AND YOU DON'T WANT TO GIVE UP.

DR. MURRAY: I SAID NO.

DETECTIVE MARTINEZ: SO THEY TRANSFER CARE
TO YOU.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR:. MURRAY: I MEAN I LOVE MR. JACKSON. HE
WAS MY FRIEND. AND HE OPENED UP TO ME IN DIFFERENT
WAYS. AND I WANTED TC HELP HIM AS MUCH AS I CAN. YOQU
KNOW, HE WAS A SINGLE PARENT. YOU DON'T ALWAYS HEAR
THAT FROM A MAN. BUT HE WOULD STATE THAT, YQU KNOW,
HE WAS A SINGLE PARENT OF THREE. AND I -- T ALWAYS
THOUGHT CF HIS CHILDREN, YOU KNOW, AS I WOULD THINK
ABOUT MINE. SO I WANTED TO GIVE HIM THE BEST CHANCE.
S0 I YOU KNOW --

DETECTIVE SMITH: DID THEY RELINQUISH THE

RESPONSTBILITY?
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DR. MURRAY: THEY RELINQUISHED THE
RESPONSIBILITY TO ME.

DETECTIVE SMITH: OQKAY.

DR. MURRAY: I CONTINUED C.P.R.,
EPINEPHRINE, ATROPINE, BICARBONATE. I.V. ACCESSED.
FLUID WAS GOING. I MEAN DEEP CHEST COMPRESSIONS ALL
THE WAY INTO THE AMBULANCE. AND I TOLD THEM THAT I'M
TRANSPORTING HIM TC THE U.C.L.A.

I WAS IN THE AMBULANCE WTTH MR. JACKSON. WE
GOT TO U.C.L.A. WE TOOK HIM INTO THE -- INTO THE
OPERATING SUITE, WHERE THERE WAS A HOST OF MEDICAL
PERSONNEL WORKING TO ASSIST HIM. AND WF TRIED. WE
TRIED FOR AT LEAST AN HOUR. AND I THINK THEY MAY HAVE
GIVEN UP EARLIER HADN’'T I BEEN INSISTING AND GIVING
HIM EVERY OPPORTUNITY.

AND THEY FINALLY DECIDED THAT THEY WILL TRY
A BALLOON PUMP CN HIM, WHICH WAS A DEVICE PLACED ON
THE AORTA THROUGH THE ARTERY AND IT WILL PUMP THE
HEART DURING DIASTOLE OR WHEN THE HEART -- IN BETWEEN
BEATS AND PUSH OXYGENATED BLOOD BACK TO HiS LUNGS --
TO HIS HEART. I ASKED THE CARDIOLOGIST. I SAID, "DO
YOU THINK THAT THAT WILL BE EFFECTIVE?" HE SAID HE
HAD DONE IT BEFORE AND HE HAD GOOD RESULTS. I SAID,
"THEN FINE." IT'S NOT SOMETHING THAT I WOULD DO,

BECAUSE I DON'T THINK BALLOON PUMPS HELP YQU IF
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THERE'S NO BLOOD PRESSURE. BUT HE WANTED TO TRY, AND
I WAS WILLING TO GIVE HIM ANY EFFORT THAT WAS
NECESSARY. SO I SAID, "PROCEED."

50 HE -- AFTER EVERYTHING WAS DONE TO
MR. JACKSON, WE JUST CANNOT GET A BLOOD GAS. THE
FIRST BLOOD GAS CAME BACK, AND THF PH -- THE P02,
WHICH IS THE OXYGEN PRESSURE, WAS IN THE 20'S. AND
THEY THOUGHT IT WAS VENCUS. AND THEN THEY LET ——lI
ASKED THEM TO REPEAT IT AFTER THEY GOT THE ARTERIAL
LINE IN AND WE CAN SEE THAT THE BLOOD WAS RED. BUT
THE OTHER BLOOD GASES CAME BACK WITH A PO2 OF ABCUT IN
THE 30'S. SO THEN --

DETECTIVE MARTINEZ: WHICH IS BETTER, 20'S
OR 307S?

DR. MURRAY: IT SHOULD BE IN THE 70'S TO
90'S. SO IT'S A LITTLE OVER. 30 IS BETTER THAN 25.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: AND I WAS WONDERING AT THAT
TIME WHY WOULD THE C02, WHICH IS COMMONLY
(UNINTELLTIGIBLE), IT'S IN THE 50'S. NORMALLY, IT'S
ABOUT 40. HIS PH IS DOWN TO LIKE 7.2. WE EXPECT HIM
TO BE ACIDOTIC. WHY COULDN'T WE GET HIS OXYGEN UP?
SO0 AT THAT TIME WHEN WE CALL THE CODE AND THE DOCTOR
SAID SHE CAN'T EXPLAIN, AND I SAID, "I DON'T HAVE AN

EXPLANATION EITHER, BUT WE CANNOT RULE OUT THE
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POSSIBILITY OF PULMONARY EMBOLISM."

DETECTIVE MARTINEZ: AND WHAT IS A PULMONARY
EMBOLISM?

DR. MURRAY: A PULMONARY EMBOLISM IS A BLOOD
CLOT THAT GOES TO THE LUNGS AND PREVENTS ANY KIND or
OXYGENATED BLOOD TO GO TO THE LUNG, WHERE CXIDATION
TAKES PLACE SO BLOOD CAN BE EXCHANGED WITH THE TISSUE.
A MASSIVE PULMONARY EMBOLISM WOULD SHUT DOWN ALL
CIRCULATION TO THE LUNGS AND WILL GIVE YOU THAT
PICTURE AND CAN ALSO GIVE YOU PULSELESS ELECTRICAL
ACTIVITY. THAT'S WHY WE DID NOT HAVE TO SHOCK HIS
HEART. S50 --

DETECTIVE MARTINEZ: REAL QUICK. SORRY TO
INTERRUPT. REAL QUICK. WHEN YQU AﬁRIVED AT U.C.L.A.,
DOES THE -- I'M NOT SURE. I'M NOT FAMILIAR WITH THE
RULES. DOES THE CARE THEN TRANSFER BACK TO U.C.L.A.
HOSPITAL, OR IT STAYS WITH YQU?

DR. MURRAY: THE TRANSFER WAS DIRECT TO
U.C.L.A.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: BECAUSE I DON'T HAVE
PRIVILEGES.

DETECTIVE MARTINEZ: OQKAY.

DR. MURRAY: BUT I STAYED IN THE AREA, AND

THEY ALLOWED ME TO DC THAT, YOU KNOW, IN THE
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PERIPHERY. AND I MADE SUGGESTIONS, AND THEY WERE
AMENABLE TO THAT. AND THEN SUBSEQUENTLY THE
CARDIOLOGIST CAME. WE TRIED THE BALLOON PUMP.

MR. CHERNOFF: CAN I -- DO YOU GUYS MIND IF
I ADD A LITTLE BIT?

DETECTIVE SMITH: NOC, NOT AT ALL.

MR. CHERNOFF: ONE OF THE THINGS THAT -- THE
DIFFERENCE HERE IS DESPITE THE FACT THAT MR. JACKSON
WAS USING THIS DRUG TO SLEEP, I GUESS, A LONG TIME,
THERE WAS A CHANGE IN HIS DRUG INTAKE THE THREE DAYS
PRIOR TO HIS DEATH. COULD YOU EXPLAIN WHY THAT WAS?
I DON'T THINK WE GOT TG IT.

DETECTIVE SMITH: NO, NOT YET.

DR. MURRAY: OKAY.

DETECTIVE SMITH: AND BEFORE WE GET THERE,
OBVIOUSLY, INEVITABLY, THINGS HAPPEN AND --

DR. MURRAY: HE PASSES.

DETECTIVE SMITH: -- HE PASSES.

DR. MURRAY: THEY PRONOUNCED HIM. AND AT
THAT TIME I RECOMMENDED. I AM THE ONE THAT
RECOMMENDED. THEY SAID, "WELL, IS THERE A DOCTOR
WHO'S GOING TO SIGN THE DEATH CERTIFICATE?" AND I
SAID, "1 WOULDN'T WANT TO SIGN THE DEATH CERTIFICATE
ON MR. JACKSON WHEN I DON'T UNDERSTAND THE CAUSE OF

HIS DEATH." AND THEREFORE I RECOMMENDED THAT HE HAVE
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AN AUTOPSY. THAT'S WHERE THE RECOMMENDATION CAME
FROM.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, WE'VE BEEN TOLD
BY DIFFERENT SOURCES THAT THAT IS WHAT HAPPENED.

DR. MURRAY: I RECOMMENDED IT.

DETECTIVE MARTINEZ: YES.

DR. MURRAY: QKAY.

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT.

MR. CHERNOFF: JUST TELL HIM WHAT HAPPENED:
THE THREE DAYS PRIOR, PLEASE.

DR. MURRAY: YEAH. MR. JACKSON WAS MY
FRTEND. I LOVED HIM. T MEAN WE HAD A GREAT
RELATIONSHIP. AND AFTER JOINING HIS TEAM, I FELL INTO
THE STITUATION WITH A GENTLEMAN WHO WANTED A REGULAR,
FREQUENTLY, NIGHTLY DIPRIVAN. THAT WAS NOT MY PURPOSE
CF JOINING HIS TEAM. I WAS THERE TO HELP HIM, AND I
WAS GOING TO BE AVAILABLE SHOULD SOMETHING GO WRONG,
TO HELP PROVIDE THE BEST CARE FOR HIM. THAT WAS
FRUSTRATING TO ME.

AND AFTER I SAW THAT THIS COULD BE &
HABTIT -- WHICH I DID NOT RECOGNIZE BEFORF. BUT NOW
BEING WITH HIM ALL THE TIME, IT WAS NOT NATURAL. I
THEN TRIED TO HELP MR. JACKSON. 1 WAS TRYING TO WEAN
HIM OFF THE PROPOQFOL.

BUT LIKE EVERYTHING ELSE, YOU HAVE TO LOOK
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AT BEHAVIOR PATTERN. I HAD NOT SEEN ANY STUDY WHERE
SOMEONE WAS ADDICTED TO THAT MEDICATION, BECAUSE
THAT'S ALWAYS USED IN SOME SITUATION WHERE ONE DOES
NOT GET IT SO FREQUENTLY. BUT IF YOU GOT ACCUSTOMED
TC ANY AGENT THAT IS STUDIED IN THAT WAY, YOU
DEFINITELY MAY SEE THAT THERE COULD BF. DEPENDENCY.

50 WITH CAUTIOUSNESS AGAIN, I WAS CONCERNED
HOW IT WAS DIFFICULT TO GET HIM TO SLEEP THAT NIGHT
AND COULD NOT TELL IF THAT WAS A WITHDRAWAL EFFECT
FROM WHAT HE WAS ACCUSTOMED TO. WHY DID 1 COME TO
THAT CONCLUSION? THREE DAYS BEFORE HIS DEATH, I
STARTED TO WEAN MR. JACKSON FROM PROPQFOL.

DETECTIVE MARTINEZ: DID YOU DO THIS WITH
HIS KNOWLEDGE OR WITHOUT HIS KNOWLEDGE?

DR. MURRAY: WITH HIS KNOWLEDGE AND
INFORMATION. I TOLD HIM THAT I WANTED HIM TO ASSUME A
MORE NATURAL PATTERN OF SLEEP. I WANTED HIM TO BE
MORE PHYSTOLOGICAL, LIKE EMULOUS. IF YOU EXERCISE,
YOU PERFORM AND YOU'RE TIRED, I WANTED HIM TO GO TO
SLEEP NATURALLY. AND THEN I ASKED HIM, "IF THIS 1S
YOUR PATTERN, WHAT'S GOING TO HAPPEN WHEN THE SHOW IS
OVER? ARE YOU GOING TO CONTINUE LIKE THIS?" HE SAID,
"NO, I THINK I'LL DO FINE. I THINK I'LL BE ABLE TO
SLEEP WITHOUT IT." BUT THAT'S WHAT HE'S SAYING TO ME

AT THAT TIME.
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I SAID, "WELL, I THINK WE NEED TO TRY LESSER
AGENTS THAT IS NOT AS —-- AS PROPOFOL -— TO HELP YQU
AND TRY TO SEE IF WE CAN WEAN IT AWAY." SO I STARTED
THREE DAYS BEFORE. IT WAS 72 HOURS BEFORE. T SAW HIM
EVERY NIGHT. THAT'S WHEN I STARTED TO USE MORE THE
LORAZEPAM AND VERSED.

DETECTIVE MARTINEZ: BEFORE THAT NIGHT, HAD
HE USED THEM BEFORE, OR IS THAT --

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: -- THE FIRST TIME THAT
YOU INTRODUCED IT TO HIM?

DR. MURRAY: NO

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY

DR. MURRAY: I INTRODUCED IT TO HIM ABOUT
THREE NIGHTS OR SO BEFORE. NOW, WHAT WAS THE --

MR. CHERNOFF: WELL, I THINK THE DETECTIVE
IS5 ASKING BEFORE THOSE THREE NIGHTS, HAD HE EVER USED
THE VERSED AND --

DR. MURRAY: YES. BUT NOT WHERE THAT WOULD
BE THE SOLE AGENTS.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: TRYING TO --

DETECTIVE MARTINEZ: SO HE'D USE THEM IN
COMBINATION --

DR. MURRAY: YEAH.
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DETECTIVE MARTINEZ: —- AND LESSER AMOUNTS.

DR. MURRAY: LESSER AMOUNTS.

DETECTIVE MARTINEZ: AND YOU'RE TRYING TO
BRING DOWN THE PROPOFOL AND --

DR. MURRAY: AND GET HIM OFF.

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT. AND SO YOU GAVE
HIM --

DETECTIVE SMITH: -- LORAZEPAM AND --

DR. MURRAY: AND -- LORAZEPAM AND THE
MIDAZOLAM, WHICH IS THE VERSED AND THE ATIVAN. OKAY?

DETECTIVE MARTINEZ: AND HE KNOWS -- HE
AGREED FOR YOU TO DO THIS.

DR. MURRAY: RELUCTANTLY.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: RELUCTANTLY. HE FOUGHT ME ON
IT, AND HE SAID, "YOU KNOW, I MEAN WOULD IT WORK THE
SAME WAY, BECAUSE I" -- BUT THAT WAS SHOWING ME SOME
DEPENDENCY HERE. "WOULD I BE ABLE TO SLEEP?"

I SAID, "WELL, YOU KNOW, CLEARLY IT IS NOT
A5 STRONG AN AGENT. BUT IF WE CAN HELP YOU TQ SLEEP
MORE NATURALLY AND THEN EVENTUALLY YOU CAN BE ON YOUR
OWN, MILK AND COOKIES AND ALL THE DIFFERENT THINGS
THAT IS NICE AND COMFORTING BEFORE YOU GO TO BED, THAT
WOULD BE BETTER FOR YOU, MICHAEL." AND HE SAiD,

"WELL, I REALLY WANT TOQ -- BUT I REALLY WANT TO SLEEP.
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ARE YOU SURE IT'S GOING TO MAKE ME SLEEP?" I SAID, "I
CANNOT TELL YOU WITH CERTAINTY THAT IT WILL MAKE YOU
SLEEP, BUT I'D LIKE YOU TO TRY."

I NEVER IDENTIFIED TO HIM THAT I BELIEVED AT
THAT TIME HE MAY -- HE WAS SHOWING DEPENDENCY OR THAT
HE MAY HAVE BEEN DRUG SEEKING, BECAUSE I WAS TRYING TO
FORM A DIFFERENT POLICY WITH HIM SO HE CAN TRANSFER
CONFIDENCE FROM THAT AGENT TO SOMETHING LESSER. 30 I
GAVE HIM THE VERSED THE THIRD NIGHT. I GAVE HIM
VERSED, AND I GAVE HIM ATIVAN, AND I GAVE HIM A LOWER
DOSE OF THE INJECTION OF THE -- OF THE PROPOFOL MILK
AT A SLOWER DRIP RATE.

AND EXCEPT FOR SOME INTERRUPTIONS IN SLEEP,
I WAS ABLE TO GET HIM TO SLEEP FOR A REASONABLE TIME,
BUT HE WANTED TO GO ALL THE WAY AGAIN TILL ABOUT NOON,
YOU KNOW, VERY LONG HOURS OF SLEEP, WHICH AGAIN WAS
NOT IDEAL, BUT THAT'S WHAT HE WANTED, BECAUSE THE
OTHER DOCTORS WORKING WITH HIM GAVE HIM 15 TO
18 HOURS. SO THAT WAS NIGHT 1. REDUCE -- REDUCE
PROPOFOL, STARTING MORE LORAZEPAM AND VERSED.

ON THE SECOND NIGHT, WHICH WAS THE NIGHT
BEFORE HE DIED, NO MILK WAS GIVEN. I THOUGHT WE WERE
REALLY ONTO SOMETHING THEN. HE GOT THE LORAZEPAM AND
THE VERSED ONLY. HE SEEMED TO HAVE RESPONDED MORE

PHYSIOLOGICAL TO THAT. HE WAS NOT GROGGY WHEN HE WOKE
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UP. IF HE GOT UP IN THE MIDDLE OF THE NIGHT, HE'D
WAKE UP VERY QUICKLY. BUT HE GOT SOME SLEEP.

HE ONLY TOLD ME THAT HE FELT A LITTLE BIT
MORE OF A HANGOVER DURING THE DAY, BUT I THINK THAT
THAT WAS SUBJECTIVE. 1 THINK THAT WAS HIS TELLING ME
"I TRIED IT YOUR WAY, BUT I REALLY DON'T LIKE IT. I
WANT DIPRIVAN." SO I SAID, "BUT YOU SLEPT PRETTY WELL
LAST NIGHT, MICHAEL. AND THIS IS DAY NUMBER 2. S0
LET'S CONTINUE TO TRY THE.LORAZEPAM AND THE ATIVAN."
AND 1 -- I STARTED OFF THAT NIGHT TO DO THE LORAZEPAM
AND THE ATIVAN.

DETECTIVE MARTINEZ: AND THAT'S NIGHT
NUMBER 3.

DR. MURRAY: AND THAT WAS THE NIGHT --

DETECTIVE MARTINEZ: THAT'S NIGHT NUMBER 37

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: AND THAT WAS --

MR. CHERNOFF: THAT’S THE DAY HE DIED.

DR. MURRAY: AND THAT'S THE NIGHT IT WAS
IMPOSSIBLE. IT WASN'T WORKING. SO WAS HE GOING
THROUGH A WITHDRAWAL FROM THAT AGENT? WAS IT HIS MIND
THAT WAS FORCING HIM TO STAY AWAKE? HE KEPT SAYING
THAT, YOU KNOW, HE WAS CONSTANTLY PRODUCING AND HE'S A

PRODUCER AND HE'S A WRITER AND HE HAD TO SLEEP; HIS
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SHOW WAS GOING TO FALL APART; HE NEEDED TC SLEEP.

THIS 15 WHY WE GOT ALL THE WAY TOC THE NEXT
DAY, AT DAYLIGHT, WHEN AFTER TRYING ALL NIGHT FROM
NIGHT 2 WiTH THOSE TWO AGENTS, I THEN DECIDED TO GO
AHEAD AND GIVE HIM SOME OF THE MILK SO HE COULD GET A
COUPLE OF HOURS SLEEP SO THAT HE COULD PRODUCE,
BECAUSE I CARED ABOUT HIM. I DID NOT WANT HIM TO
FAIL. I HAD NO INTENTIONS OF HURTING HIM. AND I WAS
COMPASSICONATE. BUT WHAT I WAS DOING, TOO, RECOGNIZING
THAT MICHAEL JACKSON MAY HAVE HAD A DEPENDENCY TO A
SUBSTANCE. I WAS TRYING TO WEAN HIM OFF. BUT --

DETECTIVE SMITH: AND YOU WERE DOING THAT
SUCCESSFULLY THE TWO NIGHTS PRIOR. SOME LITTLE
RESTLESSNESS, LIKE YOU MENTIONED --

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: -- BUT EVERYTHING UP UNTIL
THIS NTGHT, THE NIGHT THAT THIS HAPPENED —-

DR. MURRAY: CAN'T GO BACK TC SLEEP. HE
CAN'T --

DETECTIVE SMITH: HE'S JUST WIDE AWAKE AFTER
YOU'D DONE WHAT YOU COULD FOR HIM.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: AND HE'S REQUESTING MORE.
AND THEN ULTIMATELY HE REQUESTS THE MILK.

DR. MURRAY: YEAH. OKAY?
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DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: SO WHAT I -- WHAT I DID AT THAT
TIME, I ~- I REALIZED THAT MAYBE EVEN THOUGH THEY HAVE
NOT STUDIED THAT AGENT LIKE THAT ON A REGULAR DAILY
BASIS TO A PATIENT AND STUDIES HAVEN'T SHOWN THAT YOU
CAN DEVELOP DEPENDENCY, HE WAS CLEARLY PROBABLY
SHOWING SIGNS OF A WITHDRAWAL. AND WHETHER THAT WAS
ALL PHYSIOLOGICAL, PSYCHOLOGICAL, OR MENTAL, THERE'S A
SATISFACTION THAT HE WASN'T GETTING THE MILK, WHICH
PROBABLY WAS, WAS INVOLVED, IN THAT, IN THAT PROCESS.

DETECTIVE MARTINEZ: WHEN -- SO AT THE
HOSPITAL, WHEN THEY PRONOUNCE HIM AND THE OTHER
DETECTIVES TALKED TO YOU FOR A LITTLE BIT, WHAT —-
WHAT HAPPENS THEN? WHAT DC YOU DO?

DR. MURRAY: WHAT DID I DO AFTER TALKING TO
THEM?

DETECTIVE MARTINEZ: .YEAH.

DR. MURRAY: WELL, AFTER TALKING TO THE
DETECTIVES, I GAVE THEM MY CELL PHONE, YOU KNOW, WHERE
THEY CAN CONTACT ME.

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT.

DR. MURRAY: IT WAS NOW VERY IMPORTANT TO
CONSOLE MRS. JACKSON, THE MOTHER OF MICHAEL. I NEVER
MET HER BEFORE. BUT WHEN SHE CAME INTO THE HOSPITAL,

THE FIRST THING WAS HOW DO YOU BREAK THE NEWS TO HER.
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I WAS ALSO TOLD THAT SHE HAD A HEART CONDITION. SO I
HAD ASKED THEM TO BE VERY, VERY CAREFUL IN GIVING
INFORMATION TO HER. WAS THERE ANY OTHER FAMILY MEMBER
PRESENT AT THE TIME? NO. SHE WAS THE ONLY ONE THERE.
HIS FATHER WAS EITHER IN ANOTHER STATE, WAS CLEARLY
NOT CLOSE. AND I CAN'T TELL ABOUT THE OTHER SIBLINGS.

DETECTIVE SMITH: DID YOU LEAVE THE
HOSPITAL, OR DID SHE COME TO THE HOSPITAL AND YOU
SPOKE WITH HER THERE?

DR. MURRAY: SHE CAME TO THE HOSPITAL.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: SO WE -- THEY BROUGHT HER INTO
A ROOM DOWN THE HALL. AND I WENT IN THERE WITH THE
EMERGENCY ROOM PHYSICIAN WHO WAS TREATING HIM, WHOM I
WAS WITH ALL THE TIME THROUGH HIS CODE, AND THEY WOULD
BREAK THE NEWS TO MRS. JACKSON. SO THE DOCTOR STARTED
TO TELL HER THAT, YOU KNOW, HER SON CAME IN AND HE WAS
HAVING DIFFICULTY BREATHING AND THEY TRIED EVERYTHING.
AND SHE SAID, "WELL, HOW IS HE? HE'S NOT
DEAD, IS HE?"™ AND THE DOCTOR SAID, "YES." AND SHE
BROKE DOWN. IT WAS VERY —- AND WEEPING. WE STAYED
THERE, HELD HER HAND.

THE DOCTOR LEFT. I STAYED. AND THEN I
ASKED FOR -- I ASKED FOR THE SOCIAIL WORKERS TO COME

IN, OR PSYCHOLOGIST, WHICHEVER THE HOSPITAL HAD. THEY
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BROUGHT THE SOCIAL TEAM. THEY BROUGHT THE HEAD OF
PSYCHOLOGY. AND I ASKED THEM TG -- BASED UPON THE
NEWS THAT MRS. JACKSON RECEIVED, TO PLEASE HELP HER,
TAKE CARE OF HER AT THIS TIME.

MY NEXT QUESTION WAS "WHERE ARE THE
CHILDREN?" I WAS NOT AWARE THAT THE CHILDREN WERE
BROUGHT TO THE HOSPITAL. I WAS TOLD THAT THEY WERE IN
ANOTHER ROOM OFF SITE AND THEY WERE HAVING SOMETHING
TO EAT. DECIDED THE CHILDREN HAD TO BE MADE AWARE OF
THE CONDITION, AND THEY NEEDED TO KNOW. SO HOW BEST
DO WE DO IT? SO I SPOKE TO FRANK DILEO. HE IS
MICHAEL'S MANAGER, FRANK DILEO. AND HE SAID HE WOULD
GO IN THERE WITH ME. I SAID, "NO, LET'S GET SOMEONE
ELSE, TOO, THAT THEY PRETTY WELL HAVE GOOD CAMARADERIE
WITH." AND THIS WAS BROTHER MICHAEL AMIR. S0
FRANK DILEO, MYSELF,'AND MICHRAEL AMIR, WITH A SOCIAL
WORKER, WENT INTO THE ROOM WHERE THE THREE CHILDREN
WERE HAVING SOMETHING TO EAT. I WALKED IN, AND I'M
NOT SURE WHO SPOKE FIRST. BUT SOMEHOW OR THE OTHER,
THEY ASKED THE QUESTIONS, AND THE CHILDREN FOUND OuT
THAT DADPDY WASN'T DOING WELL, THAT HE HAD PASSED AWAY.
AND THEN THEY REALLY WERE WEEPING, REALLY WEEPING.

I STAYED THERE. I HUGGED THEM ALL, GAVE
THEM COMFORT TO PARIS, COMFORT TO PRINCE, COMFORT TO

BLANKET, WHICH IS THE LAST LITTLE GUY, BECAUSE
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WHENEVER THEY WERE SICK, THEY WOULD ALWAYS ASK FOR
DR. CONRAD, "PLEASE CALL DR. CONRAD, YOU KNOW, DADDY."
AND I GAVE THEM COMFORT.

MRS. JACKSON'S NOT IN THAT ROOM, THE
MRS. JACKSON, HIS MOTHER. AFTER THEY CRIED AND CRIED
AND CRIED, THEN HIS DAUGHTER UTTERED A LOT OF WORDS OF
UNHAPPINESS AND, YOU KNOW, SHE WILL LIVE ALONE WITHOQUT
HER DAD AND SHE DIDN'T WANT TO BE AN ORPHAN. AND REAL
SAD, REAL S5AD. SHE'S LIKE MY DAUGHTER. AND I TOLD
HER, YOU KNOW, WE WILL TAKE CARE OF HER. FRANK DILEC
SAID THAT HE WOULD TAKE CARE OF HER ALSO.

AND SHE ASKED ME, "DR. MURRAY, YOQU SAID YOU
SAVE A LOT OF PATIENTS. YOU KNOW, YOU SAVE PEOPLE
WITH HEART ATTACKS, AND YOU COULDN'T SAVE MY DAD." 1
SAID, "I TRIED MY BEST." AND SHE SAID, "I KNOW THAT,
DR. MURRAY. AT LEAST I KNOW. I KNOW YOU TRIED YOUR
BEST.' T KNOW YOU TRIED YOUR BEST, BUT 1'M REALLY SAD,
YOU KNOW, I WILL WAKE UP IN THE MORNING, AND I WON'T
BE ABLE TO SEE MY DADDY." SHE CRIED AND WAS VERY
STARK. AND THEN SHE ASKED TO SEE HIM. AND THEN THAT
WAS ANOTHER THING. HOW DO YOU LET THE CHILDREN SEE
HIM?

SO0 BEFORE I SAID "YES," I PULLED A
PSYCHOLOGY TEAM TOGETHER. I'M DOING ALL OF THIS. AND

I SAID, "WE NEED SOME HELP, AND WE NEED SOME BACKUP
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HERE. THE CHILDREN NEEDS TO SEE THETIR DADDY. DO YOU
THINK IT IS A GOOD IDEA?" I DID NOT MAKE AN
INDEPENDENT DECISION ON THAT CASE. AND THEN SOMEBODY
SAID, "WELL, YES, THEY SHOULD BRING CLOSURE TO THIS."
I SAID, "DO YOU THINK THAT THEY'RE MATURE ENOUGH TO
UNDERSTAND IT?" THEY SAY YEAH, THEY THINK SO.

SC I HAD THE SOCIAL WORKER TALK TO THE
CHILDREN SOME MORE. SHE BROUGHT SOME ASSISTANTS DOWN.
AND THEN THEY MOVED MRS. JACKSON, MICHAEL'S MOTHER, TO
A LARGER ROOM, BIG CONFERENCE ROOM. THE CHILDREN ALSO
JOINED THEIR GRANDMOTHER BECAUSE SHE WANTED TO SEE
GRANDMA. 50 SHE WENT TO THE GRANDMOTHER, AND SHE WAS
SOBBING AND WEEPING. AND THEY HELD A LITTLE BIT, I
THINK, GRANDMA. BUT I'M NOT SURE HOW CLOSE THEY ARE,
BECAUSE THE TWO BOYS ARE STILIL KIND OF RUNNING AWAY
FROM A DISTANCE. AND PARIS WAS MORE COMFORTED BY A
RELATIVE VERSUS THE GRANDMOTHER, BUT SHE DID WANT TO
SEE HER.

AND WHILE THAT WAS BEING -- WAS HAPPENING, I
ASKED THEM TO PREPARE MR. 'JACKSON'S BODY, MAKE IT AS
PRESENTABLE AS POSSIBLE, BECAUSE I RECOMMENDED AN
AUTCOPSY BE PERFORMED, SO THAT THE CHILDREN WOULD BFE
ABLE TO VIEW THEIR DADDY AND HAVE THEM SAY GOOD-BYE TO
HIM AT THIS TIME. AT THAT TIME, THEY -- HIS FAMILY

STARTED TO TRICKLE IN. FIRST PERSON I SAW WAS HIS
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BROTHER JERMAINE, I THINK. I DIDN'T KNOW HIM BEFORE.
SOME COUSINS AND THEN LATOYA, HIS SISTER, CAME IN.
SHE SAW HIM, AND THEY WERE BRIEFED, AND THE FAMILY MET
TOGETHER.

AND THEN WHILE THEY WERE PREPARING
MR. JACKSON, AFTER HE WAS PRONOUNCED AND THEY'RE
GETTING HIM READY IN A DIFFERENT ROOM, I WENT INTO THE
BIGGER ROOM WITH THE FAMILY, BIG CONFERENCE ROOM. I
SAT WITH THE FAMILY. MRS. JACKSON, I PULLED MY CHAIR
ALL THE WAY UP TO HER. LATOYA WAS RIGHT THERE. I
HELD THEIR HANDS.

I ASKED THEM IF THEY HAD ANY QUESTIONS, "IS
THERE ANYTHING I CAN DO TO HELP?" THEY ASKED ME, YOU
KNOW, IF I -- "DO YOU KNOW WHY HE DIED?" MY ANSWER
WAS "NO." AND THAT'S THE REASON WHY I WAS
RECOMMENDING TO THE FAMILY TO HAVE AN AUTOPSY, BECAUSE
I ALSO WANTED TO KNOW. THEIR QUESTIONS WERE NOT VERY
DEEP. AND THEY -- YOU-KNOW, THEY WERE NOT
(UNINTELLIGIBLE). BUT I WANTED TO BE THERE TO ANSWER
ANYTHING THAT THEY WANTED, ANY QUESTIONS THAT THEY MAY
HAVE HAD. AND I DID THAT.

I —-- AFTER THAT, THE BODY WAS READY FOR
VIEWING. THE SOCIAL WORKERS HAD CONTRCL OF THE
CHILDREN. AND THEY TOOK THE ENTIRE TEAM, INCLUDING

THE HEAD OF THE DEPARTMENT WHO STQOD OUTSIDE IN THE
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HALLWAY, AND THEY WENT IN TO SEE THEIR DAD. I ALSO
WENT INTO THE VIEWING AREA. THERE WAS AN OFFICER
STANDTNG THERE WITH ME. AND THERE WAS ANOTHER GLASS
PARTITION (UNINTELLIGIBLE). AND THEY SPENT A LONG
TIME WITH THE FAMILY, WITH THEIR DAD. THEY CRIED.
OTHER PEOPLE CAME IN. 1 WENT BACK TO THE BIG ROOM.

1 -- BECAUSE AT THAT TIME, AFTER THE
CHILDREN HAD SEEN THEIR DAD AND LATOYA AND SO HAD
VIEWED THE BODY, THEY WERE WONDERING AT THAT TIME
STILL WOULD THERE BE MORE RELATIVES COMING, BECAUSE
THEY SAID THAT THERE WAS A TWO-HOUR WINDOW, AT WHICH
POINT THEY HAD TO MOVE HIM TO THE CORONER'S OFFICE OR
THE CORONER WOULD BE THERE. SO I WENT BACK INTO THE
LARGE ROOM, AND I ASKED MRS. JACKSON IF SHE HAD A
DESIRE TO SEE HIM.

DETECTIVE MARTINEZ: MRS. JACKSON.

DR. MURRAY: HIS MOTHER.

DéTECTIVE MARTINEZ: HIS MOTHER.

DR. MURRAY: AND SHE SATD NO.

MR. CHERNOFF: WAS HIS DAD -~ THE DAD IS
THERE NOW?

DR. MURRAY: NO.

MR. CHERNOFF: NO?

DR. MURRAY: NO, HE NEVER -- HE NEVER SHOWED

up.
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SO FOR THE NEXT PART, I ASKED THE SECURITY
GUARD, "SO WHAT IS GOING ON? WELL, YOU KNOW, NOW
THAT -- YOU KNOW, THE FAMILY IS JUST BEING HERE.
MR. JACKSON -- THEY VIEWED THE BODY, AND NOW THEY'RE
WAITING FOR THE CORONER TO MOVE THE BODY BACK. WOULD
YOU BE ABLE TO TAKE THE CHILDREN HOME? WHAT ARE YOU
GOING TO DO?2"

AND THEN THE SECURITY GUARD TOLD ME THAT
"WELL, NOBODY CAN GO INTG THE HOME AT THIS TIME," THAT
THE HOUSE WAS BASICALLY ON LOCKDOWN. SO I SAID,
"WELL, WHERE WILL THE CHILDREN GO?" THEY WERE THEN
TRYING TO FIGURE OUT WELL, WHERE THEY WILL GO, WITH
WHICH RELATIVE. I WAS NOT IN CHARGE OF THIS.

I WAITED ARCUND AGAIN FOR A WHILE. AND THEN
I WENT TC RANDY PHILLIPS, WHO IS THE C.E.C./PRESIDENT
OF A.E.G. LIVE. I THEN SPOKE TO FRANK DILEC AGAIN. I
SPOKE TO BROTHER MICHAEL AMIR AND QOTHER SECURITY
GUARDS, "IS THERE ANYTHING ELSE I CAN DO AROUND HERE?"
THEY SAID, "NO, DR. MURRAY. WE ARE TOLD NOW THAT WE
MAY HAVE TO BE AIR-LIFTED OQOUT OF HERE BECAUSE OF SO
MUCH OF THE CROWD THAT'S OUTSIDE.™ THAT WAS THE
SITUATION I HAD.

SO THEN THEY ASKED FOR HIS BROTHER JERMAINE
(UNINTELLIGIBLE) TO THE OTHER BUILDING. SO T WALKED

ACROSS ANOTHER PART OF U.C.L.A. AND THEN I WAS
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INTRODUCED TO THE LAWYERS OF THE JACKSONS WHO WAS
THERE FOR A NUMBER OF YEARS AND SOME OF THE PRESS.
AND THEY WANTED TO MAKE A PRESS RELEASE. BUT THEY
WANTED ME TO REVIEW THE PRESS RELEASE TO SEE IF IT WAS
OKAY WITH ME.

DETECTIVE SMITH: JERMAINE DID?

DR. MURRAY: YEAH. JERMAINE, HE AND A.E.G.,
RANDY PHILLIPS, WANTED ME TO LOOK AT THAT. AND THE
LAWYERS, THEY WANTED ME TO LOOK AT WHAT THEY HAD
WRITTEN. AND I KNEW WHAT THEY HAD WRITTEN, AND I
EDITED. I ADDED THAT THE CAUSE -- ALTHOUGH IT CAME
OUT AS WHAT WAS PRESUMED TO BE A POSSIBLE CARDIAC
ARREST, THE UNDERLYING CAUSE OF THAT CONDITION IS NOT
KNOWN UNTIL AN AUTOPSY IS PERFORMED. AND I --

MR. CHERNOFF: WHO IS THIS YOU WERE TALKING
TO, JERMAINE?

DR. MURRAY: I WAS SPEAKING TO THE -- THE
PRESS RELEASE AND THE LAWYER WHO WAS PREPARING THE
STATEMENT FOR JERMAINE TO GIVE. I THEN -- AFTER DOING
THAT, I THOUGHT IT WAS REASONABLE. THEY DON'T WANT TO
CHANGE ANYTHING. I MEAN IT WAS LEGAL. JERMAINE
WANTED TO CHANGE THE FACT THAT THEY HAD ASKED THE FANS
T0 RESPECT THEIR PRIVACY. AND HE SAID, "THAT WON'T BE
A VERY GOOD IDEA BECAUSE THE FANS ARE FANS. MAYBE WE

SHOULD ASK THE MEDIA TO RESPECT OUR PRIVACY."™ SO HE
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ADDED -- HE GOT RID OF "FANS" AND ADDED "MEDTA" FOR
PRIVACY.

AND THEN I WENT INTO HIM FURTHER. WE WERE
SITTING IN THE CORNER, AND THEN I SPOKE TO HIM AGAIN A
LITTLE BIT. AND HE ASKED ME WHERE I WAS FROM, AND I
TOLD HIM I WAS BORN IN THE CARIBBEAN, IN TRINIDAD,
BECAUSE HE HEARD MY ACCENT. AND I SAID, "ANYTHING
ELSE I CAN DO FOR YOU?"™ AND HE SAID NO, YOU KNOW,
THEY'RE WITH THEIR FAMILY; THEY'LL TRY TO DO THEIR
BEST IN THIS CONDITION. I ASKED. I SAID, "IS THERE
ANYTHING ELSE I CAN DO AROUND HERE?" HE SAID, "NO. "
1 WAS THEN TIRED. I SAID, "OKAY. I'M GOING TO TRY TO
MAKE MY WAY HOME." AND I LEFT THE HOSPITAL.

MR. CHERNQOFF: YOU SPENT TiME WITH
MRS. JACKSON, TOO?

DR. MURRAY: YES. MRS5.7?

MR. CHERNOFF: YEAH.

DR. MURRAY: OH, YEAH. YEAH.

MR. CHERNOFF: THE PRESS -- BECAUSE JESSE
JACKSON WHO SAID THAT YOU SHOULD HAVE SPENT TIME WITH
THE FAMILY, GIVING THEM COMFORT IN THE LAST HOURS OF
THEIR SON.

DR. MURRAY: YOU WOULDN'T BELIEVE HOW SAD IT
IS TO SIT THERE AND SEE THE NEWé REPORT THAT COMES

AROUND AND IT'S SO FAR FROM THE TRUTH.
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DETECTIVE SMITH: UH-HUH. WE REALIZE THAT.

DR. MURRAY: THEY SAID -- THEY SAID THAT I
LEFT THE CAR; I RAN AWAY. I WAS IN THE TRUCK WITH
MR. JACKSON, TRYING TO HELP HIM TO SURVIVE. I WAS
DOING EVERYTHING I CAN. AND I COULDN'T TAKE MY CAR
WITH ME IF I HAD TO HELP HIM.

DETECTIVE SMITH: ALL RIGHT. YOU SPOKE WITH
THE DOCTOR -- OR CORRECTION —- DETECTIVE PORCHE?

DETECTIVE MARTINEZ: HE HAD A LITTLE FEDORA
ON.

DR. MURRAY: PORCHE?

DETECTIVE MARTINEZ: HE HAD A FEDORA ON.
HIM AND HIS PARTNER?

DR. MURRAY: HE IS THE GUY. THAT'S THE ONE
WHO —-

DETECTIVE SMITH: WHITE-HAIRED GUY?

DR. MURRAY: THAT'S THE ONE WHO SPOKE TO ME
AT THE HOSPITAL.

DETECTIVE SMITH: RIGHT. OKAY. AND YOU
PROVIDED HIM WITH YOUR CONTACT INFORMATION AND INITTAL
STATEMENT .

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: BASICALLY WHAT YOU TOLD
Us.

DR. MURRAY: YEAH.
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DETECTIVE SMITH: OBVIQUSLY, NOT AS IN
DEPTH. WHEN HE TRIED TO GET A HOLD OF YOU SEVERAL
TIMES, IT JUST WOULD GO STRAIGHT TO --

DETECTIVE MARTINEZ: VOICE-MAIL.

DETECTIVE SMITH: -- VOICE-MAIL.

DETECTIVE MARTINEZ: BY THEN YOUR VOICE-MAIL
WAS FILLED. I EVEN TRIED TEXTING YCU A CCUPLE TIMES.

DR. MURRAY: WELL, I --

MR. PENA: IS5 THIS FRIDAY MORNING? IS THAT
WHAT YOU’'RE —-

DETECTIVE SMITH: THIS WCQULD BE THAT
EVENING.

DR. MURRAY: OH, THE SAME DAY?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, SAME DAY.

DETECTIVE SMITH: THURSDAY EVENING.

MR. PENA: I'LL LET YOU KNOW THAT ALL
MORNING FRIDAY IS WHEN HE'S TALKING TO ME VERY EARLY
IN THE MORNING.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

MR. PENA: SO IT WAS MY ADVICE TO SIMPLY
LEAVE YOUR PHONE OFF, TALK TO ME. I HAD A BUSY DAY.
T WAS RUNNING ARCUND DOING THREE DIFFERENT THINGS,
LOOKING AT THIS STORY. AND SO I TOLD HIM TO WAIT FOR
ME, TO TALK TO YOU LATER.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.
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DR. MURRAY: AND THEN I DIDN'T WANT TO BE
BOMBARDED BY A NUMBER OF PEOPLE TRYING TO REACH ME ON
MY CELL PHONE.

DETECTIVE SMITH: BEING MICHAEL'S
ON-AGAIN-OFF-AGAIN PHYSICIAN, ARE YOU AWARE Of ANY
PREEXISTING MEDICAL CONDITIONS THAT HE HAD? I MEAN
YOU TALKED ABOUT HIM BEING POSSIBLY ADDICTED TO THESE
AGENTS, BUT ANYTHING THAT YOU'RE AWARE OF, ANY
PROBLEMS THAT HE HAD?

DR. MURRAY: WELL, AS FAR AS PROBLEMS THAT I
TREATED HIM FOR, 1 TREATED HIM FOR PNEUMONIA.

DETECTIVE SMITH: OKAY. WHEN WAS THAT?Y

DR. MURRAY: I THINK SOMETIME IN 2008.

DETECTIVE SMITH: OKAY.

DR. MURRAY: OR 2007. 2007, 2008. I CAN'T
SAY FOR SURE. I TREATED HIM FOR A FRACTURED TOE, A
PRESUMED FRACTURED TOE, WHEN HE GOT UPSET IN HIS
HOUSE, HE SAID, FOR SOME REASON AND HE KICKED HIS DOOR
AND HURT HIS FEET.

DETECTIVE MARTINEZ: DO YOU REMEMBER WHAT
YEAR?

DR. MUﬁRAY: THAT, I THINK, WAS 2008. AND
OTHER THAN THAT I TREATED HIM FOR LIKE UPPER
RESPIRATORY VIRAL SYNDROME, LETHARGY -- I MEAN

WEAKNESS AND A LITTLE BIT DEHYDRATED STATE, BECAUSE HE
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DON'T EAT VERY WELL.

DETECTIVE SMITH: WAS IT KIND OF CHRONIC

WITH HIM?

DR. MURRAY: WHAT?

DETECTIVE SMITH: THE DEHYDRATION AND

DR. MURRAY: HE DON'T DRINK.

DETECTIVE SMITH: -- FATIGUE.

DR. MURRAY: HE DON'T DRINK AND_EAT. HE
SAYS ALL HIS LIFE HIS MOTHER'S HAD TO FORCE HIM TO EAT
AS A CHILD. SO HE JUST DON'T LIKE TO EAT FOODS. AND
THE FOODS THAT HE EATS, WHEN HE EATS, IS MOSTLY
CHICKEN AND RICE.

DETECTIVE MARTINEZ: WHAT YEAR WAS IT WHEN
YOU TREATED HIM FOR THE UPPER RESPIRATORY VIRAL
SYNDROME?

DR. MURRAY: 2007, 2008. OH, YOU MEAN THE
UPPER RESPIRATORY? THAT WAS THE VERY FIRST THING I
TREATED HIM FOR. THAT WAS LIKE A VIRAL
(UNINTELLIGIBLE) THAT WAS INFECTED IN THE CHILDREN AND
HIMSELF, AND THEY WERE COUGHING AND RUNNY NOSE AND NOT
DRINKING ENOUGH AND NOT GETTING ENOUGH REST.

DETECTIVE MARTINEZ: THAT'D BE ABCUT 20067

DR. MURRAY: YEAH, THAT WAS THE FIRST TIME.
AND i PROBABLY TREATED HIM A COUPLE OF TIMES, MAYBE

TWO OR THREE TIMES FOR THAT CONDITION.
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MR. CHERNOFF: AND THEN HE HAD SOMETHING
WRONG ON HIS FOOT.

DR. MURRAY: OH, YEAH.

MR. CHERNOFF: BUT THAT'S (UNINTELLIGIBLE).

DR. MURRAY: WELL --

DETECTIVE SMITH: I'M SORRY. GO AHEAD.

DR. MURRAY: AS I LOOKED AT HIS FEET OVER
THE YEARS, YOU KNOW, AS A DANCER, HE HAD CALLOUSES
THAT WERE 50 DEEPLY ENGRAVED IN HIS FEET, AND IT WOULD
BE SO PAINFUL WHEN HE DANCED. I GOT A PODIATRIST TO
COME TO THE HCUSE. SO THEY -- WELL, THEY DID CARVE
OUT THE CALLOUS SO THAT HIS PAIN WENT AWAY. AT THE
SAME TIME, WHILE LOOKING AT HIS FEET, HE HAD VERY
SEVERE FUNGAL MYCOSIS, WHICH IS FUNGAL INFECTICN THAT
TOOK OVER EVERY TOE AND GOING INTO HIS FLESH.

DETECTIVE SMITH: AND WHEN DID YOU NOTICE
THAT?

DR. MURRAY: ON MY EXAMINATION.

DETECTIVE SMITH: WHEN WAS THIS, THOUGH?
HOW LONG AGO?

DR. MURRAY: (UNINTELLIGIBLE} INITIALLY WHEN
I FIRST SAW HIM AND HE HAD HIS SOCKS OFF. WITHIN THE
FIRST DAY I SAW HIM, I SAW THAT AS A CONDITION. AND
WE TALKED ABOUT IT. WE GOT HIS CALLOUSES TO COME OFF.

DETECTIVE SMITH: BUT HOW LONG AGO? WHAT
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YEAR? WHAT MONTH? WAS IT THIS YEAR? WITHIN THE LAST
FEW MONTHS?

DR. MURRAY: NO, WITHIN THE -- ABOUT I'D SAY
MAYBE A YEAR AND A HALF AGO.

MR. CHERNOFF: ONE OF THE THINGS -- THE
IMPORTANT THINGS ABOUT THIS, YOU MIGHT WANT TO TELL
THE M.E. IS BEFORE YOU TREATED IT, YOU TREATED IT WITH
LAMISIL. THAT'S -- YOU KNOW, THEY DO SELL IT 1IN
CREAM. BUT THE THING IS IF YOU TAKE IT ORALLY, IT'S
PRETTY TOUGH ON THE LIVER.

DETECTIVE MARTINEZ: LAMISIL?

DR. MURRAY: LAMISIL.

MR. CHERNOFF: SO THEY DID A FULL -- HE DID
A FULL BLOOD WORKUP ON HIM TO MAKE SURE HIS LIVER AND
EVERYTHING WAS WITHIN RANGE.

DR. MURRAY: RIGHT.

MR. CHERNOFF: SO AT LEAST YOU HAVE THAT
AVAILABLE. TIT WAS DONE ON A FAKE NAME BECAUSE HE
DIDN'T LIKE ANY OF THAT INFO GETTING OUT.

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT.

MR. CHERNOFF: BUT -- BUT EVERYTHING WAS IN
RANGE; RIGHT?

DR. MURRAY: EVERYTHING WAS FINE.

MR. CHERNOFF: YEAH.

DR. MURRAY: AND THEN I GAVE HIM THE THREE
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MONTHS OF THE LAMISIL AND, YOU KNOW, KEPT CHECKING
WITH HIM TO MAKE SURE THAT HE WAS COMPLYING. BUT HE
WAS VERY HAPPY. AT THE END OF THE TREATMENTS, HIS
INFECTION IN THE FOOT -—- HIS SKIN WAS SOFT. ATHERE WAS
NO MORE EXFOLIATION, NO HARDNESS. THE NAILS HAD GROWN
OVER NEW. HE WAS AMAZED.. HE WAS VERY HAPPY.

MR.'CHERNOFF: IS THERE A -- I'M NCT ASKING
FOR ANY TRADE SECRETS, BUT IS THERE ANY PRELIMINARY
TOXICOLOGY AT ALL?

DETECTIVE MARTINEZ: NC, NOT THAT THEY
SHARED WITH US.

MR. CHERNOFF: 1IN THE EVENT THERE'S SOME --
SINCE WE DON'T KNOW WHAT'S GOING TO SHOW UP EXCEPT WE
KNOW (UNINTELLIGIBLE) THESE THREE DRUGS ARE GOING TO
SHOW UP. WERE YOU AWARE OF ANY OTHER MEDICATIONS HE
WAS TAKING?

DR. MURRAY: I WAS NOT AWARE OF ANY OTHER
MEDICATIONS THAT HE WAS TAKING, BUT I HEARD THAT HE
WAS SEEING A DR. KLEIN THREE TIMES A WEEK IN BEVERLY
HILLS. AND HE NEVER DISCLOSED THAT TO ME.

MR. CHERNOFF: YOU HEARD FROM WHO?

DR. MURRAY: HIS STAFF, LIKE FRANK DILEO,
KENNY ORTEGA. THEY WOULD BE AWARE, WORKING ON HIS
PRODUCTION TEAM, THAT HE WAS SEEING HIM THREE TIMES A

WEEK. RIGHT ABOUT THREE WEEKS AGO, DESPERATELY AROUND
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NOON, HE WAS CALLING FOR SOMEONE AT DR. KLEIN'S

OFFICE. SO0 HE CALLED BROTHER AMIR TO CALL DR. KLEIN'S
OFFICE. HE WANTED TO SPEAK TO A SPECIAL PERSON THERE.
I THINK THE NAME WAS JASON. HE WANTED JASON TO SEE IF

HE CAN SQUEEZE HIM IN, YOU KNOW, AROUND THE OTHER

PATIENTS.

MR. CHERNOFF: IS THAT WHAT MICHAEL TOLD
YCU?

DR. MURRAY: I'M THERE WHILE HE'S DOING
THIS.

MR. CHERNOFEF: (UNINTELLIGIBLE.)

DR. MURRAY: YEAH.

MR. CHERNOFF: DID YOU ASK HIM WHAT HE --
WHAT HE NEEDED?

DR. MURRAY: THAT, HE WASN'T DISCLOSING. I
MEAN THAT'S HIS OWN PERSONAL PREFERENCE. YOU KNOW,
HE'S -- HE'S IN CHARGE OF HIS MEDICAL HISTORY. HE
NEVER DECLARED IT TO ME BEFORE, BUT I'D SEEN BOTTLES
OF PILLS AT HIS BEDSIDE THAT HAD DR. KLEIN'S NAME ON
IT. I ALSC SAW LIKE A DR. METZER NAME ON THAT. S50 I
REALIZED THAT HE'S ALSO SEEING OTHER PHYSICIANS. BUT
HE DOES NOT DISCLOSE TO ME.

DETECTIVE MARTINEZ: I'M GOING TO GIVE ¥YOU
THE NAMES OF SOME -- I'M GOING TO BUTCHER THE NAMES OF

SOME MEDICINES, AND YOU CAN TELL ME IF IT'S SOMETHING
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THAT YOU'VE TREATED HIM WITH.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: WE'VE ALREADY COVERED
THE PROPQOFOL. PROPOFOL INJECTABLE EMULSION,
1 PERCENT, THAT'S --

DR. MURRAY: LIDOCAINE. THAT'S CALLED THE
ANTIBURN.

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT. THE FLUMA --
THE FLUMAZENTIL.

DR. MURRAY: FLUMAZENIL. THAT IS THE
ANTIDOTE THAT I GAVE HIM --

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT.

DR. MURRAY: -- 0.2 TO TRY TO REVERSE THE
EFFECTS OF THE BENZODIAZEPINE.

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT. CLONAZEPAM,
IS THAT SOMETHING THAT YOU'VE HAD TO ISSUE TO --

DR. MURRAY: CLONAZEPAM, THAT'S —-- WHAT'S
THE OTHER NAME FOR THAT? IS THAT RESTORIL? HOW MANY
MILLIGRAMS OF THAT?

DETECTIVE MARTINEZ: IT IS —-- YOU KNOW, I
DON'T KNOW.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: I JUST KNOW THAT --

DR. MURRAY: I MAY HAVE -- I MAY HAVE

PRESCRIBED CLONAZEPAM, WHICH IS RESTORIL, WHICH IS A
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30 MILLIGRAM PILL THAT HE SHOQULD USE AT NIGHT P.R.N.
IF HE -- AS NEEDED, SHOULD HE WISH TO SLEEP.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. SO THAT WOULD BE
FOR SLEEP. OKAY. TRAZODONE.

DR. MURRAY: NO.

-DETECTIVE MARTINEZ: NO?

DR. MURRAY: I DID NOT PRESCRIBE THAT.

DETECTIVE SMITH: WHAT IS IT?

DR. MURRAY: TRAZODONE IS BASICALLY AN
ANTIDEPRESSANT THAT MAY ALSO CAUSE SOME SEDATION.

MR. CHERNOFF: CAUSE WHAT?

DR. MURRAY: ALSC MAY CAUSE SEDATION, HELP
YOU TO SLEEP. BUT IT ALSO TREATS DEPRESSION.

MR. CHERNOFF: IT'S NOT A M.O.I. OR WHATEVER
THE HELL THAT IS?

DR. MURRAY: NO, IT'S NOT AN --

DETECTIVE MARTINEZ: M.0.I. INHIBITOR?

DR. MURRAY: NO, NOT AN M.O.T.

MR. CHERNOFF: IT'S A FIRST TYPE OF
(UNINTELLIGIBLE) .

DR. MURRAY: IT'S CALLED AN S.S.R.I.

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT. I GOT A
COUPLE MORE. JUST LET ME TAKE SOME NOTES. DO YOU
HAVE QUESTIONS IN THE MEANTIME?

DETECTIVE SMITH: YEAH, BUT GO AHEAD., I
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CAN --

DETECTIVE MARTINEZ: SO CLONAZEPAM, YOU MAY
HAVE.

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: TRAZODONE, NO.

DR. MURRAY: NO.

DETECYTIVE MARTINEZ: DIAZEPAM?

DR. MURRAY: YES. I RECENTLY PRESCRIBED
THAT FCR HIM, VERY FIRST TIME.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

MR. CHERNOFF: VALIUM.

DR, MURRAY: VALTUM, WHICH IS VALIUM.

DETECTIVE MARTINEZ: RIGHT.

DR. MURRAY: AND THAT AGAIN WAS ONE OF THE
EFFORTS TC TRY TO GET HIM OFF THE MILK.

DETECTIVE MARTINEZ: LORAZEPAM?

DR. MURRAY: THAT'S I.V. THAT'S THE ORAL
FORM OF THE I.V. ATIVAN, THE SAME THING I'VE GIVEN
HIM.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, OKAY,

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: ORAL FORM.

DR. MURRAY: 1IF THE -- IF THE PILL DOES NOT
WORK, BECAUSE WHEN YOU TAKE A MEDICINE BY MOUTH, ABOUT

70 TO 80 PERCENT BECOMES AVAILABLE IN THE BLOODSTREAM
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BECAUSE OF ABSORPTION.

DETECTIVE MARTINEZ: YOU SAY IT'S THE ORAL
FORM OF -~

DR. MURRAY: OF THE LORAZEPAM. REMEMBER
THAT? ATIVAN, AND IT WAS GIVEN TO HIM.

DETECTIVE MARTINEZ: OH, YEAH, RIGHT.
ATIVAN.

DR. MURRAY: YEAH. SO THE FACT THAT HE --
IT WASN'T WORKING ORALLY, I WAS WONDERING WHETHER OR
NOT TO GIVE IT TO HIM I.V. HE'LL HAVE A BETTER
CONCENTRATION OF THAT, AND THAT HELP HIM TC SLEEP. SO
THAT'S WHY THAT CAME INTO PLAY.

DETECTIVE MARTINEZ: HOW ABOUT FLOMAX?

DR. MURRAY: FLOMAX, I GAVE THAT TO HIM.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DETECTIVE SMITH: WHAT'S THAT USED FOR?

DR. MURRAY: HE WAS -- MR. JACKSON HAD
TROUBLE URINATING. HE WOULD DESCRIBE —-—- AND AGAIN,
YOU KNOW, HE NEVER DISCLOSED EVERYTHING TO ME. THIS
WAS THE REASON —-- IN THE COURSE OVER THE LAST FEW
MONTHS, HE EXPLAINED TCO ME THAT WHEN HE WENT TO THE
BATHROOM, IT WOULD TAKE.HIM HOURS TO URINATE. YOU CAN
COME 1IN THERE. HE WOULD ACTUALLY WET HIMSELF DOWN.
PEOPLE WOULD LEAVE HIM THERE AND COME BACK, AND HE

STILL COULDN'T GO TO THE BATHROOM. AND I SAID,
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"REALLY? YQU'VE HAD THAT?"

I DID CHECK HIS P.S.A. BEFORE, HIS
PROSTATE-SPECIFIC ANTIGEN (UNINTELLIGIBLE}, AND IT WAS
WITHIN RANGE. S0 I THCUGHT THAT HE HAD BENIGN
PROSTATIC HYPERTROPHY, BECAUSE IF IT'S ELEVATED, YOU
THINK OTHER THINGS. AND SO FLOMAX 1S A VERY GOOD
MEDICATION THAT WILL SHRINK THE PROSTATE AND ALLOW HIM
TO HAVE A PROPER STREAM. SO THAT'S BASICALLY WHY HE
STARTED THAT,

DETECTIVE MARTINEZ: ALL RIGHT. NOW,
NYSTATIN CREAM MIXED WITH SOME STEROID, IS THAT
SOMETHING THAT YOU GIVE HIM?

DR. MURRAY: NYSTATIN?

DETECTIVE MARTINEZ: NYSTATIN WITH TRIA --

DR. MURRAY: MAYBF TRIAMCINOLONE.

DETECTIVE MARTINEZ: THAT'S IT.

DR. MURRAY: I DID NOT -- YEAH, I DID NOT
GIVE HIM THAT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: HE PROBABLY GOT THAT FROM
SCMEBODY ELSE.

DETECTIVE SMITH: WHAT'S THAT USED FOR?

DR. MURRAY: THAT IS SOMETIMES -- IT'S A --
THE NYSTATIN IS AN ANTIFUNGAL AGENT. THE

TRIAMCINOLONE IS A CORTICOSTERQID. AND I DON'T -- I
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DON'T KNOW IF HE'S HAVING SOME KIND OF JOCK ITCH OR
SOMETHING ELSE --

DETECTIVE MARTINEZ: LIKE ATHLETE'S FOQT?

DETECTIVE SMITH: YEAH, OR THE TOENAIL.

DR. MURRAY: ATHLETE'S FOOT? NOT
NECESSARILY, BECAUSE THAT'S CLEARED UP.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY .

DR. MURRAY: HIS FEET IS NOW -- IT'S CLEARED
UP. AND HE DID NOT HAVE ANY RESIDUAL ATHLETE'S FOOT
CR ANYTHING LIKE THAT. S0 HE'S USING IT FOR SOMETHING
ELSE THAT I DON'T KNOW. IT COULD BE A JOCK ITCH OR
SOMETHING LIKE THAT.

DETECTIVE MARTINEZ: LATANOPROST?

DR. MURRAY: WHAT'S THAT?

DETECTIVE MARTINEZ: LATANOPROST.

DR. MURRAY: HOW DO YOU SPELL THAT?

DETECTIVE MARTINEZ: L—A—T—A—N—O-P—R*O—S—T.
IT'S AN EYE DROP SOLUTION, USUALLY USED FOR GLAUCOMA?

DR. MURRAY: IS IT ALSO CALLED OPCON,
OPCON-A?

DETECTIVE MARTINEZ: I DON'T KNOW. WELL, IT
DIDN'T HAVE ANY BRAND NAME. IT JUST SAID LATANOPROST
ON IT.

DR. MURRAY: I DON'T KNOW. 1Is IT

OVER-THE-COUNTER?
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DETECTIVE MARTINEZ: NO. NGO, IT'S
PRESCRIBED.

DR. MURRAY: IE IT'S A PRESCRIBED AGENT, I
DON'T KNOW FCR THAT.

DETECTiVE SMITH: ANY PROBLEMS WITH HIS EYES
THAT YOU'RE AWARE OF?

MR. CHERNOFF: 1IT'S XALATAN.

DR. MURRAY: WHAT'S IT?

MR. CHERNOFF: XALATAN.

DR. MURRAY: OH, SOMEBCDY ELSE GAVE HIM

THAT.
DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.
DR. MURRAY: XALATAN; RIGHT?
MR. CHERNOFF: WHATEVER.
DR. MURRAY: YEAH.
MR. CHERNOFF: I'M JUST SHOWING THESE GUYS
(UNINTELLIGIBLE) .

DR. MURRAY: THAT'S -- THAT'S INTERESTING,
TOO, BECAUSE HE NEVER HAD SEEN AN OPHTHALMOLOGIST. I
WAS TRYING TO TAKE --

DETECTIVE MARTINEZ: IT CAME IN THREE VIALS.

DR. MURRAY: REALLY?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, THREE GLASS VIALS
FILLED WITH LIQUID THAT YOU COULD USE A DROPPER OR YOU

COULD USE A SYRINGE. BUT IT IS A PRESCRIBABLE ONE,
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BUT THERE WASN'T THE NAME OF THE DOCTORS WHO
PRESCRIBED IT. 80O —-

DR. MURRAY: SURPRISE, SURPRISE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. HOW ABOUT -~

DR. MURRAY: LET'S TALK ABOUT THAT FOR A
MINUTE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: BECAUSE THAT'S AGAIN ANOTHER
SURPRISE FOR ME. THAT'S WHY I DON'T KNOW EXACTLY ALL
THAT HE HAS AVAILABLE TO HIM. MR. JACKSON, I
SCHEDULED AN APPOINTMENT WITH DR. DIVAN (PHONETIC),
SOMEBODY FROM U.C.L.A. KNOWN TO BE VERY GOOD AT RADIAL
KERATOTOMY SURGERY FOR THE EYES.

DETECTIVE MARTINEZ: UH-HUH.

OR. MURRAY: RECENTLY, BECAUSE MR. JACKSON
BUYS THESE READERS OVER-THE-COUNTER. HE HAS A
MAGNIFICATION GLASS.

MR. CHERNOFF: THAT'S WHAT I GOT. THEY WORK
GREAT. 1IF YOU LOSE ONE, YOU JUST REPLACE IT.

DR. MURRAY: HE HAS -- HE HAS A
MAGNIFICATION GLASS. HIS EYESIGHT WAS VERY, VERY BAD.
SO I DID FIGURE QUT HE COULD BFE LEGALLY BLIND. HIS
EYES WAS ALSO VERY RED. I ASK HIM ABOUT GLAUCOMA TO
SEE -- BECAUSE I'M TRYING TO TAKE CARE OF HIM IN

GENERAL. AND HE SAYS NO, HE DON'T HAVE ANY GLAUCOMA.
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AND EVEN I SPOKE TO HIM AT THAT TIME. HE NEVER TOLD
ME HE WAS SEEING A DOCTOR THAT HAD GIVEN HIM ANY
SUBSTANCE LIKE THAT FOR THE EYES.

JUST LAST WEEK I GOT THIS DOCTOR FROM
U.C.L.A. TO SEE HIM. LAST SUNDAY, THEY WERE GOING TO
OPEN THEIR CLINIC TO DO A COMPLETE DILATION, LOOK IN
THE BACK OF HIS EYES, CHECK HIS FUNDUS AND SEE WHAT
WAS HAPPENING, AND SEE IF THEY WERE GOING TO GIVE HIM
ANY MONOCULAR VISION OR CONTACTS, BECAUSE I WAS
WORRIED THAT WHEN HE WASAIN ENGLAND, IF YOU'RE NOT
SEEING ON THE STAGE AND ALL THE BRIGHT LIGHTS, MAYEE
YOU CAN FALL AND HURT YOURSELF. SO I ENCOURAGED HIM
TO HAVE.THE EYE EXAMINATION. THAT EXAMINATION WAS
HOPEFULLY SCHEDULED FOR LAST MONDAY .

DETECTIVE MARTINEZ: SO HE HAD AGREED TO IT?

DR. MURRAY: HE AGREED TO DO IT. BUT IT
NEVER HAPPENED. T STILIL HAVE E-MAIL FROM THE DOCTOR
ASKING ME TO CALL AND RESCHEDULE IT. AND ONE THING OR
THE OTHER, TT LED TQ THAT BEING PUT OFF. BUT HIS
TEAM, HIS PRODUCTION TEAM, AGREED THAT, YOU KNOW, IT'S
SOMETHING THAT HE SHOULD HAVE DONE. SO I WAS TRYING
TO FIND OUT ISSUES WITH MR. JACKSON AND TRYING TO
ADDRESS THEM IN A GRADUAL WAY OVERALL TO.HELP HIM,
AND THAT WAS ONE OF THE THINGS I DBISCOVERED. SO THAT

MEDICATION IS A SURPRISE.
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DETECTIVE MARTINEZ: HOW ABOUT VALISONE?

DR. MURRAY: VALISONE?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, IT'S A STEROID
CREAM, |

DETECTIVE SMITH: ALMOST LIKE A VASELTNE.

DR. MURRAY: OH, NO, I DIDN'T KNOW ABOUT
THAT.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE MARTINEZ: IT'S FOR LIKE SOME TYPE
OF INFLAMMATION OF SKIN?

DR. MURRAY: WELL, I AM TOLD THAT DR, KLEIN
IS A -- I8 MAYBE A DERMATOLOGIST. I DON'T KNOW. BUT
HIS PRODUCTION TEAM HAD -- HAD SAID TO ME RECENTLY
THAT HIS WORST DAYS ON THE SET IS WHEN HE HAD GONE TO
DR. KLEIN'S OFFICE, WHICH IS ABOUT THREE TIMES A WEEK;
AND WHEN HE CAME BACK, HE WAS BASICALLY WASTED AND
REQUIRED AT LEAST 24 HOURS FOR RECOVERY. NOW -~-

MR. CHERNOFF: IS THAT ARNOLD KLEIN?

DR. MURRAY: I DON'T REMEMBER. K-L-E-I-N.

MR. CHERNOFF: BEVERLY HILLS?

DR. MURRAY: YEAH, BEVERLY HILLS. S50 I
WASN'T CERTAIN, AGAIN, WHY HE NEVER SHARED WITH ME, IF
YOU WANT ME TO BE YOUR TEAM AND OVERLOOK THINGS FOR

YOU, WHY WOULDN'T HE HAVE SHARED WITH ME THE FACT THAT
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HE WAS SEEING A DERMATOLOGIST OR ANOTHER DOCTOR FOR
ANY KIND OF TREATMENT. THAT, HE DID NOT SHARE. THE
ONLY TIME I GOT HOLD OF THE ACTIVITY TRYING TO GET
INTO THE CLINIC,‘THAT DAY WHEN HE SAID HE HAD TO GO,
IT WAS VERY IMPORTANT. HF WAS INSISTING ON THAT.
THAT'S WHEN HE CALLED AROUND NOON TO THAT PLACE, ASKED
FOR JASON AND TRIED TO SEE TIF HE CAN BE SQUEEZED IN.

DETECTIVE MARTINEZ: HOW ABOUT BENOQUIN?

DR. MURRAY: BENOQUIN, YES.

DETECTIVE MARTINEZ: IS THAT SOMETHING THAT
YOU --

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

MR. CHERNOFF: WHAT IS IT?

DR. MURRAY: BENOQUIN, 20 PERCENT,.

MR. CHERNOFF: WHAT IS IT?

DETECTIVE MARTINEZ: WHAT DOES IT DO?

DR. MURRAY: 1IT'S A -- IT'S A CREAM MADE FOR
BLEACHING OR PERMANENTLY REMOVING SPOTS THAT WILL
ACCUMULATE ON THE SKIN. LIKE, FOR EXAMPLE, IF ONE HAS
VITILIGO AND YOU HAVE BLEMISHES ON YOUR SKIN, LIKE
DARK AND WHITE SPOTS THAT YOU DEVELOP, YOU CAN USE
BENOQUIN. IT TAKES FOR ABOUT NINE MONTHS OF THERAPY.
IT'S A VERY SAFE AGENT. AND IT WILL -- TIT CAN

PERMANENTLY REMOVE THE SPOT.
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DETECTIVE MARTINEZ: AND WE ALREADY COVERED
THE PRIOR INJECTION MARKS. THAT WAS SOMETHING THAT
YOU NOTICED YOURSELF IN YOUR EXAMINATION AND CAUSE FOR
HIS VEINS TO HARDEN AND MAKE THEM MORE DIFFICULT TO
FIND.

DR. MUERAY: PHLEBITIS.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH.

DR. MURRAY: THAT'S A -- THAT'S ANOTHER
REASON WHY I THOUGHT HIS CAUSE OF DEATH COULD HAVE
BEEN A PULMONARY EMBOLISM OR A BLOOD CLOT MIGRATED TO
HIS LUNGS.

MR. CHERNOFF: IT PRODUCES IRREVERSIBLE
DEPIGMENTATION, BENOQUIN.

DR. MURRAY: THAT'S WHAT I SAID, PERMANENT.

MR. CHERNOFF: YEAH, COULDN'T TELL.

DR. MURRAY: NOW, HE ALSO HAD SOMETHING
CALLED HYDROQUIN, HYDROQUINONE, WHICH IS 8 PERCENT
CREAM, WHICH IS USED FOR TEMPORARY REMOVAL OF -- OF
SPOTS. IT WORKS MORE QUICKLY, BUT IT'S NOT PERMANENT.
30 YOU KNOW, HE WOULD USE BOTH IN CASE THERE WAS A
BLEMISH. HE WOULD FOLLOW THE 8 PERCENT WITH THE
20 PERCENT. AND WHEN THE -- THE SPOT WENT AWAY, HE
WOULD THEN TRY TO CONTINUE USING THE OTHER ONE SO IT
DOESN'T (UNINTELLIGIBLE) .

DETECTIVE MARTINEZ: WE FOUND A SMALL
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PORTION OF MARIJUANA IN HIS ROOM. DID YOU KNOW HIM TO
BE A SMOKER?

DR. MURRAY: NO. MARIJUANA?

MR. CHERNOFF: WHICH ROOM? THE ONE THAT YOU
DON’'T GG INTO OR --

DETECTIVE SMITH: YEAH, THE ONE YQU'D STAY
OUT OF, YOU DON'T GO INTO.

DR. MURRAY: NO.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.

DR. MURRAY: HE DENTED SO CLEARLY. I
FELT -~ YOU KNOW, NOW THAT 1I'M FINDING OUT ALL OF
THESE THINGS AND IT'S PIECE BY PIECE, I -- I GAVE
MR. JACKSON LOVE. I WAS HIS FRIEND. I CARED ABOUT
HIM. I TRIED TO HELP HIM. THAT'S ALL I WAS TRYING TO
DO. AND I FEEL THAT NOW TO KNOW THAT, YOU KNOW, HE
WOULD BE USING THINGS LIKE THAT --

DETECTIVE MARTINEZ: WELIL, THE MARIJUANA WE
FOUND WAS OLD. 1IT HAD ALREADY ROTTED AWAY.

DR. MURRAY: OH, IT ROTTED AWAY.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH.

DETECTIVE SMITH: IT WAS IN A SUITCASE, IN A
CLOSET, BURIED. FAMILY MEMBERS CAME ACROSS IT WHEN
THEY WERE CLEANING.

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, IT WASN'T LIKE A

FRESH JOINT OR ANYTHING. TIT WAS SOMETHING THAT HAD
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ROTTED.

DETECTIVE SMITH: SO WHO KNOWS. I DOUBT
THAT HE WOULD EVEN PACK HIS OWN SUITCASE WHEN HE WENT
AWAY.

WHAT ABOUT CICARETTES?

DR. MURRAY: NO, HE PACKED HIS SUITCASE.

DETECTIVE SMITH: DID HE?

DR. MURRAY: YEAH, I KNOW THAT FOR A FACT.
HE PACKED -- HE PACKS CERTAIN SUITCASE.

DETECTIVE SMITH: CLOTHES OR OTHER THINGS?

DR. MURRAY: HE WOULD PACK CERTAIN SUITCASES
THAT HE WOULD (UNINTELLIGIBLE) BECAUSE HE WAS —-— HE
WOULD BE FAMILIAR WITH WHERE CERTAIN THINGS WOULD BE
AND HE WOULD WANT TO KNOW THAT AND KEEP THAT
EXCLUSIVELY TO HIMSELF.

DETECTIVE SMITH: WHAT ABOUT CIGARETTES?

DR. MURRAY: I DON'T KNOW HIM TO SMOKE. YOU
FOUND CIGARETTES?

DETECTIVE SMITH: EMPTY PACKS.

DR. MURRAY: REALLY?

DETECTIVE SMITH: 1IN THE SAME SUITCASE THAT
THIS LITERALLY WAS RAUNCHY OLD —- YOU COQULDN'T EVEN
TELL IT WAS MARIJUANA. 1IN FACT, WE THOUGHT IT WAS
INITIALLY TAR HEROIN. WE HAD IT ANALYZED, AND IT WAS

JUST DECOMPOSED BASICALLY MARIJUANA. THE T.H.C. WAS
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PRESENT. NONETHELESS, THERE WAS TWO EMPTY PACKS OF
CIGARETTES 1IN THERE. I KNOW HIS FAMILY'S DEFINITELY
AGAINST THAT.

DR. MURRAY: WOW.

DETECTIVE SMITH: BUT AGAIN, WHO KNOWS.

DR. MURRAY: WELL, BUT AT THE SAME TIME, YOU
KNOW, NO ONE WENT INTO THAT ROOM. HE WCOULDN'T LET
ANYONE IN. BUT HE USED EXCESSIVE COLOGNE. AND I
NEVER UNDERSTOOD HOW HE SPRAYED THAT MUCH ON ALL THE
TIME. I MEAN HE SAT AND HE JUST KEEP SPRAYING. AND
IT COULD HAVE BEEN TO DISMISS ANY ODOR. I DON'T KNOW.

DETECTIVE SMITH: MENTIONING SOME DOCTORS,
WE TALKED ABOUT A DR. LEE.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: AND SHE -— WAS SHE 1IN
VEGAS?

DR. MURRAY: NO, SHE'S HERE IN CALIFORNIA.

DETECTIVE SMITH: WHERE AT? DO WE KNOW?

DR. MURRAY: 1IT HAS TO BE LOS ANGELES,
BECAUSE THIS IS WHERE APPARENTLY SHE WAS COMING IN AND
GIVING HIM INFUSIONS, DIFFERENT -- DIFFERENT TIMES
DURING THE WEEK. THAT'S WHAT HE TOLD ME.

DETECTIVE SMITH: AND THEN THERE WAS ALSO A
-— THE DR. DAVID ADAMS IN LAS VEGAS.,

DR. MURRAY: HE'S IN LAS VEGAS, UH-HUH.
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DR. KLEIN,

WHAT I --

DETECTIVE SMITH: WE TALKED ABOUT A
POSSIBLY AN ARNOLD KLEIN?

DR. MURRAY: YERAH,

DETECTIVE SMITH: 1IN BEVERLY HILLS?

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: AND THEN A DR. METZER.

DR. MURRAY: 1IN BEVERLY HILLS, TOQ. THAT'S

DETECTIVE SMITH: BEVERLY RILLS?

DR. MURRAY: THEIR PRESCRIPTION BOTTLE SAYS

BEVERLY HILLS. I THINK IF YOU HAVE THE MEDICATION,

YOU CAN LOOK AT THE MEDICATION BOTTLES AND YOU'LL FIND

ouT.

MR. CHERNOFF: HOW DO YOQU SPELL METZER?

DR. MURRAY: I THINK IT'S M-E-Z --

DETECTIVE SMITH: M-E-T-Z-E-R?

DR. MURRAY: SOMETHING SO. I THINK THAT'S

WHAT 1 SAW ON THE BOTTLE.

IIG. L

MR. CHERNOFF: METZER?
DETECTIVE SMITH: YES.

MR. CHERNOFF': YEAH, IT'S METZGER WITH A

DETECTIVE SMITH: M-E-T-G-E-R?

MR. CHERNOFF: YEAH.

DR. MURRAY: 1S THAT CORRECT? I WOULDN'T
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KNOW, I SAW IT ON THE BOTTLES OF MEDICINES AT THE
BEDSIDE. SO IF YOU LCOK AT THE BOTTLES, YOU'LL SEE
THE DCCTOR'S NAME ON IT.

DETECTIVE MARTINEZ: LIKE M-E-T-Z-G-E-R?

DR. MURRAY: Z-E-R, YEAH.

(UNINTELLIGIBLE.)

DR. MURRAY: YOQU'LL SEE THE PRESCRIPTICN
BOTTLES.

DETECTIVE SMITH: THESE -- THE EVENING THAT
THTS WAS GOING ON AT MR. JACKSON'S HQUSE, HIS FINAL
NIGHT, THESE DIFFERENT SYRINGES OR ONE SYRINGE WAS
USED WHEN YOU INJECTED IT INTO HIS I.V. DRIP DOWN
BELOW?

DR. MURRAY: YEAH ONE SYRINGE FOR THAT,
YEAH.

DETECTIVE SMITH: I'M S0ORRY.

DR. MURRAY: YES.

DETECTIVE SMITH: ONE SYRINGE WAS USED FOR
THE VARIOUS MEDICATIONS YOU GAVE HIM, OR --

bR. MURRAY: NO, I HAD --

DETECTIVE SMITH: -- EACH TIME WAS IT A --

BR. MURRAY: NO, I HAD TWO SYRINGES, AND
THEY WERE —-- I WOULD RECAP THEM, IF I NEEDED IT. AND
YOU KNOW, I WOULD USE THE MEDICATION, AND THEN I WOULD

DRAW SOME SALINE TO HAVE THEM MIX. RIGHT AWAY THEN I
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WOULD USE IT.

DETECTIVE SMITH: WHAT DID YOU DO WITH THOSE
SYRINGES WHEN YOU WERE DONE WITH THEM?

DR. MURRAY: WELL, I USUALLY HAVE MY BAGS
RIGHT THERE. EVERYTHING I USE, I WOULD PUT IT QUICKLY
INTO THE BAGS AND, YOU KNOW, JUST PUT IT INTO THE
CUPBCARD, BECAUSE HE WANTED ME TO NOT HAVE ANYTHING
HANGING ARQUND.

DETECTIVE SMITH: WHERE'S YOUR BAG WHERE
THOSE SYRINGES WOULD BE AT NOW?

MR. CHERNOFF: O0H, REALLY?

DR. MURRAY: I DON'T HAVE THEM.

MR. CHERNOFF: I THOUGHT YOU LEFT IT THERE.

DR. MURRAY: YEAH, I DID.

DETECTIVE SMITH: WHERE? WHERE DID YOU
LEAVE IT?

DR. MURRAY: 1IN THAT SAME BEDROOM, 1IN THE
CLOSET, WHERE IT ALWAYS STAYS.

DETECTIVE SMITH: OKAY. WHICH CLOSET? IT'S
A MESS.

DETECTIVE MARTINEZ: IT'S 45 CUPBOARDS.

DR. MURRAY: YEAH, IF YOU WALK INTO THE
DRESSING ROOM AND YOU TURN RIGHT, THE HIGH LEVEL TOP,
THE BAGS ARE RIGHT THERE WITH THE ITEMS IN IT AND THE

MEDICATICN.
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DETECTIVE MARTINEZ: 1S THAT THE CLOSET THAT
HAS THE GLASS CABINETS WITH HIS JACKETS?

DR. MURRAY: YES. BUT THIS WILL BE T0OO
SHORT STUBS HIGHER UP THERE. HE SHOWED ME THAT
CABINET. HE WANTED ME TO KEEP THE THINGS THERE WITH
MY BAGS AND SO.

DETECTIVE SMITH: AND THAT'S WHERE YOU LEFT
YOUR BAGS THAT NIGHT?

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE SMITH: BLACK ATTACHE BAGS?

DR. MURRAY: THREE BAGS. THERE WERE THREE.
ONE IS A LITTLE COSTCG BLUE BAG. ONE IS A BLACK SMALL
BAG. THE OTHER ONE IS A LITTLE BLUE BAG THAT HAS A
ZIPPER AT THE TOP OF IT.

MR. PENA: AND YOU LEFT IT THERE BECAUSE YOU
WENT DIRECTLY WITH THE E.M.T.'S TO THE HOSPITAL AND
NEVER WENT BACK TO THE HOUSE; RIGHT?

DR. MURRAY: OH, BUT —-- YEAH, BUT THEY WOULD
HAVE STAYED THERE ANYWAY UNTIL I CAME BACK THE NEXT
NIGHT AND HELP HIM, BECAUSE, YOU KNOW, IT HAS THE 1.V.
CATHETERS AND EVERYTHING IS IN THERE.

DETECTIVE SMITH: AND THAT WAS NORMAL COURSE
OF BUSINESS FOR YQU. IT'S NOTHING --

DR. MURRAY: YEAH.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. CAN YOU THINK OF
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ANYTHING ELSE?

DETECTIVE SMITH: 1I'M THINKING THAT'S ABOUT

IT.

REDIACTTTIONS REPRYSENT (4 INVERSATIONS ANONG

[H.HiI]VPSK\HIHIL\HLAI[HRNIYH”

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. DO YOU HAPPEN TO
AAVE THE KEY FOR THE CAR SO I DON'T HAVE TO BREAK INTO
IT?

DR. MURRAY: NO, DON'T BREAK INTO IT. BREAK
IN THE CAR?

DETECTIVE MARTINEZ: OH, WE HAVE TO GET INTO
IT.

DR. MURRAY: OH, THEY DIDN'T OPEN THE CAR
YET? IT HASN'T BEEN OPENED?

DETECTIVE MARTINEZ: OH, NO, NG, IT'S JUST
BEEN LOCKED. SO --

DR. MURRAY: REALLY?

DETECTIVE MARTINEZ: YEAH. WE DIDN'T HAVE A
KEY FOR IT.

DR. MURRAY: I DON'T KNOW IF I HAVE THE KEY
ON ME. I HOPE I DO.

DETECTIVE SMITH: THAT WAY —-

DETECTIVE MARTINEZ: LIKE WHOEVER COMES,
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WE'1LL MAKE SURE --

DR. MURRAY: YEAH, JEFF WILL HAVE IT.

SREDACTIONS REPRUSENT CONVERSA FLONS AMONG

DY T CTIVES AND DI FENSE AL TORNEYS?

DR. MURRAY: DO YOU NEED A SEARCH WARRANT

FOR THAT? NO, PLEASE.

DETECTIVE MARTINEZ: OKAY. JUST IT'D BE
EASIER 1F WE HAD THE KEY. THAT WAY, WE COULD NOT
DAMAGE ANYTHING. BECAUSE SOMETIMES WHEN THE GUYS -—-

DETECTIVE SMITH: OR OUR LOCKSMITH
(UNINTELLIGIBLE) AN EXTRA KEY.

DR. MURRAY: WELL, I HAVE THE ONE KEY HERE.

AND I DON'T KNOW IF JEFF HAS THE KEY.

REDACTIONS RI PRLSENT CONVERSATIONS ANTOING

DETTOTIVES AND DFLENST A TTORNEY S

DETECTIVE MARTINEZ: DID yOoU EVER -- DID YOU
EVER GIVE HIM DEMEROL?
DR. MURRAY: NO.
DETECTIVE MARTINEZ: OKAY.
DETECTIVE SMITH: WE DIDN'T FIND ANY.
DETECTIVE MARTINEZ: YEAH, WE DIDN'T FIND
ANY. I DON'T KNOW HOW THAT CAME UP.

(END OF AUDIO RECORDING.)
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